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1. УСЛОВИ РАДА 

1.1 Материјално-технички услови рада 

 

У школској 2022/2023 години од средстава добијених из: 

 

1. Из Буџета Општине Бајина Башта финансирани су следећи трошкови,радови и набавка опреме: 

 Канцеларијски материјал у вредности од 258.769,99 динара, 

 Трошкови електричне енергије у вредности од 578.912,32 динара, 

 Трошкови централног грејања у вредности од 5.955.840,00 динара, 

 Набавка дрва за ИО Злодол,Заглавак,Јеловик,Јакаљ и школску трпезарију у матичној 

школи у вредности од 576.000,00 динара 

 Награде ученицима и књиге за одличан успех и прмерно владање у вредности од 

21.000,00 динара, 

 Комуналне услуге у вредности од 43.419,00 динара, 

 Трошкови превоза и смештаја ученика на такмичењима у вредности од 41.680,00 

динара, 

 Стручна литература у вредности од 105.070,00 динара, 

 Набавка две бицикле са опремом за саобраћајну секцију у вредности од 50.000,00 

динара, 

 Набавка две пећи на чврсто гориво за ИО Злодол,веће и мање(за кабинет 

информатике) у укупној вредности од 74.400,00 динара. 

 Набавка пећи на чврсто гориво за ИО Јеловик у вредности од 23.900,00 динара, 

 Набавка пећи на чврсто гориво за трпезарију у матичној школи у вредности од 

51.660,00 динара. 

 Израда и уградња фиксног излога и улазних врата(главни и споредни улаз.2 

комплета)у матичној школи у укупној вредности од 509.760,00 динара 

 Лимарски радови у ИО Јеловик,Злодол,Заглавак у вредности од 186.000,00 дин. 

 Набавка ормана,полице,столице у ИО Злодол у вредности од 68.160,00 динара, 

 Набавка лопти за фудбал,кошарку,одбојку,рукомет,тренажних лопти,обруча,ручних 

семафора,штоперица и других реквизита за физичко васпитање у вредности од 179.004,00 

динара 

 Набавка саксија за цвећеи др.за улепшавање матичне школе и ИО у вредности од 

42.040,00 динара. 

 Репарација старих столица(седишта и наслона) за матичну школу и ИО Злодол у 

висни од 24.050,00 динара 

 Набавка и уградња алуминијумских венецијанера у ИО Злодол у вредности од 

45.299,25 динара 

 Набавка и уградња таркета за матичну школи у вредности од 181.900,00 динара 

 Набавка и уградња таркета за Злодол у вредности од 12.980,00 динара 

 Набавка и уградња таркета  у вредности од 73.666,80 динара 
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Редовно је вршена поправка и замена дотрајалих и оштећених делова школског простора,кречење 

учионица у матичној школи,ИО Злодол,Јеловик,Јакаљ. 

2. Од средстава добијених од Спортског Савеза Општине Бајина Башта нашој школи је одобрена 

обука пливања деце школског узраста из руралних средина у износу од 300.000,00 динара 

 

2. КАДРОВИ УСЛОВИ 

 

2.1. Предметна настава - стручност наставе - нестручно заступљена настава 

 

Програм рада школе сачињен је на основу материјално-техничких услова и уложених средстава 

за школску 2022/2023. годину, кадровског потенцијала, броја одељења и ученика у школи и 

утицаја фактора средине у којој школа ради. 

 

Образовно-васпитни рад успешно је реализован захваљујући благовременој припремљености која 

се односила на: материјално-техничке услове рада школе, на израду глобалних и оперативних 

планова рада наставника и стручних сарадника, организацији рада стручног већа. 

 

Школска зграда има довољан број просторија и кабинета у којима се без проблема одвија 

васпитно-образовни рад. Школа је богатија захваљујући средствима донатора, од чијих средстава 

се сваке године набављају нова наставна средства. 

 

 Школа је још на почетку  школске године  настојала да обезбеди  стручну заступљеност настaве, 

што није у потпуности успела.  

 

Особље школе чине:  директор школе, секретар школе, библиотекар, педагог,психолог, шеф 

рачуноводства школе, домар, 6 помоћних радника. 

 

Квалификациона структура наставног кадра у школској 2022/2023. изгледала је овако: 

 

свега      
разредна настава предметна настава 

средња виша висока виша висока 

28 0 2 3 1 22 

 

 

2.1. Нестручно заступљена настава  

-  Математика у матичној школи – оперативни математичар; 

     -  Математика  у  ИО Злодол- мастер учитељ; 

     - Физика у Матичној школи и у ИО Злодол-   професор хемије и масте учитељ; 

     - Ликовно у ИО Злодол-мастер учитељ 
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3. ОРГАНИЗАЦИЈА ВАСПИТНО-ОБРАЗОВНОГ РАДА 

 

 Бројно стање ученика и одељења на крају школске 2022/2023. године  

а) нижи  разреди 

 

   Р        а         з         р        е         д 

школе   I II III IV свега 

Костојевићи 
одељења 1/3 0 1/3 1/3 1 

ученика 3 0 0+1 4+1 7+2 

Злодол 
одељења 0 0 0 1 1 

ученика 0 0 0 1 1 

Заглавак 
одељења 0 1/2 0 1/2 1 

ученика 0 2 0 2 4 

Јеловик 
одељења 1/2 1/2 0 0 1 

ученика 2 1 0 0 3 

Јакаљ 
одељења 1/3 1/3 1/3 0 1 

ученика 1 2 2 0 5 

свeга 

одељења     5 

ученика 

6 5 3 8 
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На почетку школске године 2.ученице су се уписале у матичну школу. 

 

 б) виши  разреди 

 

  р        а       з         р          е       д 

шкoле   V VI VII VIII свега  

Костојевићи 
одељење 1 1 1 1 4 

ученика 5 4+1 3+1 2 14+2 

Злодол 
одељење 0 1 1 1 3 

ученика 0 1 4 4 9 

Свега 
одељење 1 2 2 2 7 

ученика 5 6 8 6 25 

 

*На почетку школске године два ученика су се уписала у нашу школу. 
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47 

 

 

 

         У току ове школске године  припремни предшколски програм похађало је 4 предшколца 

који су били распоређени у матичној школи. 

 

4. УСПЕХ УЧЕНИКА 

 

   1.  Успех и владање ученика  су праћени у току целе школске године и вршена је анализа  на 

Наставничком већу и на Савету родитеља,  а Извештај о коначном успеху је поднет  Школском 

одбору. 

   2.  Ученика првог разреда било је 6, сви су савладали циљеве и задатке и описно су оцењени. 

 

  3. Коначан успех ученика осталих разреда на крају школске 2022/2023. године  је приказан у 

следећој табели : 

  

Р
а
зр

ед
  

 У
к

у
п

н
о
 у

ч
ен

и
к

а
 

Успех ученика на крају  

II полугодишта у јуну 2022. 

Успех ученика на крају 

школске године 

о
д

л
и

ч
а
н

 

в
р

л
о
д

о
б
а
р

 

д
о
б
а
р

 

д
о
в

о
љ

а
н

 

п
р

ев
ед

ен
и

г
х

 

Свега завршило 

Завршило 

разред 

Није 

завршило 

разред разред 

п
о
п

р
а
в

н
и

 

Бр. % Бр. % 

II 5 3 1 1 0 0 5 100   5 100 0   

III 3 0 2 1 0  3 100   3 100 0   

IV 8 3 3 2 0  8 100   8 100 0   

II-IV 16 6 6 4 0  16 100   16 100 0   

V 5 3 2 0 0  5 100   5 100 0  
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VI 6 2 3 1 0  6 100   6 100 0  

VII 8 2 4 2 0  8 100   8 100 0  

VIII 6 3 3 0 0  6 100   6     100 0   

V -

VIII 
25 10 12 3 0  25    100   25 100 0  

                       

4.1. Резултати такмичења  

 

Извештај са такмичења ученика: 

1. Катарина Марковић,ученица 5.разреда, - 3.место на окружном такмичењу из српског језика и 

књижевности 

2. Катарина Марковић,ученица 5.разреда, - 3.место на окружном такмичењу из биологије 

3. Марија Димитријевић,ученица 8.разреда - 3. место на општинском такмичењу из географије 

4. Невена Секулић,ученица 8.разреда - 3. место на општинском такмичењу из географије  

5. Андреа Лукић,ученица 7.разреда - 1.место на окружном такмичењу из стоног тениса   

6. Огњен Бошковић,ученик 8.разреда - 2.место на окружном такмичењу из стоног тениса 

7. Милица Чолић,ученица 6.разреда -3. место трчање на 60 метара на општинском такмичењу из 

атлетике 

8. Марко Милосављевић, ученик 6.разреда - 3. место трчање на 60 метара на општинском 

такмичењу из атлетике 

9. Марија Димитријевић,ученица 8.разреда - 3.место трчање на 600 метара на општинском 

такмичењу из атлетике 

10. Ученице: 

Андреа Лукић, ученица 7. разреда 

Тамара Глигоријевић, ученица 7. разреда , 

 Невена Секулић, ученик 8. разреда 

награђују се освојена прва места на окружном такмичењу у стоном тенису екипно  и пласман на 

републичко такмичење. 

11. Јована Петронијевић,ученица 5.разреда -1.место на општинском такмичењу „Шта знаш о 

саобраћају“  

12. Јелена Николић,ученица 5.разреда - 2.место на општинском такмичењу „Шта знаш о 

саобраћају“  

13. Катарина Марковић,ученица 5.разреда - 3.место  на општинском такмичењу „Шта знаш о 

саобраћају“  

14. Борис Тешић,ученик 4.разреда - 1.место на општинском такмичењу „Шта знаш о саобраћају“  

15. Радисав Тодосијевић,ученик 5.разреда -2.место на општинском такмичењу „Шта знаш о 

саобраћају“  
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16. Лазар Митровић,ученик 4. разреда -3.место на општинском такмичењу „Шта знаш о 

саобраћају“ 

17. Невена Секулић,ученица 8.разреда -1.место на општинском такмичењу „Шта знаш о 

саобраћају“  

18. Андреа Лукић,ученица 7. разреда -2.место на општинском такмичењу „Шта знаш о 

саобраћају“  

19. Александар Лукић,ученик 7.разреда -1.место на  општинском такмичењу „Шта знаш о 

саобраћају“  

20. Лука Пајић,ученик 7.разреда -3.место  на општинском такмичењу „Шта знаш о саобраћају“ 

21. Невена Секулић ,ученица 8.разреда -1.место на ликовном конкурсу на тему „Моја школа“ 

22. Катарина Марковић, ученица 5.разреда -2.место на ликовном конкурсу на тему „Моја школа“ 

23. Андријана Словић, ученица 1.разреда -3.место на ликовном конкурсу на тему „Моја школа“ 

24. Огњен Бошковић,ученик 8. разреда -1.место на литерарном конкурсу на тему „Моја школа“ 

25. Андријана Пантелић,ученица 4. разреда -2.место на литерарном конкурсу на тему „Моја 

школа“ 

26. Невена Секулић,ученица 8. разреда -3.место на литерарном конкурсу на тему „Моја школа“ 

27. Похвалу за Анђелу Игњатовић,ученицу 4. разреда за оргиналан приказ своје школе 

28. Невена Секулић,ученица 8. разреда -3.место на окружном такмичењу „Шта знаш о 

саобраћају“ 

29. Андреа Лукић,ученица 7. разреда - 2.место на окружном такмичењу „Шта знаш о саобраћају“  

30. Борис Тешић,ученик 4.разреда  - 2.место на окружном такмичењу „Шта знаш о саобраћају“  

 

 

4.2. Припремна настава 

  

 Припремна настава за ученике 8. разреда из српског језика, математике и комбинованог 

теста организована је и реализована током другог полугодишта . 

 

4.3. Резултати са завршног испита ученика 8. разреда 

 

 Завршни испит на крају 8. разреда полагало је 8 ученика и сви ученици су положили 

завршни испит. Просечан број освојених бодова из математике је  10,88*0.65=7,07  из српског 

језика је 12,81*0.65=8,32 а из комбинованог теста просечан број бодова је14,13*0.7=9,81. 

 Резултати са завршног испита су анализирани на седницама Наставничког већa. 

Констатовано је да нисмо у потпуности задовољни са постигнућима ученика на завршном испиту 

иако је у односу на предходну школску годину за нијансу повећан проценат изведене средње 

оцене. Предложене су мере за побољшање успеха на наредним завршним испитима, мере су 

такође у предвиђене у новим Школском развојном плану који се усвојио ове школске године. 
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5. РАД СТРУЧНИХ И РУКОВОДЕЋИХ ОРГАНА ШКОЛЕ 

 

5.1 Наставничко веће 

Наставничко веће као најважинији стручни орган у школи чине сви наставници и стручни 

сарадник школе. Наставничким већом је руководила директорица школе уз асистенцију школског 

педагога и психолога . Седнице Наставничког већа су се одржавале углавном после часова у 

школи. На седници водио се записник у посебној књизи. Одлуке Наставничког већа доносиле су 

се јавним гласањем, осим у случајевима другачије решеним у Статуту школе и у закону. 

  У току  школске 2022/2023. године  одржано је осам редовних  и две ванредне 

седнице Наставничког већа са садржајем и динамиком како је предвиђено Годишњим планом 

рада школе . На седницама  Наставничког већа су решавана следећа питања: 

Прва седница Наставничког већа одржана је 13.09.2022. године  

 

Присутни чланови Наставничког већа се упознају са садржајем записника са претходне седнице 

Наставничког већа. Након упознавања са садржајем записника, присутни чланови једногласно 

доносе следећу одлуку:Усваја се записник са претходне седнице Наставничког већа, одржане 

дана30.08.2022. године. 

Психолог школе упознаје чланове Наставничког већа са допунама и новим активностима у Тиму 

за насиље, злостављање и занемаривање. Ове измене се односе на нове активности које укључују 

рану идентификацију жртава трговине људима и превентивне мере. Детаљан план рада овог Тима 

налази се у Годишњем плану рада школе и биће наставницима на располагању после 15. 

септембра. 

Директорка школе подноси Извештај о раду школе за школску 2021/2022. годину. Сви елементи 

који су саставни део Извештаја су употпуњени и налазе се у оквиру школске документације. 

Након подношења Извештаја, Наставничко веће доноси одлуку: Усваја се Извештај о раду школе 

у школској 2021/2022. години. 

 Директорка школе саопштава присутним члановима Наставничког већа да је Годишњи план рада 

школе за школску 2022/2023. годину завршен и да се налази у школској документацији. У њему 

су садржани време, место, начин и носиоци остваривања програма образовања и васпитања. 

Годишњи план рада се доноси у складу са школским календаром, развојним планом и школским 

програмом. Наставници су упознати са школским календаром и значајним датумима у школској 

2022/2023. години. Једина новина јесте то да ће се у четвртак, 26. јануара 2023. године, часови 

реализовати по распореду од петка. Након анализирања Годишњег плана рада, Наставничко 

већедоноси одлуку: Усваја се Годишњи план рада за школску 2022/2023. годину. 

 Психолог школе упознаје чланове Наставничког већа са новим Правилником o сталном 

стручном усавршавању и напредовању наставника. Обавезни део професионалног развоја је 

стручно усавршавање, које се остварује кроз различите активности дефинисане овим 

правилником. Правилник се налази у школској документацији и наставници га могу добити на 
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увид. Након упознавања са правилником о бодовању, Наставничко веће једногласно усваја План 

стручног усавршавања за школску 2022/2023. годину. 

Директорка школе саопштава да је већина наставника и учитеља направила план реализације 

додатне и допунске наставе. Ученицима су достављене анкете, како би се определили за секцију 

коју желе да похађају у овој школској години. Приликом прављења распореда, у обзир је узет и 

ред полазака аутобуса. Ове активности су унете у распоред часова и наставници могу да крену са 

реализацијом истих. 

Анализиран је план рада у оквиру пројекта Обогаћени једносменски рад. Ученицима су подељене 

анкете, како би се определили за активности које желе да похађају. Направљен је и распоред 

часова, који је усклађен како са распоредом часова ученика у току редовне наставе, тако и са 

редом поласка аутобуса. 

Директорка саопштава да је стигао допис из Дома здравља који се односи на обавезан 

систематски преглед ученика трећег,петог и седмог разреда. Разредне старешине и учитељи су у 

обавези да обавесте родитеље о правилима која се морају поштовати приликом реализације 

истих. Такође, директорка саопштава да је из Министарства, као и из Општине Бајина Башта 

стигао допис у којем стоји да у наредном периоду треба доставити план штедње електричне 

енергије. План је направљен и биће достављен до назначеног датума. 

Друга седница Наставничког већа одржана је 28.10.2022. године.  

Присутни чланови Наставничког већа се упознају са садржајем записника са претходне седнице 

Наставничког већа. Након упознавања са садржајем записника, присутни чланови једногласно 

доносе следећу одлуку:Усваја се записник са претходне седнице Наставничког већа, одржане 

дана 13.09.2022. године. 

Директорица  школе је упознала чланове Наставничког већа са изменама у распореду. Уместо 

наставнице Снежане Крстић, која је преузета на норму 10% у ОШ „Свети Сава“, физику у ИО 

Злодол у осмом разреду ће предавати наставник Драган Вукашиновић. Дошло је до измена у 

распореду у Матичној школи и у ИО Злодол. Директорка наглашава да је распоред усклађен са 

аутобуским линијама. Након излагања измена у распореду, Наставничко веће доноси одлуку: 

Усвајају се измене у распореду часова за школску 2022/2023. годину. 

Директорица школе је презентовала садржаје састручног скупа под називом „Професионална 

подршка руководиоцима установа у образовању – Актуелности у образовном систему Републике 

Србије.“ Стручни скуп је реализован од 5. до 7. 10.2022. године у Врњачкој Бањи. Неке од тема 

које су излагане у оквиру тродневне конференције су Лидерство у образовању; Редован надзор; 

Педагошко – инструктивни рад директора и вредновање наставе; Правилник о стручном 

усавршавању запослених у образовању; Менаџмент квалитета у образовању; Лиценца – 

стандарди компетенција за директоре: портфолио; Лиценца; приказ истраживачког рада. 

Презентација се налази у школској документацији и запослени је могу добити на увид. Чланови 

Наставничког већа упознати да ће од понедељка, 31.10.2022. године у Матичну школу кренути 

три нова ученика – трећи, четврти и шести разред. Такође, наставници су изнели своје утиске и о 

ученици седмог разреда, која је у току септембра дошла у нашу школу. 
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Трећа седница Наставничког већа одржана је 1.11.2022. године.  

Присутни чланови Наставничког већа се упознају са садржајем записника са претходне седнице 

Наставничког већа. Након упознавања са садржајем записника, присутни чланови једногласно 

доносе следећу одлуку:Усваја се записник са претходне седнице Наставничког већа, одржане 

дана 28.10.2022. године. 

 

Педагог школе подноси извештај о успеху и дисциплини ученика на крају првог 

класификационог периода школске 2022/2023. године присутним члановима Наставничког већа . 

Што се тиче дисциплине ученика на крају првог класификационог периода школске 2022/2023. 

године, сви ученици имају примерно владање. На основу Извештаја који педагог школе излаже 

присутним члановима,Наставничко веће доноси следећу  Усваја се Извештај о успеху и 

дисциплини ученика на крају првог класификационог периода школске 2022/2023. године. 

Констатује се да се предвиђене наставне и ваннаставне активности углавном одвијају према 

Годишњем плану рада школе за школску 2022/2023. годину. Евиденција о наставним и 

ваннаставним активностима се води у Електронском дневнику. Стручни сарадници редовно 

прегледају дневнике, проверавају да ли се наставне и ваннаставне активности редовно одржавају, 

као и да ли наставници редовно воде евиденцију о реализацији истих. 

 

Након одржаних састанака, координатори тимова шаљу извештаје стручним сарадницима. 

Стручни сарадници редовно прегледају извештаје. Закључак је да се састанци редовно морају 

одржавати, а извештаји подносити педагогу и психологу школе. 

 

Педагог школе подноси Извештај о предлогу мера за побољшање успеха и дисциплине ученика. 

Након подношења Извештаја, Наставничко веће доноси следећу одлуку:Усваја се предлог мера 

за побољшање успеха и дисциплине ученика. 

 

Анализирају се резултати завршног испита са сајта ЗУОВ-а. Из српског језика од четири области 

најбоље је урађена област писано изражавање, док је област вештина читања и разумевања 

прочитаног урађена најслабије. Из математике најслабије урађена област је обрада података где 

је само 44 % ученика урадило тачно задатке, а најбоље област мерење. У комбинованом тесту 

најбоље су ученици урадили бологију и географију. Средња оцена из историје је највећа у односу 

на остале предмета на комбинованом тесту и постигнуће ученика је воома слабо док је из хемије 

слаба средња оцена а и постигнуће је слабо . Средња оцена из предмета историја је 4,12, 

постигнуће на завршном тесту (62% тачних одговора), док је из предмета хемија средња оцена 3 

док је постигнуће било слабо (44 % тачних одговора) .Детаљна анализа завршног испита налази 

се у школској документацији. 

 

Шеф рачуноводства презентује садржаје са обуке„Увођење финансијског управљања и контроле 

у школе.“ Финансијско управљањеи контрола је систем политика, процедура и активности које 

успоставља, одржава и редовно ажурира руководилац организације, а којим се управљајући 

ризицима обезбеђује уверавање у разумној мери да ће се циљеви организације остварити на 

правилан, економичан, ефикасан и ефективан начин. Комплетна презентација се налази у 

школској доокументацији и запослени је могу добити на увид. 

Директорица школе упознала присутне чланове Наставничког већа са Посебним колективним 

уговором за запослене у основним и средњим школама и домовима ученика, који је објављен у 

„Службеном гласнику РС“, бр.21/2015, 92/2020 и 23/2022. Уговор се налази у школској 

документацији и запослени га могу добити на увид. Такође, изнет је и предлог да се на великом 

одмору дозволи да деца иду у продавницу и пекару. Наставничко веће се једногласно слаже са 

овим предлогом, а следећи корак је да прође на Савету родитеља. 
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Четврта седница Наставничког већа одржана је 5.01.2023. године 

Присутни чланови Наставничког већа се упознају са садржајем записника са претходне седнице 

Наставничког већа. Након упознавања са садржајем записника, присутни чланови једногласно 

доносе следећу одлуку:Усваја се записник са претходне седнице Наставничког већа, одржане 

дана15.11.2022. године. 

Педагог школе подноси извештај о успеху и дисциплини ученика од I до VIII на крају првог 

полугодишта школске 2022/2023. године присутним члановима Наставничког већа.На основу 

Извештаја који педагог излаже присутним члановима, Наставничко веће доноси следећу одлуку: 

Усваја се Извештај о успеху и дисциплини ученика од I до VIII на крају првог полугодишта 

школске 2022/2023. године и предлог мера за побољшање успеха и дисциплине ученика. 

Присутни чланови Наставничког већа анализирају полугодишњу реализацију Годишњег 

програма рада и Школског програма. Констатовано је да се све одвија по плану и програму. 

Посете часова које су планиране су и реализоване, осим посете часова Издвојеним одељењима у 

Јеловику и Јакљу, која се помера за друго полугодиште. Настава се такође одвијала у складу са 

Школским програмом и наставним планом који је прописало Министарство просвете, науке и 

технолошког развоја. Директорка подсећа присутне чланове Наставничког већа да ће се у 

четвртак, 26.01.2023. године часови реализовати по распореду од петка. 

Психолог школе саопштава присутним члановима Наставничког већа да се на крају првог 

полугодишта прави Извештај о стручном усавршавању запослених. Договорено је да се 

комплетни Извештаји о стручном усавршавању доставе након семинара који ће се одржати у 

нашој школи17.01.2023. године, а након тога ће стручни сарадници направити детаљан Извештај. 

Анализира се вредновање и самовредновање рада школе. Спроведено је анкетирање родитеља и 

наставника за Област Организација рада школе, управљање људским и материјалним ресурсима. 

Самоевалуацијом је показан: висок степен организације рада школе и управљање људским 

материјалним ресурсима, као и да нема битних разлика између оцена које су дали наставници и 

родитељи. Након анализе података дат је и предлог мера које ће сви запослени уважити и 

поступати у складу са истим. Анализирана је и реализација ШРП – а. Констатује се да је све што 

је планирано и реализовано у првом полугодишту школске 2022/2023. године. Није било 

одступања од плана на крају првог полугодишта. 

Анализиран је рад стручних актива у оквиру наше школе. Пошто се од почетка школске 

2022/2023. године зна који су наставници Годишњим планом рада за шта задужени, констатује се 

да се уредно воде записници са састанака свих стручних актива и свих тимова. Ови записници се 

уредно достављају педагогу и психологу. Психолог школе обавештава присутне чланове да се у 

јануару одрже састанци тимова и да се Извештаји доставе стручним сарадницима. 

Директорка школе саопштава да ће приредба поводом обележавања школске славе Свети Сава 

бити реализована. Припреме су у току. Наставници са ученицима припремају материјал за 

реализацију приредбе. Програм ће почети у 10 сати, а све детаљније информације биће 

саопштене на почетку другог полугодишта. 

Наставници подносе Извештаје са семинара. Све семинаре које су наставници планирали да 

похађају, школа ће финансирати. Директорка истиче значај похађања семинара и њихове 

примене у настави. 
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Педагог школе излаже презентацију „Интегративна настава.“ У оквиру презентације истиче се 

појам и значај интегративне наставе за учење, значај и примена интегративне наставе у пракси, 

као и циљеви интегративне наставе. Закључак до којег се долази јесте да је интегративна настава 

иновативан модел у којем не постоје строго повучене границе између појединих предмета, већ се 

наставне јединице различитих области изучавају интегративно, у међупредметној повезаности. 

Комплетну презентацију педагог школе ће послати на мејл запосленима. 

Директорка саопштава да је школским календаром предвиђено да зимски распуст траје до 

20.01.2023. године. Друго полугодиште почиње 23.01.2023. године. 

Присутни су упознати са календаром такмичења и смотри ученика основних школа за школску 

2022/2023. годину који је издало Министарство просвете, науке и технолошког развоја, број: 610-

00-00127/2022-07, датум 26.12.2022. године. Циљ такмичења и смотри јесте афирмација 

образовно – васпитног рада, постигнућа ученика и подизање квалитета образовања. Ове школске 

године наша школа ће бити домаћин општинског такмичења из Географије и „Шта знаш о 

саобраћају.“ Календар такмичења и смотри запослени ће моћи да нађу и на огласној табли школе. 

Присутни чланови Наставничког већа обавештени  да је изашао нови Правилник о дипломама за 

изузетан успех у основном образовању и васпитању, „Службени гласник РС“, број 139 од 16. 

децембра 2022. године. Такође, изашао је нови „Просветни гласник“ број 16/2022. Нове 

правилнике измене плана и програма наставе и учења за 1., 5., 6., 7. и 8. разред; измене 

Правилника о врсти и степену образовања наставника у ОШ и Основнпј музичкој школи. 

Правилници се налази у школској документацији и запослени га могу добити на увид.Секретар 

школе упознаје присутне чланове Наставничког већа са постојећим изменама законске 

регулативе, на основу којих је измењен статут школе и усклађен са законима који регулишу ову 

област, а мкоји је усвпјен на седници Школског одбора. 

 

Пета седница Наставничког већа одржана је 19.04.2023. године 

Присутни чланови Наставничког већа се упознају са садржајем записника са претходне седнице 

Наставничког већа. Након упознавања са садржајем записника, присутни чланови једногласно 

доносе следећу одлуку: Усваја се записник са претходне седнице Наставничког већа, одржане 

дана 05.01.2023. године. 

 

Психолог школе подноси извештај о успеху и дисциплини ученика од I доVIII разреда на крају 

трећег класификационог периода школске 2022/2023. године присутним члановима Наставничког 

већа.На основу Извештаја који психолог излаже присутним члановима, Наставничко веће доноси 

следећу ОДЛУКУ: Усваја се Извештај о успеху и дисциплини ученика од I до VIII разреда на 

крају трећег класификационог периода школске 2022/2023. године. Стручни сарадник – психолог 

чита Предлог мера за побољшање успеха, који је донет на Одељенским већима. 

 

У оквиру ове тачке Дневног реда психолог школе саопштава да се састанци редовно одржавају и 

да се Извештаји достављају педагогу и психологу школе. О свим детаљима везаним за рад 

стручних актива/органа можемо се информисати управо у поменутим записницима који се чувају 

у школској документацији и редовно се достављају стручним сарадницима. 
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Донета је Одлука о избору уџбеника за школску 2023/2024. годину за први и пети разред и 

допуне за други, трећи, шести, седми и осми разред за школску 2023/2024. годину, одобрених на 

сајту МПНТР – а. 

Одлука: 

Први разред: 

-српски језик – Нови логос 

-математика – Нови логос 

-свет око нас – Нови логос 

-музичка култура – Нови логос 

-ликовна култура - Нови логос 

-дигитални свет – Нови логос 

-страни језик (енглески језик) – THE ENGLISH BOOK. 

Други разред: 

-дигитални свет – Нови логос 

Трећи разред: 

-дигитални свет – Нови логос 

Четврти разред: 

-дигитални свет – Нови логос 

Пети разред: 

-српски језик – Нови логос 

-страни језик (енглески језик) – THE ENGLISH BOOK 

-страни језик (руски језик) – Клет 

-историја – Клет 

-математика – Клет 

-ликовна култура – Клет 

-музичка култура – Клет 

-информатика и рачунарство - Вулкан 

-техника и технологија - Клет 

Шести разред: 

- ликовна култура – Клет 

-музичка култура - Клет 

 

Седми разред: 

-музичка култура – Клет 

-техника и технологија - Клет 

Осми разред: 

-музичка култура - Клет 

-техника и технологија - Клет 

Ова одлука налази се у школској документацији и у њој се налазе детаљи. Осим назива издавача, 

ту се може прочитати тачан наслов уџбеника; име/имена аутора; број и датум решења 

министра/покрајинског секретара. Стручни сарадник психолог саопштава да су такмичења у 

току, досадашња такмичења су реализована по плану и програму, а детаљан Извештај ће бити 

достављен када сва такмичења буду реализована. 

 

У оквиру ове тачке Дневног реда анализирају се и резултати пробног завршног испита. Психолог 

школе све присутне чланове Наставничког већа упознаје са резултатима. Овај извештај о 

резултатима налази се у школској документацији, а овом приликом презентован је присутнима. 

Пробни завршни испит је радило 6 ученика. Просечан број бодова Матичне школе и ИО Злодола 

из математике износио је 11,42 бодова, из српског језика 12,75. Када је у питању испит из 
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географије, за који се определило 5 ученика, просечан број бодова је 12, а из историје (1 ученик), 

17 бодова. 

 

Анализиране су слободне активности ученика у школи и њихово учешће у истим. У нашој школи 

ученици су највише заинтересовани за саобраћајну секцију и драмско – рецитаторску секцију. О 

раду свих секција и слободних активности присутним члановима Наставничког већа извештаје 

подносе наставници који их реализују. У суботу, 22.4.2023. године одржаће се општинско 

такмичење „Шта знаш о саобраћају.“ Наша школа је домаћин овог такмичења, а наши ученици ће 

узети учешће у истом.  

 

Припреме за прославу Дана школе 15. маја. Ове године 15. мај је понедељак. Наставничко веће 

даје предлог да часовибуду скраћени на пола сата, а након тога ће почети приредба. Овај предлог 

се једногласно усваја. За Дан школе припрема се богат програм, а након тога ће се 

традиционално одржати спортске активности. Наставница српског језика Биљана Масал 

обавештава присутне да ће бити реализован ликовни и литерарни конкурс у којем наши ученици 

могу узети учешће, а након прегледања радова, у току приредбе, најбољи радови ће бити 

награђени. Из Извештаја са ове манифестације ћемо моћи да се информишемо о свим детаљима 

програма. 

 

У оквиру ове тачке Дневног реда наставник математике Јован Aрсеновић подноси Извештај са 

хоризонталне размене у оквиру пројекта „Школе за бољи квалитет ваздуха“, која је била 3. и 4. 

априла 2023. године у Краљеву. Наша школа учествује у овом пројекту, а приликом 

хоризонталне размене чланови су упознати са примерима добре праксе у пројектној настави. 

Наставник Јован преноси присутним члановима своја искуства и запажања, а комплетан 

Извештај присутни чланови могу добити на мејл. 

 

Шеста седница Наставничког већа одржана је 12.06.2023. године.  

Присутни чланови Наставничког већа се упознају са садржајем записника са претходне седнице 

Наставничког већа. Након упознавања са садржајем записника, присутни чланови једногласно 

доносе следећу одлуку: Усваја се записник са претходне седнице Наставничког већа, одржане 

дана 5.1.2023. године. 

Психолог школе подноси Извештај о успеху и дисциплини ученика VIII разреда на крају другог 

полугодишта школске 2022/2023. године присутним члановима Наставничког већа.  Сви ученици 

на крају другог полугодишта школске 2022/2023. године имају примерно владање и 

задовољавајућу дисциплину. На основу Извештаја који педагог излаже присутним члановима, 

Наставничко веће доноси следећу одлуку: Усваја се Извештај о успеху и дисциплини ученика 

VIII разреда на крају другог полугодишта школске 2022/2023. године. 

Директорка школе присутне чланове упознала да према Правилнику о дипломама за изузетан 

успех ученика у Основној школи школске 2022/2023. године ниједан ученик наше школе не 

испуњава услове за доделу дипломе „Вук Караџић“, као ни услов за Ђака генерације. Одлучујући 

о предлогу Одељенског већа за доделу посебних диплома према Правилнику о дипломама за 

изузетан успех Наставничко веће доноси следећу одлуку: У школској 2022/2023. години посебне 

дипломе добијају: Физичко и здравствено васпитање - Невена Секулић, Марија Димитријевић, 

Огњен Бошковић; Хемија – Невена Секулић, Марија Димитријевић; Географија – Невена 

Секулић, Марија Димитријевић; Техника и технологија – Невена Секулић, Младен Јовић. 

Одлични ученици, као и ученици који су носиоци посебних диплома, ће бити награђени 
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адекватном књигом за одличан успех и примерно владање. То је једногласна одлука свих чланова 

Наставничког већа. 

Наставници подносе Извештај о реализацији наставних и ваннаставних активности. У току ове 

школске године реализоване су драмско - рецитаторска и саобраћајна секција. Сви часови су 

одржани и испуњен је годишњи фонд часова. Часови додатне и допунске наставе су реализовани 

у складу са Годишњим планом и програмом. Наставничко веће једногласно усваја ову тачку 

Дневног реда. 

Наставник Јован Арсеновић подноси Извештај са дводневне екскурзије за ученике седмог и 

осмог разреда, која је реализована 30. и 31. маја 2023. године. Првог дана ученици су имали 

прилику да посете Ваљево, манастир Крушедол, Сремске Карловце и карловачку гимназију и 

Нови Сад, где је обезбеђено преноћиште у хотелу „Војводина.“ Другог дана, поласком из Новог 

Сада, посетили су Београд, а затим је организован повратак у Костојевиће. Све је протекло у 

најбољем реду. И ученици и наставници су задовољни организацијом и реализацијом излета. 

Комплетан Извештај се налази у школској документацији. Наставничко веће једногласно усваја 

овај Извештај. 

Говорило се о припреми ученика 8. разреда за полагање завршног испита. Припремна настава ће 

се реализовати у школи. Директорка школе подсећа да завршни испит и ове школске године 

доноси ученицима највише 40 бодова, а на успех из VI, VII и VIII разреда ученик може да освоји 

максимално 60 бодова. Наставници српског језика, математике, историје и географије су 

ученицима од почетка школске године држали часове припремне наставе за полагање завршног 

испита. Поменути предметни наставници су у обавези да ученицима VIII разреда до 20.06.2023. 

године одрже минимум 10% од годишњег фонда у 8. разреду. 

Присутни чланови Наставничког већа упознати су са дописима и инструкцијама МПНТР-а у вези 

са организацијом завршног испита у школској 2022/2023. години. Завшни испит ученици ће 

полагати 21., 22. и 23. јуна 2023. године. 

Седма  седница Наставничког већа одржана је 15.06.2023. 

Седници присуствује 38 запослених, од укупно 44 запослених у овој Школи . Седницу је 

отворила директорица са председником Комисије за избор директора школе- Гордана Томоњић, 

стручни сарадник-педагог и дала реч секретару школе која је упознала присутне са процедуром у 

вези са избором директора Школе, да је на објављени конкурс пријаву поднео само један 

кандидат, за којег је Комисија утврдила да испуњава све услове наведене у конкурсу Након 

тајног гласања, Комисија је извршила пребројавање гласова .Председник Комисије саопштила је 

резултате гласања и констатовала да се спрам спроведеног гласања у складу са Статутом школе 

сматра да је Наставничко веће у проширеном саставу донело следећу одлуку: Даје се П О З И Т И 

В Н О мишљење за кандидата ЛЕОНТИЈЕВИЋ /Владимир/ ГОРДАНА, мастер учитељ из Бајине 

Баште, за директора ОШ „Душан Јерковић“ Костојевићи, по конкурсу расписаном у листу 

„Послови“ дана 17.05. 2023. године и исправке истог од 24.05.2023. године. 

Осма седница Наставничког већа одржана је 26.06.2023. школске 2022/2023. године; 

Присутни чланови Наставничког већа се упознају са садржајем записника сапретходне седнице 

Наставничког већа. Након упознавања са садржајем записника, присутни чланови једногласно 

доносе следећу одлуку: Усваја се записник са претходне седнице Наставничког већа, одржане 

дана15.06.2023. године. 
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Психолог школе подноси присутним члановима Наставничког већа Извештај о успеху и 

дисциплини ученика од 1. до 7. разреда на крају другог полугодишта школске 2022/2023. године. 

Након поднетог Извештаја присутним члановима анализира се успех и дисциплина ученика од 1. 

до 7. разреда на крају другог полугодишта школске 2022/2023. године, а затим се предлажу 

следеће мере за побољшање успеха ученика у школској 2023/2024. години. На основу Извештаја 

који психолог излаже присутним члановима, Наставничко веће доноси следећу одлуку: Усваја се 

Извештај о успеху и дисциплини ученика od 1. до 7. разреда на крају другог полугодишта 

школске 2022/2023. године и предлог мера за побољшање успеха. 

Психолог школе подсећа да сви тимови одрже састанке и да се Извештаји пошаљу стручним 

сарадницима. Констатује се да се састанци редовно одржавајау и да сви чланови у оквиру тимова 

обављају своје задатке. 

У оквиру ове тачке Дневног реда анализира се реализација наставних и ваннаставних активности. 

На основу досадашњег прегледања е дневника констатује се да су све наставне и ваннаставне 

активности реализоване по плану и програму до 6.6.2023. године, када је завршена школска 

година за све ученике. 

Наставница српског језика Биљана Масал подноси Извештај са једнодневног излета ученика од 

првог до шестог разреда. Излет је реализован 12.5.2023. године. Маршута излета је била: 

Кадињача – Сирогојно – Стопића пећина – Златибор – Калуђерске баре – Костојевићи. Агенција 

Тара турс је била задужена за организацију излета. Излет је протекао у најбољем реду и све је 

реализовано по плану и програму. Комплетан Извештај се налази у школској документацији. 

Наставничко веће једногласно усваја овај Извештај. У оквиру ове тачке Дневног реда дат је и 

предлог реализације излета ученика нижих разреда у школској 2023/2024. години, а то је 

Ваљево/Бранковина. Такође, дат је и предлог за екскурзију ученика виших разреда. Предлаже се 

да се направе четири различите дестинације, тако да се сваке године иде у други град, како неки 

ученици не би више пута посетили исто место. Овај предлог се усваја, а један од градова које би 

могли да се посете у следећој школској години је Голубац/Смедерево. Овај предлог ће бити 

разматран на седници Савета родитеља. Наставничко веће једногласно усваја ову тачку Дневног 

реда. 

Анализиран је Извештај у оквиру пројекта Обогаћени једносменски рад. Констатује се да су све 

активности реализоване по плану и програму и да није било одступања од Полугодишњег плана 

све до 6.6.2023. године, до кад је и трајала школска година за све ученике. Наша школа је и даље 

у овом пројекту, а детаљи о активностима које ће се реализовати у следећој школској години 

биће познати у августу. Активности ће се планирати у складу са интересовањима деце, као што је 

било и до сад. Наставничко веће једногласно усваја ову тачку Дневног реда. 

Директорица школе говорила да су у току припреме око израде Годишњег плана рада за школску 

2023/2024. годину и да све тече по плану. Задужена лица на овим задацима уредно обављају свој 

део посла. Координатор за израду Годишњег плана ће бити педагог школе, а координатор за 

израду Извештаја ће бити психолог школе. У наредном периоду ће оријентационо бити утврђени 

послови и задаци са наредну школску годину. Педагог школе саопштава члановима 

Наставничког већа да могу дати своје предлоге и сугестије везано за израду Годишњег плана 

школе, а које се првенствено односе на тимове чији су они чланови. Уколико неко сматра да 

нешто треба изменити, у наредном периоду то може предложити, а тај предлог ће бити размотрен 

од стране стручних сарадника и директорке. Констатовано је да сви имамо исти циљ – задржати 

и придобити што већи број ученика и спречити затварање одељења. 
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Прочитан је допис који је стигао школи, а везан је за организацију и реализацију Манифестације 

„Ивањдан Костојевићи.“ Запослени су позвани да учествују у различитим активностима које су 

планиране у оквиру ове манифестације, а дат је предлог од стране организатора да се 

манифестација одржи у оквиру просторија наше школе. Наставничко веће се једногласно слаже 

са овим предлогом. 

Девета седница Наставничког већа одржана је 24.08.2023. године. а тачке дневног реда су: 

Усвајање записника са претходне седнице Наставничког већа; 

Упознавање са смерницама за организацију и реализацију васпитно – образовног рада у основној 

школи у школској 2023/24. години; 

Разматрање и доношење програма  екскурзије за школску 2023/2024. годину, на предлог 

одељенских и стручних већа; 

Самовредновање – шта смо урадили у претходној школској години и доношење акционог плана 

за школску 2023/2024. годину; 

Усвајање плана рада Наставничког већа и упознавање са школским календаром; 

Све тачке су анлизиране и једногласно усвојене. 

Десета седница Наставничког већа одржана је 31.08.2023.године, а тачке дневног реда су : 

Усвајање записника са претходне седнице Наставничког већа; 

Подела предмета и одељења наставницима и остала задужења у оквиру 40-не радне недеље, 

организација дежурстава у школи; 

 Разматрање предлога Годишњег плана рада и Школских програма; 

Разматрање Извештаја о реализацији Школских програма; 

Разматрање Извештаја и Плана стручног усавршавања; 

Разматрање распореда часова за школску 2023/2024. годину; 

Подела задужења у оквиру осталих Стручних органа у школи; 

Упознавање са Правилником о употреби мобилног телефона у школи; 

Припрема за организацију додатне, допунске наставе и секција;  

 Пројекат Обогаћени једносменски рад; 

Све тачке су анлизиране и једногласно усвојене. 

 

Записнике са седница  водила је  учитељица: Бојана Аврамовић  
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5.2 Одељењска већа 

 

5.2.1 Извештај о раду Одељењских  већа нижих  разреда у школској  2022/2023. години 

  

        У школској 2022/2023. години одељењско веће нижих разреда  је одржало пет 

састанака. На састанцима се говорило о следећем: 

 

Септембар: 

-Руководилац Одељењског већа, Весна Илић,  упознала je чланове са садржајем рада Одељењског 

већа. У току школске 2022/2023.год.планирано је да се одржи пет седница. 

-Иницијално тестирање ће имати ученици 2.,3. и 4.разреда. Планирано је да се иницијално 

тестирање реализује у току прве две недеље. 

-Договорили смо се о саджају Плана разредног старешине и Плана сарадње са родитењима. 

-Сви учитељи су испланирали време када ће одржати угледне часове, у Плану стручног 

усавршавања. 

-Договорили смо се о критеријуму оцењивања. Допунска и додатна настава се реализују по 

плану. Додатна је намењена за ученике 3. и 4.разреда. 

-Извештаја са семинара није било, зато што нико од чланова није био на семинарима за време 

летњих месеци. 

-Планирано је да се одржи екскурзија,самостално или са школом из Рогачице. План екскурзије 

зависи од епидемиолошке ситуације. 

 

Новембар: 

- У првом разреду - 2 ученика, успешно су савладали предвиђене циљеве и задатке. У 2.разреду – 

1 ученик, има позитивне оцене из свих предмета, успешно је савладао планом предвиђене 

садржаје. Владање је примерно код свих ученика. 

- Главна мера за побољшање успеха је редовно одржавање допунске наставе, редовни рад код 

куће, планирање и организација учења, израда домаћих задатака, пажљиво праћење наставе и 

активно учешће ученика на часу. Што се тиче питања дисциплине, часови одељенског старешине 

обилују бројним темама које се тичу дисциплине и што боље комуникације са другима 

(асертивна комуникација). 

- Како не би дошло до великог оптерећења ученика у настави, приликом осмишљавања домаћих 

задатака водити рачуна о индивидуалним карактеристикама и могућностима ученика, као и 

обиму домаћег из сваког предмета за одређени дан, оптимализовати и равномерно рспоредити. 

Јануар: 

-На крају првог полугодишта ученици 1.разреда (2 ученика) су савладали предвиђене циљеве и 

задатке. Ученик 2.разреда има одличан успех. Сви ученици имају примерно владање. 

-Програм и план рада у току првог полугодишта-у току првог полугодишта све је реализовано по 

плану и програму. 

-Предлог мера за побољшање успеха и дисциплине: редовно одржавати часове допунске 

наставе,израда домаћих задатака, мотивисати ученике, увид у формативно оцењивање, препоруке 

за даље напредовање... 
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-Користити савремена наставна средства кад год је то могуће, уколико постоје услови. 

-Угледни часови се реализују према Плану стручног усавршавања. 

-Стручни скуп: Зимска школа за учитеље, још није реализован. 

 

Април: 

-У јануару смо имали у Матичној школи семинар на тему ,,Како помоћи ученицима с 

проблемима у понашању“ где је већина учитеља узела учешће. 

-Успех на крају 3.класификационог периода је задовољавајућ; ученици 1.разреда су усвојили 

предвиђено градиво, ученик 3.разреда има позитивне оцене из свих предмета и примерено 

владање. 

-Сви планирани угледни часови су одржани а испланирали смо одржавање угледних часова за 

наредни период. 

-Часови допунске и додатне наставе се редовно одржавају, као и часови ваннаставних 

активности. 

-Ове школске године прослава Дана школе биће организована у Матичној школи у виду 

приредбе. Сви ученици ће узети учешће. 

-Материјал за сајт школе се проналази и припрема у оквиру свакодневног наставног рада и свако 

по свом нахођењу бира садржаје које ће постављати. 

- Једнодневни излет ће бити реализован у месецу мају на релацији Костојевићи – Златибор 

(посета Стопића пећине, Дино парка) –Тара – Костојевићи. 

 

 

Јун: 

-На крају другог полугодишта ученици 1.разреда су савладали предвиђене циљеве и задатке. 

Ученик 2.разреда има одличан успех. Сви ученици имају примерно владање. 

-За одличан успех и примерно владање ученици су награђени књигом. 

-Часови допунске, додатне наставе и осталих активности су реализовани, онако како је 

предвиђено одлуком Владе. 

-Поднет је извештај са једнодневног излета. 

-Планирано је да наша школа реализује једнодневни излет на релацији Костојевићи – Бранковина 

– Ваљево – Костојевићи. 

-За руководиоца одељењског већа за наредну школску годину изабрана је Весна Илић. 

 

Подносилац извештаја у школској 2022/2023. години руководилац Одељенског већа : 

                                                                                                                                                  Весна Илић 
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5.2.2  Извештај о раду Одељенског већа виших разреда у школској 2022/2023. години 

 

У току школске 2022/2023. године  одржано је пет седница одељењских већа на којима су 

разматрана  уже стручна питања од којих су најзначајнија: 

успех и дисциплина ученика на класификационим периодима и полугодиштима;мере и 

активности на побољшању успеха;периодична анализа остваривања школског програма и 

годишњег плана школе;организација рада секција; организација јесењег и пролећног кроса, 

реализација редовне  и допунске наставе;анализа пробног и завршног испита за ученике осмог 

разреда; организација такмичења; ставови и мишљења наставника о резултатима такмичења ; 

предлози похвала и награда ученицима ; ангажовање наставника за одређене школске активности 

. На састанцима се говорило о следећем: 

 

Септембар: 

1.Чланови одељењског већа су упознати са планом и програмом рада одељењског већа.Истакнут 

је план рада по месецима.Планирано је пет састанака одељењског већа у овој школској 

години.Праћење реализације планираних активности/тема одељењског већа оствариће се кроз 

вођење записника. 

2.Анализирани су резултати завршног испита за школску 2021/2022.годину.Просечан број поена 

теста из српског језика је 8,33,теста из математике 7,07 и комбинованог теста 9,89. 

Закључак је да су задовољавајући резултати и да се више пажње мора посветити предметима где 

су уочени слабији резултати.На нивоу области стандарда и нивоа задатака извршена је анализа и 

поређење две школске године.Поређењем две школске године и у односу на сложеност захтева 

тестова утврђено је побољшање, али и приближност за поједине наставне предмете. 

3.На почетку школске године обавља се иницијално тестирање.Наставници се договарају и 

састављају тестове за иницијално тестирање. 

4.Утврђен је распоред писмених задатака и биће уписан у рубрику дневника образовно васпитног 

рада. 

5.Јесењи крос ће се одржати у октобру месецу. 

6.Извршене су анализе анкета опредељености из слободних и ваннаставних активности.Ученици 

шестог разреда су изабрали активност вежбањем до здравља. 

7.Планирани су огледни,угледни и тематски часови и време њихове реализације се налази у 

Годишњем плану рада школе за школску 2022/2023.годину. 

8.Реализација екскурзије за ову школску годину планирана је у мају месецу(један дан), уколико 

буде дозвољавала епидемиолошка ситуација.Планирана релација за ученике петог и шестог 

разреда је Костојевићи-Ваљево-Београд,а за ученике седмог и осмог разреда планирана релација 

(два дана) је Костојевићи– Београд – Панчево – Ковачица – Идвор – Зрењанин – Бечеј – Замак 

Дунђерски – Зобнатица – Суботица – Палић – Нови Сад – Петроварадин – Сремски Карловци – 

Шабац – Костојевићи. 

 

Новембар: 

1.Ученици шестог разреда, на крају првог првог класификационог периода, имају солидан 

успех.Сви ученици имају позотиван успех и примерно владање. Предметни наставници немају 

примедбе на понашање ученика.На седници смо разговарали о ученицима и о новом ученику 
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Војину Ђорђевићу који је у нашој школи од 31.10.2022.године и његовој адаптацији на нову 

средину и нове другаре и другарице као и о извршавању обавеза у настави.Констатовано је да 

ученици шестог разреда немају најбоље усвојене радне навике од раније и поступке редовног 

учења .Закључено је да је потребно више редовног учења и обнављања обрађеног градива, 

односно учења у континуитету.Констатовали смо да се нови ученик добро упознао са наставним 

садржајима и да се адаптирао и има сваку помоћ другара из разреда.На часовима одељењског 

старешинства ученицима су презентовани садржаји о томе како треба учити.Примећено је 

побољшање савладавања градива од стране ученика.Закључено је да ће се пратити рад ученика у 

наредном периоду. 

2.Реализација редовне и допунске наставе одвија се по плану ,редовно и часови се редовно 

евидентирају у електронском дневнику.. 

3.Није било текућих питања. 

 

Јануар: 

1.Ученици шестог разреда на крају првог полугодишта постигли су следећи успех: 

-врло добар успех (три ученика): Милица Вуловић (врло добар 3.50),Кристијан Марковић (врло 

добар 4.00),Марко Милосављевић (врло добар 4.14); 

-добар успех (два ученика): Милица Чолић (добар 3.43),Војин Ђорђевић ( добар 2.93).Четири 

ученика шестог разреда имају примерно владање на крају првог полугодишта,а ученик Војин 

Ђорђевић има врло добро (4) .Одељенско веће се сложило да ученику Војину Ђорђевићу остане 

оцена из владања врло добра коју је и имао већ када је дошао у нашу школу.У току полугодишта 

није показао заинтересованост да поправи своје понашање. 

2.Реализација редовне и допунске наставе одвија се у континуитету и часови се евидентирају у 

електронском дневнику. 

3.Предложене су мере за побољшање успеха и дисциплине ученика.Ученици ће кроз часове 

допунске наставе,редовним учењем и појачаним радом радити на побољшању успеха и 

поправљању оцена из предмета из којих нису показали веће знање и редован и континуиран 

рад.Што се тиче дисциплине ученика скренута је пажња на непримерено понашање ученика 

Војина Ђорђевића према ученицима из свог одељења као и повремено ометање радне атмосфере 

на часу са циљем да се у наредном периоду поправи његово понашање. 

4.Напоменули смо да је почетак другог полугодишта 23.1.2023.године. 

 

Април: 

1.На крају трећег класификационог периода ученици шестог разреда имају позитиван 

успех,немају недовољних оцена.Ученику Војину Ђорђевићу због учесталог,непримереног и 

недоличног понашања према другим ученицима је продужена изречена васпитна мера укор 

одељењског старешине и активност друштвено корисног рада уз дату меру (брига о простору у 

коме ученици бораве-уређивање учионице-два пута недељно,три недеље ).Остали ученици имају 

примерно владање.Дискутовали смо о дружењу ученика у одељењу,разумевању и 

толеранцији.Указали смо на негативне појаве у понашању новог ученика Војислава Ђорђевића и 

договорили се да ће се цело одељење потрудити својим понашањем и учењем и указивањем на 

грешке да постану бољи јер увек може боље.Ученик Војин Ђорђевић је у обавези да поради и 

регулише своје понашање и лоше навике у току наредног периода,и да своје грешке не понавља и 

опходи се боље према другарима. 
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Примећено је да ученици шестог разреда немају радне навике и да теже повезују нове наставне 

садржаје са старим.Потребно је инсистирати на редовном и континуираном раду,похађање 

допунских часова за предмете којима је потребно и предузети мере за побољшање 

успеха.Интевизирати сарадњу родитеља који ће пратити њихов рад и учење . 

2.Пробни завршни испит за ученике 8.разреда одржан је у петак 24.3.2023.(тест из математике) и 

суботу 25.3.2023.(тест из српског језика и комбиновани тест).На испиту су постигнути следећи 

резултати:српски језик и књижевност 12.75,математика 11,10 и комбиновани тест(геогфрафија) 

12.80.Пробни завршни испит је послужио да се види како да се повећају постигнућа и да укаже 

на области које нису довољно добро урађене и да се тим областима посвети више пажње. 

3.Пролећни крос ће се одржати у априлу месецу. 

4.Ове школске године ученици шестог разреда су учествовали на такмичењу из атлетике и 

освојили треће место на 60 метара(Милица Чолић и Марко Милосављевић). 

5.Разговарало се о побољшању успеха ученика и праћењу напредовања ученика. 

 

Јун: 

1.Прочитан је успех ученика који се налази у записнику са састанка.  

Сви ученици шестог разреда имају примерно владање на крају другог полугодишта и предметни 

наставници немају примедбу на дисциплину ученика.Одељењско веће усвојило је закључну 

оцену из владања одличан (5) ученику  на предлог одељењског старешине.Наставници су се 

сложили са одељењским старешином да му се поправи оцена из владања са врло доброг (4) на 

одличан (5) јер су приметили позитивне промене у понашању ученика.У одељењу шестог разреда 

нема неоправданих изостанака. 

2.Редовна ,допунска настава и остале активности реализоване се по предвиђеном Годишњем 

плану рада и евидентиране у дневницима. 

3.У одељењу шестог разреда има један ученик са одличним успехом па ће бити награђени 

књигом за одличан успех.Надамо се бољем успеху овог одељења наредне школске године. 

4.У току школске године одржано је пет седница Одељењског већа по плану и програму. 

 

Руководилац одељењског већа – Биљана Масал ,професор српског језика 

 

 

 

5.3 Извештај о раду стручних актива 

5.3.1 Извештај о раду Стручног актива разредне наставе за школску 2022/2023. годину 

 Чланови Стручног актива разредне наставе према Годишњем програму рада школе одржавали су 

предвиђне седнице у матичној школи у Костојевићима. Одржано је укупно осам седница које су 

предвиђене Годишњим планом и још једна поводом избора уџбеника на којима су увек 

присуствовали и активно учествовали сви чланови актива. 

 Главне теме о којима се говорило  и радило су следеће: 

 

У месецу августу расправљало се о изради Глобалног и оперативног плана рада из свих области 

наставе (планирање, реализација редовне наставе и ваннаставних активности) за сва четири 

разреда, израдили месечне планове за наредни месец као и направили распоред часова редовне 
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наставе и ваннаставних активности за наредну школску годину.  Сваки учитељ је  попунио план 

стручног усавршавања за ову школску годину. Изабрали смо председника стручног већа за ову 

школску годину: Данијелу Чолић Словић.  

 

У месецу септембру одржана једна седница. На седници је уследио договор о индивидуалним и 

групним састанцима са родитељима. Израђени су месечни планови за наредни период. Сви 

ученици прате градиво и напредују у раду  свако на основу свог природног интелекта, труда и 

рада.  

 

У месецу октобру одржан је састанак на коме се говорило о реализованим активностима поводом 

обележавања Дечје недеље које су организоване у Матичној школи и издвојеним одељењима.  

Сваки дан су организоване активности на тему: ,,Шта детету треба да расте до неба,,. Учитељи 

који  раде у комбинованом одељењу наилазе на тешкоће. Да би се то превазишло потребно је 

више пажње посветити допунској настави, индивидуалном раду са ученицима као и тематском 

повезивању градива.  

 

У месецу јануару говорило се о постигнућима ученика на крају првог полугодишта. Трудимо се 

да каритеријум оцењивања уједначимо поредећи контролне вежбе које дајемо ученицима и кроз 

разговоре. Изнет је и утврђен  план прославе школске славе Свети Сава. Анализиран је рад 

стручног актива у првом полугодишу,  размењивана  мишљења  и искуства. 

 

У месецу фебруару се говорило се о мерама побољшања успеха ученика (редован рад, читање 

књига, активност на часу...). 

 

У месецу марту анализирао се успех и дисциплина . Давали су се предлози за побољшање 

образовно-васпитног рада. На часовима редовне , допунске и додатне наставе у школи се користе 

рачунари, штампани материјал, апликације, ЦД-ови, јер су ученицама ти видови излагања 

занимљивији и утичу на бољу савладаност наставног садржаја.  

 

У месецу априлу одржан је састанак на коме се вршио одабир уџбеника за 1.разред основног 

образовања и васпитања. 

 

У месецу мају вршен је договор око организације и прославе Дана школе. Сви ученици ће узети 

учешће у обележавању Дана школе .Говорило се о плановима за реализацију једнодневног 

излета. 

  

У јуну је одржана седница на којој се анализирао рад стручног актива и разматрала су се сва 

питања предвиђена планом рада. Одржани су  родитељски састанци  и саопштен и анализиран  

успех ученика на крају школске године. Током године ученици су  учествовали у акцијама школе 

.Радило се на унапређивању наставе као и у примени разноврсних наставних средстава, примена 

иновације. Радило се на размени искустава у раду у комбинованим одељењима и неподељеној 

школи. Редовно су се подносили извештаји . 

Председник стручног актива: 

Данијела Чолић Словић 
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5.3.2 Извештај рада Стручног актива природних наука за школску 2022/2023. годину 

 

Председник стручног актива: Снежана Крстић– наставник хемије 

Реализоване су све активности које су предвиђене Годишњим планом рада. На састанцима је 

закључено следеће: 

 

Август-Септембар 

1. Констатовано је да је током 2021/2022. године актив природних наука редовно заседао и 

одговорно се понашао према обавезама истог. Одржано је пет седница, председник је била 

Снежана Крстић. Актив је заседао редовно, по плану и програму. 

2. Глобални план састављен је тако да се ученицима обезбеде што бољи услови за несметано 

стицање знања. Овим планом обухваћене су све активности као што су редовна, додатна, 

допунска настава и различите ваннаставне активности. План је једногласно усвојен. 

3. Договор је да сви предметни наставници дају ученицима иницијални тест на самом 

почетку, у првој, евентуалној другој радној недељи како би имали представу о усвојеном знању 

током претходне школске године и нивоу знања ученика уопште. 

4. Донет је план рада додатне, допунске наставе и секција. План додатне и допунске наставе 

може бити коригован у зависности од непосредне ситуације по разредима. Сваки предметни 

наставник укратко је представио свој план. 

5. Усвојен је распоред писмених и контролних задатака за прво полугодиште, који су изнеле 

колеге које предају предмете који припадају овом активу. Коначан распоред ће се усвојити кроз 

договор са другим стручним активима. 

6. Дискутовано је о приоритетним областима за стручно усавршавање важних за унапређење 

васпитно-образовног и стручног рада. Потребе и приоритете стручног усавршавања наставника 

школа није у могућности финансијски да подржи. Договорено је да се финансијска средства која 

су на располагању за усавршавање искористе када се укаже најбоља прилика за то, а да у 

међувремену наставници који су у могућности сами себи финансирају семинар или други вид 

усавршавања. 

 

Октобар 

Закључци: 

1. У циљу побољшања квалитета наставе предложени су нови облици рада. Треба тежити што 

широј и разноврснијој употреби савремених наставних средстава како би се деца што више 

заинтересовала и пратила наставу. Предметни наставници су дали предлоге за набавку средстава 

којих нема. Списак ће бити предат директору на разматрање и надамо се усвајању истог. 

2. Разговарано је о критеријумима за оцењивање. Оцене морају бити објективне и реалне. Сваки 

наставник има свој критеријум за оценивање кога се придржава и који је деци познат. 
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Новембар 

Закључци: 

1. Анализиран је успех ученика петог, шестог, седмог и осмог разреда на крају првог тромесечја. 

Констатовано је да ученици морају да поправе оцене и општи успех. Наставници морају и 

трудиће се да децу заинтересују и подстакну на учење. 

2. Што се тиче самог одржавања и реализације наставе природних наука нема проблема. Настава 

се несметано одвија по плану и програму. Једини проблем је што поједина деца не раде домаће 

задатке и неодговорно се односе према раду.Наставници ће се трудити да се и то смањи, 

увођењем одређених мера. 

3. Ове школске године такмичење из математике ће се одржавати у децембру (школско) 

Наставници припремају децу, вежба се брже и интензивније како би ученици постигли што боље 

резултате. Договорено је да ће наставници одржати и више часова додатне, уколико се за тим 

буде било потребе. 

4. Педагошка штампа се уредно прати. 

 

Децембар - Јануар 

Закључци: 

1. Актив природних наука сарађује са осталим активима, као и са активом разредне наставе. 

Договарамо се, дискутујемо о успеху, дисциплини и проблемима ученика као и о мерама за 

побољшање истих. 

2. Ученици који се спремају за такмичења похађају додатну наставу од почетка школске године. 

Сада, пошто се такмичења, ближе тај рад је интанзивнији и предметни наставници и ученици 

улажу максимално у рад и учење. Наставници ће дати све од себе, тако да се надамо да ће 

ученици уз одређену дозу самосталног учења постићи задовољавајуће резултате и запажен успех. 

3. Анализиран је успех ученика пред крај првог полугодишта. Успех свих ученика, изузев пар 

њих који имају недовољну оцену, је задовољавајући, али наравно увек може још боље. Настава је 

реализована према наставном плану и програму без одступања. Што се тиче мера за побољшање 

успеха ученика наставници су се сложили да треба наставу учинити што занимљивијом и 

сликовитијом како би ученицима било градиво занимљивије. 

4. Наставници планирају да похађају семинаре у другом полугодишту. Све научено почећемо да 

примењујемо у пракси, и надамо се да ће исходи бити позитивни. Наставници су се обучавали и 

на друге начине. Постоји велики број доступних online семинара који су квалитетни, тако да смо 

гледали исте и комeнтарисали шта би могло да се примењује и користи. 

 

Фебруар 

Закључци: 

1. Са даровитим ученицима данас није проблем радити. На Интернету има доступних садржаја из 

свих области. Наставници раде са таквим ученицима и ван редовне наставе у оквиру додатне 

наставе, често и после часа 10-15 минута остају дуже или како се већ договоре с ученицима. Када 

код ученика постоји воља и жеља за више знања, наставници су увек ту. 

2. Главни проблем који се јавља у допунској настави је што ученици који треба да похађају 

допунску наставу избегавају исту. С обзиром да имамо мало ученика, лако их је пратити и 

надокнадити пропусте на редовном часу. 
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3. Актив редовно заседа и одговорно извршава своје обавезе. Колеге немају примедбе на 

досадашњи рад и трудићемо се да тако буде и убудуће. 

4. На крају другог тромесечја ученици су поправили успех у односу на прво тромесечје. 

Трудићемо се и настојати да се исти до крају другог полугодишта још побољша. 

 

 

Мај 

Закључци: 

1. Школска, општинска и већина окружних такмичења одржана су према усклађеним терминима. 

Ученици наше школе освојили су завидан број бодова на такмичењима из математике, хемије и 

физике. 

2. Што се тиче уџбеника, сваки наставник изнео је одлуку о томе које ће уџбенике користити 

ученици 7.разреда за предмете природних наука, с обзиром да се код њих од школске 2020/2021. 

мења план и програм. Из математике предложено је да остану исти уџбеници, односно уџбеници 

исте издавачке куће - Клет као и претходне године, и наставници су се сложили са тим. Из 

географије ученици ће радити по уџбеницима издавачке куће Нови Логос, из техничког су 

изабрани уџбеници издавачке куће Клет, из информатике такође Клет, из физике ће користити 

нове уџбенике Вулкан издавачке куће, а из биологије такође уџбеници издавачке куће Клет, из 

хемије Нови Логос. Наставници су тим уџбеницима задовољни, и већина наставника се водила 

идејом да велики број ученика има млађег (старијег) брата или сестру тако да исте могу да 

користе једни од других. 

3. Настава се изводи по плану и програму, припремна настава из предмета који полажу ученици 

на завршном испиту се редовно одржава кроз предчасе и седме часове. Велики број ученика ће 

бити награђен посебном дипломом на прослави Дана школе. 

4. Годишњи тест из предмета овог актива ће бити одржан у последњој наставној недељи. Сваки 

наставник ће припремити тест из свог предмета. 

 

Јун  

Закључци: 

1. Ученици петог, шестог и седмог разреда су успешно савладили градиво предвиђено Планом и 

програмом за ову школску годину. Сви су остварили позитиван успех и ниједан ученик нема 

недовољну оцену. Наставни План и програм је у потпуности реализован. 

2. Редовно се одвијала и сарадња са другим активима у школи. Све је протекло у 

најбољем реду. 

Извештаје поднела: Снежана Крстић 
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5.3.3 Извештај рада Стручног актива наставника физичког васпитања, ликовне и музичке 

културе и техничког и информатичког образовања за школску 2022/2023.  

 

Александар Максимовић –физичко васпитање -председник актива 

Наставници су дали свој допринос у реализацији плана рада овог Стручног већа. Планирано је да 

се Стручно веће састане укупно пет пута у току ове школске године и то у септембру, децембру, 

фебруару, априлу, и јуну. 

 

Реализовано је у септембру: 

1. Разматран је и усвојен извештај о раду стручног већа за прошлу школску годину 2021/22. 

2. Усвојен је Годишњи план рада за школску 2022/23. годину. 

3. За председника стручног већа изабран је проф.физичког васпитања Александар Максимовић 

4. За почетак школске године све је спремно што се тиче годишњих и месечних планова. 

5. У оквиру личног стручног усавршавања планирани су угледни часови . 

6. Постигнут је договор око организовања Дечје недеље . Планиран је спортски дан, изложба 

дечијих радова и друге активности. 

7. Дискусија о мерама које треба предузети ради усавршавања васпитно –образовног рада 

8. Према годишњем плану и програму планирана је реализација јесењег и пролећног кроса за 

ниже и више разреде. 

9. Остварена је сарадња са другим стручним активима у планирању реализације приредбе , излета 

и Дечје недеље. 

10. Сва педагошка документација се води уредно и на време. 

 

У децембру је: 

1. Вођена је дискусија о новим облицима рада и употреби савремених наставних средстава. 

2. Извршена је анализа стања наставних средстава . Набављени су реквизити и лопте за физичко 

васпитање. 

3. Наставници су у оквиру личног стручног усавршавања планирали семинаре које желе да 

посете у току школске године. Реализован је семинар „Етика и интегритет“ , док је предвиђено да 

се семинар „Како помоћи ученицима са проблемима у понашању“ реализује 17.1.2023. године. 

4. Разматрани су проблеми који се јављају у току наставе и дати су предлози за њихово 

решавање. 

5. Ликовна секција је припремила најбоље радове ученика за ликовну изложбу у холу школе 

поводом Дана Светог Саве. Одржана је ликовна изложба на тему ,,Дечја недеља“. 

У току првог полугодишта редовно се одржавају часови саобраћајне секције.Секција је врло 

популарна међу ученицима те привлачи велики број ученика како из матичне школе тако и из ИО 

Злодол. Редовно ради и спортска секција-стони тенис . Ученици постижу запажене резултате на 

такмичењима. Сви програмски садржаји из наставне секције Хора и оркестра реализују се 

редовно и врше се припреме за приредбу поводом Дана Светог Саве.  

6. Спортска такмичења у првом полугодишту: 

СТОНИ ТЕНИС: На Школском такмичењу у Костојевићима које је одржано у уторак 9. октобра 

2022. године у конкуренцији ученика прво место припало је ученику осмог разреда Огњену 

Бошковићу, друго ученику 7. разреда Александру Лукићу док је треће место освојио Лука Пајић. 
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У конкуренцији девојчица најбоља је била Андреа Лукић, сребро је отишло у руке Тамаре 

Глигоријевић, док је бронза припала Невени Секулић. 

ОПШТИНСКО ТАКМИЧЕЊЕ: На општинском такмичењу у Бајиној Башти у организацији ОШ`` 

Свети Сава`` у спортској хали наши ученици су постигли значајне резултате и пласирали се на 

окружно такмичење у све 4 категорије. Дечаци и девојчице екипно и дечаци појединачно. 

Датум реализације такмичења: 24. октобар 2022. године 

ОКРУЖНО ТАКМИЧЕЊЕ: Ученици наше школе остварили су запажен успех на окружном 

такмичењу у Пожеги. Огњен Бошковић је освојио друго место у појединачној категорији. Екипа 

девојчица такође је остварила историјски успех освојивши 1. место у екипној конкуренцији, док 

је Андреа Лукић била подједнако успешна у појединачној категорији. Датум реализације 

такмичења: 2. новембар 2022. године. 

РЕПУБЛИЧКО ТАКМИЧЕЊЕ : На републичком такмичењу женска екипа наше школе у 

конкуренцији 27 екипа из целе земље успела је да се пласира у осмину финала где је поражена од 

првопласиране школе на турниру. У појединачној конкуренцији Андреа Лукић прошла је групну 

фазу такмичења, али је у наставку изгубила. Ученице које су браниле боје наше мале школе на 

овако великом такмичењу су Анреа Лукић, Тамара Глигоријевић и Невена Секулић 

7. У оквиру недеље школског спорта одржан је турнир у стоном тенису у матичној школи и 

издвојеном одељењу Злодол. 

8. Извршена је анализа успеха ученика из предмета вештина. Углавном ученици имају добре 

оцене из ових предмета. 

 

У месецу априлу договорено је: 

1. Пролећни крос је реализован у матичној школи и издвојеном одељењу Злодол. Најбољи 

ученици су награђени дипломама, дан је протекао у ведрој атмосфери и духу спортског фер 

плеја. 

2. Пројекат обуке пливања сеоске деце на градском базену у Ужицу одобрен је од стране 

Општине Бајина Башта.Одржан је родитељски састанак на коме је представљен план и програм 

пројекта. Као и претходне школске године овај пројекат заинтересовао је велики 

 број ђака. 

3. На седници актива вештина донета је одлука о избору уџбеника за 

наредну школску годину. 

ИНФОРМАТИКА И РАЧУНАРСТВО: 

„ВУЛКАН ИЗДАВАШТВО” 

ЛИКОВНА КУЛТУРА: 

„KLETT” 

МУЗИЧКА КУЛТУРА : 

„KLETT” 

ТЕХНИКА И ТЕХНОЛОГИЈА : 

„KLETT” 
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У месецу Јуну реализовано је: 

 

1. У додатној настави и слободним активностима квалитет рада био је на завидном нивоу. Све 

секције и слободне активности ученика редовно су реализоване. Успешно је протекла приредба 

за дан школе, хор и оркестар је припремао наставник музичке културе Милош Јовановић. По 

трећи пут реализован је меморијални турнир у малом фудбалу „Виолета Радовановић“ између 

екипе домаћина и ОШ „Стеван Јоксимовић“ Рогачица. Успешно је реализован пројекат 

бесплатне ОБУКЕ ПЛИВАЊА за све заинтересоване ученике на Градском базену у Ужицу. Сви 

ученици по завршетку обуке добили су мајицу и диплому које им је уручила директорка школе 

Гордана Леонтијевић. Пројекат су реализовали професори физичког васпитања Александар 

Максимовић и Божидар Марковић. 

 

2. Спортска такмичења у другом полугодишту : 

МАЛИ ФУДБАЛ : Такмичење у малом фудбалу, најважнијој споредној ствари на свету, одржано 

је у спортској хали у Бајиној Башти. Учешће је узело 6 екипа наше општине: Рогачица, 

Костојевићи, Бачевци, Пилица и две екипе градских школа, „Рајак Павићевић“ и „Свети Сава“. 

Ученици наше школе су испали у првом колу, док је женска екипа освојила 3. место и пехар за 

своју школу. 

Датум реализације такмичења: 13.2.2023. 

СПОРТСКЕ ИГРЕ МЛАДИХ: 

Женска фудбалска екипа наше школе узела је учешће на спортским играма младих у 

организацији спортског савеза општине Бајина Башта. 

АТЛЕТИКА: На такмичењу у краљици свих спортова, атлетици, које  је одржано 30. марта 2023. 

године на градском стадиону у спортском центру Луг наши ученици надметали су се у свим 

дисциплинама и постигли запажене резултате : 

- Марија Димитријевић, трчање на 600м 3. Место 

- Милица Чолић, трчање на 60м, 3. место 

- Марко Милосављевић, трчање на 60м, 3. место 

ТЕХНИКА И ТЕХНОЛОГИЈА – САОБРАЋАЈ: 

-ОПШТИНСКО ТАКМИЧЕЊЕ: 

22.4.2023. год. у нашој школи је одржано општинско такмичење под називом „Шта знаш о 

саобраћају.“ Учешће су узели ученици из три основне школе. Наши ученици су остварили сјајне 

резултате у свим категоријама У А категорији прво место  Јован Митровић, друго место Урош 

Пантелић. У Б категорији девојчице: прво место Јована Петронијевић, друго место Јелена 

Николић, треће место Катарина Марковић. У Б категорији дечаци: прво место Борис Тешић, 

друго место Радисав Тодосијевић, треће место Лазар Митровић. У Ц категорији девојчице: прво 

место Невена Секулић, друго место Андреа Лукић. У Ц категорији дечаци: прво место 

Александар Лукић, треће место Лука Пајић. 

Као најбољи такмичар проглашена је Невена Секулић, ученица осмог 

разреда, која је освојила највећи број бодова.  

-ОКРУЖНО ТАКМИЧЕЊЕ: 

Окружно такмичење „Шта знаш о саобраћају“ одржано је 14.5.2023. године у ОШ „Јездимир 

Трипковић“ у Латвици. Наши ученици постигли су сјајне резултате: 

Андреа Лукић – 2. место 
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Борис Тешић – 2. место  

Невена Секулић – 3. место  

Поводом обележавања Дана школе, организован је ликовни конкурс на тему „МОЈА ШКОЛА“. 

На конкурсу су учествовали ученици од 1. до 8. разреда, а најбољи радови награђени су књигом. 

Такође наши ученици су учествовали и на онурсу оји је организовала Ћирилична Баштина под 

називом „ЋИРИЛИЦА БАШТОМ ШЕТА“. 

Ученике је припремала наставница ликовне културе Бојана Аврамовић. 

3. Извршена је анализа успеха ученика из предмета вештина. Углавном ученици имају добре 

оцене из ових предмета 

4. Актив наставника вештина одржао је 4 састанака у школи на којима су разматране реализоване 

активности из планираног плана и програма. Све активности су реализоване. 

 

5. План и програм остварен је са одступањима од законси дозвољених 

5% од целокупног броја наставних јединица, због трагедије у ОШ „Владислав Рибникар“ Београд 

и прекида редовне наставе од стране Владе Републике Србије 6 јуна 2023 године. Стручни актив 

вештина радио је на завидном нивоу 

Председник актива  - Александра Максимовић професор  физичког и здравстевног 

васпитања  

 

 

5.3.4 Извештај о раду стручног већа друштвених предмета 

 

Састанак стручног већа друштвених предмета одржан је 8 пута као што је и планирано 

Годишњим планом рада школе. 

 

Септембар-Извештај: 

 

1. Договор о плану рада и усвајање.Чланови већа договорили су месечно заседање и рад по плану 

и програму Стручног већа друштвених предмета који се налази у Годишњем плану рада школе за 

школску 2022/2023. 

2. Договор и информацијe о почетку рада додатне и допунске наставе. Сваки наставник је добио 

термине за часове додатне и допунске наставе које ће реализовати у складу са потребама 

ученика. Очекивани почетак извођења додатних и допунских часова је октобар месец. 

српски језик: ИО Злодол Допунска настава из српског језика се одржава петком, 7. час. Допунска 

настава се одржава код ученика седмог и осмог разреда, по потреби. Додатна настава из српског 

језика се одржава четвртком, 7. час. Додатна настава се одржава код ученица седмог и осмог 

разреда. ОШ „Душан Јерковић“ Костојевићи. Термини допунске наставе среда 7. час (пети,шести 

разред), а додатне наставе понедељак 7. час (пети,седми и осми разред). руски језик: ИО Злодол. 

Термин додатне наставе код ученице седмог разреда среда претчас. ОШ „Душан Јерковић“ 

Костојевићи .Термин додатне наставе код ученика петог разреда – понедељак претчас, допунска 

петак претчас. 

3. План набавке стручне литературе и друге литературе.Наставници чланови већа су направили 

списак литературе која им је потребна за текућу школску годину и у договору са управом школе, 
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потребна литература ће бити набављена. Такође, наставници истих предмета су међусобно 

разменили литературу коју поседују. 

4. Иницијално тестирање ученика.Чланови већа су доставили извештаје о иницијалном 

тестирању.Налази се у штампаној форми у документацији: Стручно веће друштвених предмета. 

   

Октобар-извештај: 

1. Договор о обележавању Дечије недеље.Чланови већа нису планирали активности на нивоу 

стручног већа, већ су направили план реализације актвивности за Дечију недељу за свој предмет. 

Активности ће бити реализоване на нивоу одељења, на додатним часовима, секцијама, 

слободним наставним активностима, часу одељенског старешине. 

2. Договор о посети Сајму књига. Сајам књига одржава се у периоду од 23. до 30. октобра. На 

нивоу школе у суботу 29.10.2022. биће организован превоз до сајма и натраг. Предвиђен је 

полазак у 6:30, окупљање код Спортске хале у Бајиној Башти. 

3. Текућа питања.Текућих питања није било. 

 

Новембар-извештај: 

-Састанку су присуствовали сви чланови већа. Посетили смо Сајам књига који је овегодине био 

богатији са избором књига и издавачких кућа. Било је доста нових издања.Стручне литературе је 

било на појединим штандовима издавачких кућа као што су :Едука, Клет, Нови Логос, English 

Book и Креативни центар. Издавачке куће Нови Логос, Клетт и Фреска представиле су се 

дигиталним уџбеницима 21. века.  

-На овом састанку такође смо разговарали како постићи бољи успех са слабијим ученицима. 

Договорили смо се да их морамо мотивисати да редовно уче и да се јављају на часовима и 

поправе оцене. 

-Изложени су планови и реализација допунске наставе. Разговарали смо и са другим активима о 

посети сајму,размењивали мишљења о новој стручној литератури коју смо приметили на сајму. 

 

Децембар : 

На овом састанку разговарали смо о припремама поводом прославе Светог Саве,школске славе. 

Приредба ће се одржати 27.01.2023. године. Разговарали смо о плану рада секција.Драмско-

рецитаторска секција је изложила план рада. Наредних дана направиће се план и програм свечане 

приредбе. Договорили смо се да ће приредба почети извођењем химне (ученици виших разреда) 

као и говором о Светом Сави. Након говора о Светом Сави ученици ће изводити своје тачке 

везане за приредбу. После приредбе биће обављен верски део свечаности, ломљење славског 

колача. На приредби ће бити присутни и родитељи наших ученика. После разговора о приредби 

разматрали смо о успеху ученика из друштвених предмета. На основу разговора са наставницима 

закључили смо да би успех ученика из друштвених предмета могао да буде бољи и да ученици 

покажу веће интересовање за учешће на такмичењима. Боље резултате очекујемо из 

енглеског,руског и српског језика. Договорили смо се о појачаном раду допунске наставе и 

индивидуалном раду са ученицима којима је то потребно. Разговараћемо са ученицима којима је 

то потребно. Разговараћемо са ученицима о учешћима на такмичењима  

На овом састанку разговарали смо и о учешћу на стручним семинарима. Чланови већа су 

представили план стручног усавршавања као и усавршавања и обуке које су до сада завршене. 

Поједини семинари биће организовани у току другог полугодишта. Уколико неко од наставника 
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буде присуствовао семинарима поднеће извештај активу. Чланови већа похађали су семинар у 

октобру месецу који носи назив Развој тестова знања и примена у диференцирању учења и 

наставе. Успешно је завршена и обука Етика и инегритет. 

 

Извештај:Јануар-фебруар  

 

1. Ученици који се спремају за такмичења похађају додатну наставу од почетка школске године. 

Сада, пошто се такмичења, ближе тај рад је интанзивнији и предметни наставници и ученици 

улажу максимално у рад и учење. Наставници ће дати све од себе, тако да се надамо да ће 

ученици уз одређену дозу самосталног учења постићи задовољавајуће резултате и запажен успех. 

Ученици иду на такмичење из Историје, Српског језика 

2. Анализа постигнућа ученика на тестовима провере остварености стандарда 

На нивоу већа је анализирана оствареност стандарда за прво полугодиште школске 2021-2022. 

године. Сви наставници чланови стручног већа су приказали резултате провере остварености 

стандарда, о чему се касније дискутовало. Остварени су сви нивои постигнућа где је највише 

заступљен основни ниво. Да би се одржао и побољшао остварен ниво постигнућа, наставници су 

на нивоу већа изложили план додатне и допунске наставе за друго полугодиште. 

3. Наставници планирају да похађају семинаре у другом полугодишту. Све научено почећемо да 

примењујемо у пракси, и надамо се да ће исходи бити позитивни. Наставници су се обучавали и 

на друге начине. Постоји велики број доступних online семинара који су квалитетни, тако да смо 

гледали исте и комeнтарисали шта би могло да се примењује и користи. Чланови Стручног већа 

су учествовали на семинару Како помоћи ученицима са проблемима у понашању који је одржан 

17.01.2023. у школи. 

4. Актив друштвених наука сарађује са осталим активима, као и са активом разредне наставе. 

Договарамо се, дискутујемо о успеху, дисциплини и проблемима ученика као и о мерама за 

побољшање истих. Планирана је реализација часова предметних наставника у четвртом разреду. 

5. Припремна настава за Завршни испит је планирана, часови ће се одржавати према плану. 

Ученици ће похађати припремну наставу из Српског језика, Математике, Историје и Географије. 

 

Извештај Април: 

 

1.Анализа резултата пробног завршног испита 

Српски језик и књижевност Просечан број бодова:12.75 

Најбоље урађена област: Граматика ( зависне реченице,служба речи,падежи,врста речи 

историјски развој српског књижевног језика) 

Писано изражавање-правопис(правописно правило спојено и одвојено писање речи и писање 

великог слова) 

Књижевност(наслови дела и писци,облици казивања,тумачење текста) 

Најлошије урађена област: Вештина читања и разумевање 

прочитаног(тумачење одломка) 

Граматика (синтагме,предикатске 

реченице,гласовне промене) 

Лексика(познавање значења речи). 

Књижевност (стилске фигуре) 

Коментар о квалитету теста и задатака у тесту: Тест из српског језика и књижевности није био 

тежак. Ученици су имали већину задатака на заокруживање што им је допринело да добро ураде 

тест. У тесту су заступљене све области из српског језика и књижевности и дати задаци на свим 

нивоима. Задаци су већином били лаки и усаглашени са стандардима постигнућаученика. 

Историја 
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Један ученик осмог разреда је радио тест из Историје и имао је 17 бодова на том делу 

Завршног испита. 

2. Анализа резултата такмичења 

Ученица петог разреда Катарина Марковић је освојила друго место на Општинском 

ткмичењу из Српског језика, док је на Окружном ткмичењу освојила треће место. 

3. Успех ученика на крају трећег класификационог периода. Општи закључак је да нема 

много недовољних оцена, нарочито из друштвених предмета. Разговарали смо о припремној 

настави из српског језика за ученике осмог разреда. Припремна настава се уредно спроводи. 

Закључак: Наставници ће организовати индивидуални рад са ученицима којима је то потребно. 

Ученици морају имати жељу да што лакше и боље савладају предвиђено градиво а то ће постићи 

доласком на допунске наставе и добром сарадњом са наставником. 

4. Израда тестова ради провере остварености стандарда-чланови Већа су дискутовали о начину 

израде тестова, разматрали предности и слабости досадашњих тестова и планирају израду 

тестова за проверу остварености исхода у наредном периоду. 

5. Припреме за приредбу поводом Дана школе су у току. Наставнице Српског језика су 

изложиле уопштен план и распоред активности и наступа. Ђаци радо учествују у пипремама за 

предстојећу свечаност. 

6. Предлози уџбеника и литературе- наставници су извршили избор уџбенка и литературе за први 

и пети разред, као и уџбеника за остале разреде који ће се користити у наредној школској години. 

Користиће се уџбеници који су коришћени и ове школске године. Списак одабраних уџбеника је 

достављен Већу. 

 

Извештај Јун 

 

1.Анализа успеха ученика из друштвених предмета на крају школске године -Ученици су 

постигли следећи успех из предмета Историја: пети разред 3,80; шести разред 5,00; седми разред 

3,75; осми разред 3,50 и 4,75. 

Руски језик: пети разред 4,20; шести разред 3,60 и 5,00; седми разред 3,75 и 4,25; осми разред 

4,50 и 4,00. 

Српски језик: пети разред 4,00; шести разред 3,00; седми разред 3,25; осми разред 3,50. 

Енглески језик: други разред 4,40; трећи разред 2,50; четврти разред 3,00; шести разред 

4,00. 

Разговарало се о оствареном успеху и предложене су мере за побољшање у наредној школској 

години. 

2. Анализа рада већа друштвених наука-Чланови већа су се редовно састајали у току школске 

године и извршавали активности у складу са годишњим планом. 

3. Анализа постигнућа ученика на тестовима провере остварености стандарда-На нивоу већа је 

анализирана оствареност стандарда за школску 2022-2023. годину. Сви наставници чланови 

стручног већа су приказали резултате провере остварености стандарда, о чему се касније 

дискутовало. Остварени су сви нивои постигнућа. 

Извештај поднела : Снежана Крстић 
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5.3.5 Извештај актива за развој школског програма 

 

На састанцима актива Данијела Чолић  је  периодично подносила извештај о реализацији 

школских програма разредне наставе током школске године. 

Школски програми су реализовани у потпуности , у складу са оперативним плановима 

реализације наставе у условима пандемије. 

Биљана Масал,  Татјана Василић, Божидар Марковић  и Горан Катанић  су периодично   

подносили  извештај о реализацији Школских програма предметне наставе  током школске 

године у складу са оперативним плановима реализације наставе . 

Школски програми нису реализовани у потпуности ,јер се школска година завршила две седмице 

раније. 

Договорена је динамика израде анекса  школског програма за  четврти разред Дигитални свет 

што ће бити урађено до почетка нове школске године. 

 

Извештај поднела: Гордана Томоњић 

 

 

5.3.6 Извештај Актива за Развојно планирање 

 

ОБЛАСТ КВАЛИТЕТА 1: ПРОГРАМИРАЊЕ, ПЛАНИРАЊЕ И ИЗВЕШТАВАЊЕ 

 

Развојни циљ: ефикасно и ефективно планирање и програмирање рада у школи уз уважавање 

потреба ученика 

Задатак 1: ефикасан и  ефективан наставни процес 

1. Наставници примењују међупредметне компетенције и предметне стандарде за глобално и 

оперативно планирање наставе.  

Закључак: Увидом у глобалне планове, као и оперативне планове наставника, тамо где је 

предвиђено наставним планом и програмом, утврђено је да наставници користе и примењују 

међупредметне компетенције и предметне стандарде. Наставници су током децембра и јуна 

утврдили процену остварености стандарда.  

2. Наставници планирају и примењују методе и технике којима се подстиче активно учешће 

ученика на часу.  

Закључак: Увидом у припреме наставника утврђено је да наставници користе различите методе и 

технике како би постакли ученике да учествују на часу и буду у стању да остваре исходе. 

3. Наставници врше самоевалуацију и самовредновање часова у циљу даљег планирања 

наставног процеса.  

Закључак: Увидом у припреме наставника, већина наставника планира евалуацију и 

самовредновање часа, али их мали број евидентира.  

Задатак 2: Унапређење наставе планирањем на основу провере остварености образовних 

стандарда.  
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1. Наставници планирају даљи рад на основу остварености образовних стандарда/исхода и 

укључивањем уопштих и међупредметних компетенција са акцентом на функционална знања.  

Закључак: Увидом у есДневник и записнике састанака актива може се закључити да око 60% 

наставника врши анализу резултата провере. С обзиром на мали број ученика по одељењима 

анализе нису детаљне већ се своде на бојчане без квалитативне анализе.  

 

Извештај поднела: Невена Алексић  

 

ОБЛАСТ КВАЛИТЕТА 2: НАСТАВА И УЧЕЊЕ  

 

 

ЗАДАТАК 1: ПОВЕЋАЊЕ МОТИВАЦИЈЕ УЧЕНИКА ЗА СТИЦАЊЕ ЗНАЊА  

-Већина наставника примењује различите методе и технике рада, где доминира активност 

ученика и примењује савремена наставна средства.  

-Наставници стварају педагошке ситуације где је омогућена интеракција на релацији ученик-

ученик.  

-Организована је активност која је имала за циљ унапређивање међупредметних компетенција и 

предузетништва.  

-Око 50% наставника чији су часови посећени учи ученике да постављају циљеве у учењу. Такви 

наставници стварају такве педагочке ситуације где су ученици у могућности да бирају начин 

обраде градива.  

ЗАДАТАК 2: ПОВЕЋАН СТЕПЕН ПРИЛАГОЂАВАЊА РАДА НА ЧАСУ ОБРАЗОВНО-

ВАСПИТНИМ ПОТРЕБАМА УЧЕНИКА  

-Већина наставника реализује часовеприлагођавањем индивидуалним карактеристикама ученика 

(примена диференцираних задатака).  

-Идентификовани су сви ученици којима је потребна додатна образовна подршка.  

-Израђени су планови подршке.  

ЗАДАТАК 3: ПРАЋЕЊЕ И ВРЕДНОВАЊЕ НАПРЕДОВАЊА УЧЕНИКА У ФУНКЦИЈИ ЈЕ 

ДАЉЕГ УЧЕЊА  

-Наставници континуирано формативно и сумативно оцењују ученике.  

-Наставници дају прецизне и јасне повратне информације и препоруке за даље напредовање. 

 

Извештај поднела : Данијела Чолић Словић 
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ОБЛАСТ КВАЛИТЕТА 3: ОБРАЗОВНА ПОСТИГНУЋА 

РАЗВОЈНИ ЦИЉ1 : 

 ШКОЛСКЕ ОЦЕНЕ И РЕЗУЛТАТИ НА ЗАВРШНОМ ИСПИТУ СУ У СКЛАДУ СА НИВООМ 

ОСТВАРЕНОСТИ ОБРАЗОВНИХ СТАНДАРДА И ПОСТИГНУЋА УЧЕНИКА 

1. активност: 

Иницијална тестирања реализована према стандардима /исходима и aнализа резултата 

Увидом у едневник  и на основу појединачних  извештаја наставника  може се закључити : 

- иницијална тестирања у разредној настави реализована из предмета српски и енглески језик , 

математика ,   свет око нас  и природа и друштво. 

У предметној наставни у матичној школи : 

5.разред-историја и енглески језик 

6.разред- енглески и руски језик, физика 

7.разред-енглески и руски језик,географија, физика 

8.разред-енглески и руски језик, географија, историја и физика 

У предемтној настави у ИО Злодола : 

6.разред-историја, енглески и руски језик, математика, физика 

7.разред-историја, енглески и руски језик, физика, математика 

8.разред- историја, енглески и руски језик, физика, математика 

Резултати које су ученици постигли на тим тестирањима послужили су наставницима за даље 

планирање рада. 

2.активност 

Израда тестова током године у складу са образовним стандардима /исходима и анализа резултата 

Наставници су периодично израђивали тестове у складу са образовним стандардима. Постигнућа 

на тестовима су служила наставницима за оцењивање ученика и даље планирање рада. Мали број 

наставника је радио полугодишњу и годишњу проверу и анализу постигнућа ученика кроз 

стандарде. У едневнику је евидентирано кратко запажање о оствареном тестирању и резултатима 

3.активност 

Израда плана припреме за завршни испит 

План припреме за завршни испит израђен је у току другог полугодишта и реализован у складу са 

потребама ученика и постигнућима на тестирањима и пробном  завршном испиту. 

Пробно тестирање ученика осмог разреда је остварено  у другом полугодишту-24. и 25. марта. 
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РАЗВОЈНИ ЦИЉ 2: 

ШКОЛСКЕ ОЦЕНЕ СУ УСКЛАЂЕНЕ СА РЕЗУЛТАТИМА НА ЗАВРШНОМ ИСПИТУ 

Српски језик: 

Постигнућа ученика  Матичне школе који је имао оцену 5 ( 85% тачних одговора) на крају 8.-ог 

разреда су најбоља на завршном испиту.Четири ученика Матичне школе који су имали оцену 4 на 

крају 8.-ог разреда  имали су проценат тачних одговора од 55 до 80. 

Два ученика у ИО Злодол који су имали оцену 3 на крају 8.-ог разреда имали су око 50%  тачних 

одговора а ученик са оценом 2 само 25% тачних одговора. 

Може се рећи да је постигнуће  ученика на завршном из српског језика у корелацији са 

закључном оценом на крају 8.-ог разреда. 

Математика : 

Постигнућа ученика  Матичне школе који су имали  оцену 5 је од 55% до  85% тачних одговора а 

један ученик  Матичне школе који  је  имало  оцену 4 на крају 8.-ог разреда  имао  је 60% тачних 

одговора. 

У ИО Злодол  ученик који не  крају 8.-ог разреда имао оцену 3  имао је мало боље постигнуће у 

односу на ученика који је имао оцену 4 , а ученик са оценом 2  има само 25% тачних одговора. 

Може се рећи да   постигнуће  ученика на завршном из математике  није у потпуности у 

корелацији са закључном оценом на крају 8.-ог разреда. 

Проценат решених задатака по предметима :  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-У комбинованом тесту најбоље су ученици  урадили  билогију  и  географију. 

-Средња оцена из историје је највећа у односу на остале предмета на комбинованом тесту и 

постигнуће ученика је веома слабо док је из хемије слаба средња оцена а и постигнуће је слабо . 

 2021-22 Средња оцена 2021-22 

историја 62 4,12 

географија 86 3,25 

Физика 72 4 

хемија 44 3 

биологија 80 3,62 

Просек : 68,8 3,59 
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-Средња оцена из  предмета  историја је 4,12 а   постигнуће на завршном тесту (62% тачних 

одговора), док је из предмета хемија  средња оцена 3 док је постигнуће било слабо (44 % тачних 

одговора) 

У циљу побољшања успеха ученика на завршном испиту потребно је: 

-Увидети које су области ученицима биле теже  из свих предмета на завршном испиту   као  и 

постигнућа  на иницијалним тестирањима  и на основу тога планирати     наредне кораке у циљу 

бољег постигнућа   

-С обзиром  да су постигнуће ученика на завршном испиту историји    било знатно слабија од 

средње оцене који ученици имају из тог предмета потребно је креирати задатке у складу са 

стандардима - усагласити критеријум оцењивања у складу са стандардима 

-Водити рачуна о усклађености постигнућа ученика и оцењивања и оцењивати ученике 

континуирано  

Извештај предала: Гордана Томоњић-педагог 

 

ОБЛАСТ КВАЛИТЕТА 4: ПОДРШКА УЧЕНИЦИМА 

 

РАЗВОЈНИ ЦИЉ : ПОДСТИЦАЊЕ СОЦИЈАЛНОГ И ЛИЧНОГ РАЗВОЈА УЧЕНИКА КРОЗ 

РАЗЛИЧИТЕ ВИДОВЕ ПОДРШКЕ 

 

-Aктивност: Реализација активности које пружају подршку ученицима из социјално осетљивих 

група/хуманитарне акције, бесплатни уџбеници, екскурзије и др. у складу са могућностима 

школе . 

-Активност: .Примена разрађених поступака за прилагођавање новопридошлих ученика и 

запослених 

На крају школске године може се констатовати да су активности које су предвиђене реализоване 

су. У оквиру Тима за социјалну подршку ученицима, на почетку године идентификују се ученици 

којима је потребна социјална подршка у виду одеће, обуће, уџбеника, новца и сл. Током целе 

школске године води се рачуна о потребама сваког ученика, па се предлог указивања социјалне 

подршке као и идентификовање ученика узима у обзир током школске године. Ове године 

бесплатне уџбенике су добили ученици чији су родитељу корисници социјалне помоћи: Николић 

Јелена – 5. разред , Николић Вељко – 1.разред ,Димитријевић Марија- 8. разред 

Треће дете у породици: Секулић Ивана – 2. разред, Лазаревић Никола – 4. разред, Вуловић 

Милица- 6.разред, Лукић Андреа - 7. разред, Бошковић Огњен - 8. разред. 

Ученици којима недостаје неки од уџбеника, школа излази у сустрет, јер узимају из библиотеке 

на коришћење и у обавези су да врате како би и наредне генерације могле да се служе. Као и 

сваке године биће разматрана могућност да се обезбеди бесплатна екскурзија за социјално 

најугроженије ученике у договору са одељенским старешинама и родитељима тих ученика, али и 

узимајући у обзир тренутне могућности школе. О овом предлогу ће се говорити на наредним 

састанцима Педагошког колегијума и Наставничког већа. 
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У оквиру Годишњег плана рада школе постоји Тим за подршку новоуписаних ученика, нових 

наставника и приправника у прилагођавању школском животу као и низ активности које се 

редовно спроводе када је у питању адаптација на нову средину.Одељенске старешине као и 

педагог и психолог школе прате адаптацију нових ученика и повремено обављају разговоре са 

њима и размеђују међусобно информације.У току првог полугодишта у нашу школу се накнадно 

уписало још четири ученика који похађају седми, шести,трећи и четврти разред и на чијој се 

адаптацији интензивно радило. 

-Активност : . Реализација саветодавног рада са ученицима у циљу техника и метода учења/мапе 

ума,асоцијативно учење 

Педагог и психолог школе према потреби ученика обављају саветодавни рад са ученицима који 

имају тешкоће у учењу наставног садржаја и том приликом се осклањају на различите технике и 

методе учења. Рад са ученицима одвијао се кроз прво и настављен је у другом полугодишту. 

Интензивно и у континуитету се радило са ученицом седмог разреда ,Тијаном Јоцовић. Са 

ученицима осмог разреда у другом полугодишту реализоване су активности/разговори, 

радионице, које су имале за циљ подстицање њиховог професионалног развоја. 

                                                                                                Извештај поднела: Радмила Тадић Павловић 

 

ГОДИШЊИ ИЗВЕШТАЈ  ТИМА  

ОБЛАСТ КВАЛИТЕТА 5.: „ЕТОС“ 

 

РАЗВОЈНИ ЦИЉ: ДАЉЕ УНАПРЕЂЕЊЕ БЕЗБЕДНОСТИ НАШЕ ШКОЛЕ И СТВАРАЊЕ 

ПОДСТИЦАЈНЕ АТМОСФЕРЕ 

ЗАДАТАК 1: ПОВЕЋАН СТЕПЕН САРАДЊЕ СВИХ АКТЕРА У ОБРАЗОВНО- ВАСПИТНОМ 

ПРОЦЕСУ 

ЗАДАТАК 2: РАЗВИЈАЊЕ МЕЂУВРШЊАЧКЕ ТОЛЕРАНЦИЈЕ И ПРИЈАТЕЉСТВА 

На основу годишњег извештаја тима за област квалитета „ЕТОС“ може се закључити следеће: 

-да се реализација активности ОШ  „Душан Јерковић“ у сарадњи са родитељима као и 

образовним и културним иституцијама на успешан начин доводила је до подстицања развоја 

предузетништва у оквиру наше школе. Носиоци ових активности у нашој школи били су 

наставници као и стручни сарадници. Динамика праћења активности спроводила се по 

устаљеном плану током читаве школске године. 

-да се на основу извештаја о реализацији стручног усавршавања наставника на нивоу установе 

као и базе одржаних угледних часова и увидом у наведене, може се закључити дасу наставници 

континуирано унапређивали образовно-васпитни рад на основу вредновања и самовредновања, 

сваки наставник је чинио то на свој сопствен начин и у складу са својим наставним предметом. 

Наставници су спроводили континуирано стручно усавршавање, кроз присуство и учестовање на 

семинарима,стручним скуповима и предавањима. Поред тога размењивали су своја искуства са 

колегама у установи тако и ван ње. Генерални закључак до кога су дошли сви учесници 
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активности је да ниво сарадње између наставника треба да буде на још квалитетнијем нивоу, на 

томе ће бити посебан акценат следеће године. 

-да се активно радило на промоцији позитивних вредности и резултата ученика и наставника, 

ширењем пропаганде у часописима, новинама, као и путем друштвених мрежа, веб сајта школе и 

интернета. Ученици и наставници коју су постигли изузетне резултате посебно су похваљени и 

награђени.  Као посебан критеријум за вредновање успеха узимао се број награђених и 

похваљених ученика као и наставника у току читаве школске године. Носиоци ових активности 

били су директор и стручни сарадници а мерило вредновања извештај о раду школе. 

-јасно су дефинисани инструменти за реаговање на инцидентне ситуације као и њихова 

одговарајућа примена. Наша школа „Душан Јерковић“ посебно истиче значај  ширења 

толеранције, међусобног уважавања  и пријатељства. Истиче се огромна важност стварања 

подстицајне атмосфере у оквиру школе као и  унапређења безбедности. Не толерише се 

вршњачко насиље и конфликти и стално се скреће пажња ученицима и наставницима. Тежи се 

здравој и успешној средини где наставници и ученици сарађују на изузетан начин. 

 

-Реализација свих активности тима „ЕТОС“ спроводила се по утврђеном плану и програму. 

Треба истаћи да је наша школа на успешан начин довела до повећаног степена сарадње свих 

актера у образоцно-васпитном процесу као и да је спровела адекватне радње ради развијања 

међувршњачке толеранције и пријатељства. Унапређена је безбедност наше школе и створена је 

боља радна атмосфера. Тежимо да следеће године будемо још успешни у реализацији 

постављених циљева и задатака. 

 

Извештај поднео:Божидар Марковић 

 

ОБЛАСТ КВАЛИТЕТА 6: ОРГАНИЗАЦИЈА РАДА ШКОЛЕ, УПРАВЉАЊЕ ЉУДСКИМ И 

МАТЕРИЈАЛНИМ РЕСУРСИМА 

На крају школске године може се констатовати да су предвиђене активности и  реализоване : 

1.Увидом у организацију рада школе евидентирано је да је побољшана ефикасност и квалитет 

рада школе који су базирани на људским и материјално техничким ресурсима. 

2.Такође је повећан степен тимског рада и људски ресурси су у функцији квалитета рада школе. 

3.Сви запослени се континуирано унапређују професионалне компетенције. 

4.Евидентно је да је просторна и материјално техичка опремљеност школе на много вишем нивоу 

него раније. 

                                                                       Председник тима за ШРП:  Александра Катанић 
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5.3.7 Извештај о раду Педагошког колегијума школе за школску 2022/2023. годину 

Педагошки колегијум чине: директор школе, педагог, председници стручних већа и стручних 

актива. Педагошким колегијумом председава и руководи директор школе. Педагошки колегијум 

је разматрао и заузимато ставове у вези са обезбеђивањем и унапређивањем квалитета образовно 

– васпитног рада, остваривања развојног плана школе, предузимао мере за унапређивање и 

усавршавање рада наставника и стручних сарадника. 

За ову школску годину чланови Педагошког колегијума су: 

1. Гордана Леонтијевић –директор школе 

2. Гордана Томоњић- педагог школе 

3. Рада Тадић Павловић– психолог школе 

4. председник стручног већа за разредну наставу- Данијела Чолић Словић 

5. председник стручног већа за друштвене науке- Татјана Василић 

6. председник стручног већа за природне науке- Снежана Крстић 

7. председник стручног већа наставника физичког васпитања, ликовне и 

музичке културе и техничког образовања- Александар Максимовић 

8. Стручни актив за развој школског програма-Гордана Томоњић 

9. Стручни актив за школско развојно планирање- Александра Катанић 

10. Стручни тим за инклузивно образовање – Гордана Томоњић 

11. Тим за заштиту ученика од насиља, злостављања и занемаривања –     

Радмила Тадић Павловић 

12. Тим за социјалну подршку ученицима – Бојана Аврамовић 

13. Тим за професионални развој – Рада Тадић Павловић 

14. Тим за обезбеђивање квалитета и развој установе –Невена Алексић 

15. Тим за подршку новоуписаним ученицима, новим наставницима и 

приправницима прилагођавању школском животу – Гордана Томоњић 

16. Тим за развој међупредметних компетенција и предузетништва – Биљана Масал 

            17.Тим за превенцију употребе дрога –Ана Обрадовић  

Током ове школске године одржанo је шест састанка реализованих према Годишњем плану. 

Састанцима су присуствовали сви чланови Педагошког колегијума.  

На првом састанку разматрало  се следеће: 

1.Разматрање и усвајање  ИОПа  

2.Упознавање чланова о планираним активностима у текућој школској години у оквиру школског 

развојног плана-председник стручног актива за развојно планирање 

 

Ове школске године наша школа нема ученике који образовно –васпитни програм похађају по 

ИОП-у. 

Председник Стручног актива за развојно планирање, Александра Катанић, упознала је присутне 

са планом активности који су и наведени у Годишњем плану. То су следеће активности: за месец  

Децембар- Реализација активности планиране  Школским развојним планом 

Јун- Реализација активности планиране Школским развојним планом 

Израда извештаја о раду Стручног актива за текућу школску годину 

Август-  Израда програма рада Стручног актива за наредну школску годину. 

Израда Акционог плана за наредну школску годину 

Други  састанак Педагошког колегијума одржан је у новембру месецу, а анализирано је следеће: 

1.Анализа резултата завршног испита 
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2.Информисање чланова о резултатима остваривања акционог плана у оквиру самовредновања 

рада школе, 

3. Анализа успеха и постигнућа ученика. 

 

1.Званично је урађена и објављена Анализа резултата завршног испита и на основу података 

урађена је анализа резултата. Тако да су присутни упознати са анализом резултата на завршном 

испиту.  

- Из  српског језика од четири области најбоље је урађена област  писано изражавање 

док је област вештина читања и разумевања прочитаног  урађена најслабије. 

- Из математике најслабије урађена област је обрада података где је само 44 % ученика 

урадило тачно задатке, а најбоље област  мерење. 

-  У комбинованом тесту најбоље су ученици  урадили  бологију  и  географију. 

- Средња оцена из историје је највећа у односу на остале предмета на комбинованом 

тесту и постигнуће ученика је воома слабо док је из хемије слаба средња оцена а и 

постигнуће је слабо . 

- Средња оцена из  предмета  историја је 4,12,  постигнуће на завршном тесту (62% 

тачних одговора), док је из предмета хемија  средња оцена 3 док је постигнуће било слабо 

(44 % тачних одговора) 

У циљу побољшања успеха ученика на завршном испиту потребно је: 

- Увидети које су области ученицима биле теже  из свих предмета на завршном испиту   

као  и постигнућа  на иницијалним тестирањима  и на основу тога планирати     наредне 

кораке у циљу бољег постигнућа   

- С обзиром  да су постигнуће ученика на завршном испиту историји    било знатно 

слабија од средње оцене који ученици имају из тог предмета потребно је креирати задатке 

у складу са стандардима - усагласити критеријум оцењивања у складу са стандардима 

- Водити рачуна о усклађености постигнућа ученика и оцењивања и оцењивати ученике 

континуирано   

 

2.Присутни су упознати са резултатима акционог плана у оквиру самовредновања рада школе. 

Ове године одабрана је област квалитета , а то су Ресурси. У новембру је тим за самовредновање 

направио упитник  за наставнике и родитеље , а циљ нам је да овим упитником добијемо 

информације о ставовима који се тичу области квалитета – организација рада школе, управљање 

људским и материјалним ресурсима. 

3.Извршена је анализа успеха и постигнућа ученика на трају првог тромесечја.Присутни су 

упознати са подацима анализе које је прочитала педагог школе као и са мерама за побољшање 

успеха на чему треба интензивније радити у наредном периоду. 

Укупно недовољних оцена: 

• Математика-1 

• Четврти  разред ИО Заглавак 

• Биологија-2 недовољне 

• Пети  разред-1-Матична школа 

• Седми разред -1-Матична школа 

• Хемија-2 недовољне  

• Седми разред-1 

• Осми разред-1 

• Укупно-5 недовољних оцена 

Изнет је предлог мера за побољшање успеха ученика. 
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Трећи састанак Педагошког колегијума  одржан је  у јануару , активности су: 

1.План припремне наставе за завршни испит 

2.Разматрање реализације школских програма и предлози за побољшање 

3.Информисање о посећеним семинарима  

4.Организација такмичења и учешће на такмичењима 

5.Потребе стручних већа за наставним средствима, опремом и училима; 

6.Усвајање вреднованих резултата рада ученика који су наставу похађали по ИОП-у за прво 

полугодиште; 

7.Разматрање и усвајање ИОП-а за друго полугодиште; Анализа успеха и постигнућа ученика; 

 

1. План припреме за завршни испит наставници  ће урадити у складу са распоредом часова и 

обавестити ученике. 

2. Настава се  до сада одвијала у складу са Школским програмом и наставним планом који је 

прописало Министарство просвете, науке и технолошког развоја. 

3. У оквиру ове тачке Дневног реда наставници подносе Извештаје са семинара. Све семинаре 

које су наставници планирали да похађају, школа ће финансирати. Директорка истиче значај 

похађања семинара и њихове примене у настави. 

4.Објављен је календар такмичења , па ће се реализација такмичења остварити у складу са 

предвиђеним терминима. 

5.Наставници ће на стручним већима разматрати потребе за наставним средствима и доставити 

спискове . 

6. Наставница српског језика изнела је мишљење и постигнућа ученика Давида Крсмановић и 

изнела предлог да се изради  ИОП-1 из српског језика за ученика Давида Крсмановић који похађа 

5.разред у матичној школи. Присутни су се усагласили. 

7.Немамо ученике по Иопу. 

 

Четврти ванредни састанак Педагошког колегијума: 

1.Разматрање и усвајање ИОП-1 за ученика Давида Крсмановић 

- Израђен је педагошки профил и план активности за наредно тромесечје за српски језик од 

стране чланова тима за ИОП и уз сагласност родитеља којима су предочене предности увођења 

ове мере за ученика. 

План активности је разматран и усвојен на педагошком колегијуму. 

 

 

Пети састанак Педагошког колегијума одржан је у мају  са следећим активностима: 

1. Анализа резултата пробног завршног испита,  припреме за завршни испит; 

2.Информисање чланова о резултатима остваривања акционог плана у оквиру самовредновања 

рада школе 

3.План доделе диплома, сведочанстава и награда ученицима осмог разреда 
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  Aнализирани су резултати са пробног завршног испита који се налазе у кабинету педагога. На 

основу анализе направљен је план припреме за завршни испит.Предметни наставници  ће у 

складу са распоредом часова припремне наставе и обавестити ученике. 

 Присутни чланови Педагошког колегијума информисаи су о резултатима остваривања акционог 

плана у оквику самовредновања рада школе. 

У оквиру ове тачке дневног реда направљен је план поделе диплома, сведочанстава и награда 

ученицима осмог разреда. Одељењске старешине ће у складу са тим обавестити ученике осмог 

разреда. 

 

Шести састанак Педагошког колегијума одржан је у јуну. На овој седници разматрано је: 

1. Анализа остварености школског развојног плана 

2.  Анализа остварености школских програма 

3. Усвајање  вреднованих резултата рада ученика који су наставу похађали по ИОП-у  

4. Анализа успеха и постигнућа ученика 

 

1. Присутним члановима Педагошког колегијума предочена је анализа остварености 

школског развојног плана. 

2. Директорица школе прочитала је анализу школских програма 

3. Немамо ученике по ИОП-у, 

4. Психолог школе упознала је присутне са постигнућима ученика од 1.-8.разреда и изнела 

предлоге за побољшање успеха/постигнућа за наредну школску годину. 

 

Седми састанак Педагошког колегијума одржан је у августу. На овој седници разматрано је 

следеће: 

1.Доношење плана стручног усавршавања 

2.План рада колегијума за школску 2023-24.годину 

3.Информисање чланова о питањима од значаја за рад школе 

 

-На састанку смо анализирали и усвојили нови Правилник о вредновању интерних активности 

стручног усавршавања наставника и стручних сарадника. 

-Направњен је план за наредну школску годину који ће бити саставни део Годишњег плана 

рада наше школе. 

-Осталих питања није било. 

Извештај предала: Радмила Тадић Павловић 

 

 

5.3.8 Извештај о раду школског библиотекара за школску 2022/2023. годину 

 

       Школска библиотека је центар у коме је сакупљен сав библиотечко-информациони фонд и 

чине је библиотека у Матичној школи и у ИО Злодол. 

Најважнији циљ рада школске библиотеке и библиотекара је подстицање читања и развијање 

информационе писмености. Библиотека садржи: домаћу лектиру од I до VIII разреда, књиге за 

предшколски узраст, стручну литературу, уџбенике и приручнике за све предмете, часописе и 

енциклопедије, научно-популарну литературу. Корисници библиотеке су: ученици, учитељи, 

наставници, сарадници, као и остали запослени у школи. Све књиге су заведене у књиге 

инвентара. Задуживање корисника библиотеке врши се преко карте читаоца. 
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   Ученици наше школе радо посећују библиотеку, како за читање обавезно предвиђених дела 

школске и домаће лектире, тако и књига које нису предвиђене наставним планом и програмом. 

Таквих књига је све више, а број деце која читају расте. 

   Током ове школске године добили смо бесплатне примерке књига за школски узраст које је 

финансирало Министарсво просвете, као и бесплатне примерке уџбеника од појединих 

издавачких кућа.  

Одржане су и радионице којима је обележен Дан толеранције, Међународни дан матерњег језика, 

Национални дан књиге, Међународни дан дечије књиге. Радионице су обележене на креативан 

начин, а радови ученика су изложени у холу школе. 

Организоване су припреме за школску приредбу поводом обележавања школске славе Свети 

Сава, као и за приредбу поводом обележавања Дана школе, када је организован ликовни и 

литерарни конкурс на тему „Моја школа“, а најбољи радови су награђени књигом. Овом 

приликом књигом је награђена и ученица Милица Чолић, која је прочитала највише књига из 

школске библиотеке у овој школској години. 

Организоване су акције уређења школског простора поводом смене годишњих доба (јесење, 

зимско и пролећно украшавање). 

 

СЕПТЕМБАР 

-Разврставање и смештање нових књига 

-Давање стручне литературе наставницима 

-Вођење библиотечке администрације 

-Евидентирање књига у књигу инвентара 

-Издавање књига ученицима 

-Набавка картона књиге, чланских карти и џепова за картон 

-Упућивање ученика у градску библиотеку у Бајиној Башти 

-Учешће у изради годишњег плана рада школе 

ОКТОБАР 

-Сређивање школске полице 

-Давање књига на читање 

-Учешће у прослави Дечије недеље 

НОВЕМБАР 

-Упућивање ученика како се користе енциклопедије и речници 

-Издавање књига ученицима 

-Одржан час ученицима осмог разреда 

-Презентација набављених књига 

-Обележавање Дана толеранције 
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ДЕЦЕМБАР 

-Вођење библиотечке администрације 

-Присуство семинару за библиотекаре 

-Сређивање спискова задужених ученика 

-Сарадња са наставницима у припремању ученика за самостално коришћење разних извора 

информација 

ЈАНУАР 

-Издавање књига 

-Учествовање у организацији Школске славе "Свети Сава" 

-Уређивање изложбеног простора-предлог шта читати 

ФЕБРУАР 

-Сређивање полица са стручном литературом 

-Издавање књига ученицима 

-Обележавање Међународног дана матерњег језика 21.02.2023.године 

-Обележавање Националног дана књиге 

МАРТ 

-Сређивање полица са стручном литературом 

-Издавање књига ученицима 

АПРИЛ-МАЈ 

-Организација радионице са ученицима поводом "Дана књиге" 

-Издавање књига ученицима 

-Увођење мера за правовремено враћање књига 

ЈУН 

-Прикупљање књига од ученика и наставника 

 

Образовно-васпитна делатност 

                  Ученици су упознати са радом библиотеке и врстама библиотечке грађе; пружила сам 

помоћ ученицима при избору књига, часописа, енциклопедија...; подстицала интересовања 

ученика за читање књига; препоручивала актуелне наслове за децу. 

Сарадња са наставницима 

Сарадња са наставницима у припремању ученика за самостално коришћење разних извора 

информација; коришћење ресурса библиотеке у процесу наставе.. 

Библиотечко-информациона делатност 
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                  Уређивала сам простор библиотеке током године; сређивала полице са књигама; 

остваривала стручне послове (тј.инвентарисала поклоњене књиге). 

Културна и јавна делатност 

                    Припремали смо и организовали прославе важних датума у вези са школом, у складу 

са свим епидемиолошким мерама. 

 

Библиотекари: Аврамовић Бојана 

 

 

5.4 Извештај о раду школског одбора 

 

 У школској 2022/2023. години Школски одбор је одржао 3 редовне и 2 ванредне седнице 

на којима су се расправљала питања из његове надлежности и доносиле одговарајуће одлуке, а 

све у складу са законом и другим подзаконским актима. Школски одбор је на свим седницама 

имао законом предвиђен број присутних чланова за валидан рад и све одлуке су донесене 

већином гласова укупног броја чланова, што је у складу са законом. На свакој седници је 

изгласан предложени дневни ред и усвојен записник са претходне седнице. Школски одбор је 

радио у следећем саставу: 

1. Александар Максимовић, председник 

2. Марко Николић, заменик 

3. Драгана Васић 

4.Видан Радовановић 

5.Драган Челиковић 

6.Слободан Митровић 

7.Сања Милосављевић 

8.Ивана Николић  

9. Ана Марковић 

 

Сви записници су редовно вођени од стране правника школе, Бојана Максимовић, и налазе се у 

кабинету правника школе. 

 

5.5 Извештај о раду савета родитеља 

               

 Савет родитеља школе сачињавали су по један представник родитеља испред сваког 

одељења, што броји укупно 12. чланова Савета родитеља. У школској 2022/2023. години  Савет 

родитеља је одржао укупно 3 редовне седнице (септембар, децембар, јун) на којима се 

расправљало о питањима из делокруга своје надлежности и то: 

- разматран је Извештај за претходну школску 2021/2022. годину и Годишњи план рада 

школе за школску 2022/2023.годину, Разматрање извештаја  о самовредновању и о 

реализацији Школских програма 
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- давање сагласности на програм и организовање екскурзија ученика у школској 

2022/2023. години и Доношење одлуке о висини надокнаде за наставнике-пратиоце у 

реализацији екскурзије 

- избор једнор родитеља у Тим за Школски развојни план 

- избор једног родитеља за Тим о самовредновању и вредовању рада школе 

- осигурање ученика у школској 2021/2022. години; 

- план  ученичких екскурзија, релације и маршуте, отварање понуда и доношења одлуке 

о избору поњуђача за извођење излета и екскурзија ученика у школској 2022/2023. годину 

од стране Комисије школе и доношење одлуке о висини надокнаде за пратиоце; 

- вршен је избор родитеља посматрача на завршном испиту за упис у средњу школу 

- упознавање родитеља са каталогом уџбеника који ће се у основним школама 

користити од школсксе 2022/2023. године  које је објавила МПНТР-а 

- разматрала се прослава Мале матуре 

Сви записници са састанака налазе се код правника школе 

 

5.6 Извештај о раду директора школе 

 

Активности реализоване током 2022/23. године су из следећих одласти рада директора: 

1. Организациони послови 

2. Педагошко-инструктивни рад школе 

3. Аналитички рад 

4. Рад у стручним и другим органима школе 

5. Осавремењавање наставе и уношење елемената савремене образовне технологије у 

наставни процес 

6. Културна и јавна делатност школе 

7. Сарадња са друштвеном средином 

8. Професионално усавршавање 

9. Пројекти школе 

10. Евалуаторска функција 

 

1. ОРГАНИЗАЦИОНИ ПОСЛОВИ 

На почетку школске 2022/23. наставници су  добили јасна упутства у вези са: 

 Организацијом васпитно-образовног рада за школску 2022/23.годину 

 Задужењима, дежурствима, распоредом часова 

 Начином на који се планови предају; 

 Организације стручних већа,актива и тимова; 

 Упознала сам запослене,родитеље и ученике са новим Календаром васпитно-образовног 

рада у основним и средњим школама,објављивањем истог на сајту Школе. 

 Рад на изради Извештаја о раду школе 2021/2022. годину и Годишњег плана рада школе за 

школску 2022/2023. годину; 

 Са секретаром школе урађена су решења о четрдесеточасовној радној недељи наставника 

и стручних сарадника, као и Ценус за школску 2022/2023. годину; 

 У току године радила на : 
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   изради извештаја о успеху  и владању ученика на свим класификационим периодима; 

 припреми и одржавању седница стручних органа у школи- Наставничког већа и његовим  

руковођењем;- 

 учествовање  у раду одељенских већа; 

 прегледање годишњих и месечних планова рада и праћење њихове реализације заједно са 

ПП службом; 

 посећивање часова редовне наставе, допунске и додатне наставе и слободних активности; 

 организовање обележавања прославе школске славе Свети Сава; 

 старање  о обезбеђењу стручног кадра; 

 посећивање  издвојених одељења ради пружања помоћи и контроле рада; 

 Организован одлазак 2 наставника ( Александар Максимовић и Јован Арсеновић) и 19 

ученика Матичне школе и ИО на утакмицу Србија- Шведска; 

 Потписан уговор о сарадњи са Ђак спортом; 

 Потписан Уговор са Миленијум осигурањем за ученике, премија од 350,00 динара; 

 Потписан Уговор са Дунав осигурањем за осигурање запослених; 

     -   Организован смештај у Пожаревцу за наставника, возача и три ученице у Пожаревцу             

које су учествовале на републичком акмичењу у стоном тенису; 

 Аплицирали за 1 учитеља на порталу „ Моја прва плата“ 

 Урађен Лого школе; 

 Од 20.09.2022.године уписана ученица 7.разредаТијана Јоцовић, а од 31.10.2022.године 

уписана три ученика са Варде ( Војин- 6.р, Бојана- 4.р и Сања Ђорђевић – 3.разред) 

 Школа је објавила на Огласној табли и сајту начин на који ће вршити упис деце у први 

разред и припремни предшколски програм.(31.03.2023.) 

 Извршена је дезинфекција дворишта школе,као и унутрашњег простора(део 

учионица,канцеларија,ходника). 

 Како је у овом периоду требало спровести пробни завршни испит из математике,одржала 

сам састанак са запосленима који су одређени за дежурне и пратиоце ученика током 

пробног завршног испита.  

 Ученици осмог разреда полагали су пробни завршни испит 24. и 25.03.2023.год. 

 Одржани су часови припремне наставе ученицима за завршни испит на начин како је то 

одредило Министарство просвете . 

 Као председник комисије за завршни испит,спровела сам све потребне мере и радње које 

су биле нужне у упуству и смерницама за полагање пробног и завршног испита и упис у 

средњу школу (решењем одредила чланове Школске комисије, дежурне, наставнике 

пратиоце и прегледаче за завршни испит, одржала презентацију за понашање дежурних 

наставника приликом полагања завршног испита , подељено упуство родитељима и 
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ученицима о њиховим обавезама за време завршног испита као и упуства дежурним и 

наставницима прегледачима). 

 Одлуком МПНТР-а ученици осмог разреда наше школе завршни испит су полагали у 

Матичној школи. 

 Сви наставници који су учествовали у реализацији Завршног испита прошли су 

предвиђену обуку. 

 Захваљујући доброј припреми и организацији завршни испит је протекао без икаквих 

примедби од стране супервизора. 

 Сви ученици уписали жељену средњу школу.  

 Послат Захтев Школској управи за формирање одељења у школској 2023/24. без 

комбинација. 

2. ПЕДАГОШКО-ИНСТРУКТИВНИ РАД 

У циљу унапређивања образовно-васпитног рада присуствовала сам часовима редовне наставе 

допунске и додатне наставе и слободних активности, као и угледним часовима.  

Инструктивно-педагошки рад се огледао у следећем: 

1. Сарадња са наставницима и стручним сарадницима; 

2. Праћење и прегледање педагошке евиденције и евиденције у ес Дневнику; 

 

3. АНАЛИТИЧКИ РАД 

Анализа остваривања Годишњег плана рада школе и анализа успеха ученика вршена је на крају 

другог полугодишта на седници Одељенских и Наставничког већа. На крају другог полугодишта 

пратила сам реализацију наставног плана и програма, вршила анализу успеха ученика и 

упоређивала са ранијим успехом ученика. Основне теме које су се разматрале на седницама 

стручних тела школе биле су: 

- Анализа и утврђивање реализације наставних часова редовне, допунске и додатне наставе, 

изборних предмета и слободних наставних активности; 

- Анализа и утврђивање успеха и владања ученика ; 

- Предлог мера за даљи рад. 

 

 4. РАД У СТРУЧНИМ И ДРУГИМ ОРГАНИМА ШКОЛЕ 

Рад у стручним и руководећим органима школе састојао се у учешћу у припреми седница 

стручних тимова, Савета родитеља и Школског одбора; педагошко-инструктивних послова у 

раду стручних већа; припреме и вођења седница Наставничког већа и Педагошког колегијума. 

Седнице ових органа и тимова одржаване су у просторијама школе . 

ИЗВЕШТАЈ О РАДУ СТРУЧНИХ, РУКОВОДЕЋИХ, УПРАВНИХ И САВЕТОДАВНИХ 

ОРГАНА ШКОЛЕ 

У овом периоду рад стручних, руководећих, управних и саветодавних органа школе реализовао 

се по плану и програму школе и у скаладу са актуелном проблематиком у школи. 

Одржане су следеће седнице Наставничког већа: 13.09.2022.; 28.10.2022.; 15.11.2022.; 05.01.2023.; 

19.04.2023.; 12.06.2023.; 15.06.2023.( ванредна седница); 26.06.2023. ; 24.08.2023. ; 31.08.2023. 

Седнице Одељенских већа одржане су у складу са ГПР школе и по потреби. 
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Педагошки колегијум је одржао састанак :  13.09.2022.; 15.11.2022.; 5.01.2023.; 8.02.2023.; 

16.05.2023.; 20.06.2023.; 21.08.2023. 

Учествовала сам у раду свих већа,актива и тимова. 

Сарадња са родитељима остваривала се кроз рад на општим родитељским састанцима 

(организација одласка на градски базен у Ужице, организација дводневне екскурзије ученика 

седмог и осмог разреда), организација матурске вечери  и индивидуалним контактима. 

Седнице Савета родитеља и Школског одбора су одржаване у терминима утврђеним ГПР 

школе . 

О одржаним састанцима и седницама вођени су записници. 

Записници Одељенских и Стручних већа налазе се у ес Дневнику, а са састанака Тимова налазе 

се код руководилаца и у ПП служби. 

 

 

5. ОСАВРЕМЕЊАВАЊЕ НАСТАВЕ И УНОШЕЊЕ ЕЛЕМЕНАТА САВРЕМЕНЕ 

ОБРАЗОБНЕ ТЕХНОЛОГИЈЕ У НАСТАВНИ ПРОЦЕС 

У установи се константно ради на осавремењавању наставног процеса.Од другог полугодишта 

2019/20. године користи се ес Дневник, за чију употребу су сви наставници прошли обуку. 

Електронски дневник у многоме олакшава рад, пружа информације родитељима и омогућава 

ажурну евиденцију. 

Набављен је нови рачунар и мултифункционалан штампач у кабинету технике и технологије у 

чијем склопу је направљен радни простор за наставу инрорматике са 10 Теслиних лаптопова које 

смо добили од МПНТР-а 

МПНТР донирало је набавку књига за школску библиотеку у вредности од 22.000 динара; 

МПНТР донирало 1 рачунар, 11 лаптопова,2 пројектора, 1 колица за пројектор 

 

6.  КУЛТУРНЕ И ЈАВНЕ ДЕЛАТНОСТИ ШКОЛЕ 

27. јануара 2023. обележили смо школску славу Светог Саву као радни дан уз пригодну 

приредбу ученика и наставника , икону, славски колач, жито, свећу у присуству ученика,  

родитеља, пензионера и званица. 

15. маја 2023. године обележен је Дан школе. Одржана је приредба, ученицима су додељене 

награде за освојена места на такмичењима, наставницима Захвалнице за допринос у раду и 

Захвалнициме донаторима. Након приредбе организован је базар, где су ученици имали прилику 

да продају цвеће које су садили у оквиру пројектне наставе, као и предмете које су заједно са 

наставницима правили на радионицама у оквиру Једносменског рада. У спортском делу, у оквиру 

меморијалног турнира, одиграна је фудбалска утакмица између ученика из наше школе и ученика 

ОШ „Стеван Јоксимовић“ из Рогачице. Приредби су присуствовали чланови Актива директора 

наше општне, представници Општине, чланови ШО, чланови Савета родитеља, бивши ученици, 

родитељи , наставници,  пензионери који су радили у школи и медији. 

У Матичној школи организована промоција књиге за децу „ Авантуре младог Милисава“, аутора 

Ане Плавшић ( Школа купила 20 књига за награђивање ученика 2. и 3. разреда); 
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7. ХУМАНИТАРНЕ АКЦИЈЕ 

Школа,као и сваке године учествује у различитим хуманитарним акцијама, тако да је у школској 

2022/23.години обезбедила уџбенике за 6 ученика . 

Ученици и сви запослени учествовали су у Новогодишњем базару ( слаткиши за пакетиће и 

новац) и Помоћ за Луку Јакића ( новац). 

 

8.САРАДЊА СА ДРУШТВЕНОМ СРЕДИНОМ И ЛОКАЛНОМ ЗАЈЕДНИЦОМ 

Сарадња школе са локалном заједницом је задовољавајућа и резултати сарадње доприносе 

побољшању услова за рад. 

1.Сарадња са Центром за социјални рад; 

2.Сарадња са МУП-ом,ПС Бајина Башта( Представници ПС Б.Башта имали предавање у нижим 

разредима ; састанак у ПС Бајина Башта са начелником Бојаном Ђорђевићем и Активом 

директора основних и средњих школа на тему„ Стоп насиљу“ 

3. Сарадња са предшколском установом; 

4. Сарадња са Домом здравља; 

5. Сарадња са директорима и школама на територији општине; 

6. Сарадња са Школском управом, Министарством просвете, науке и технолошког   развоја, 

Заводом за вредновање квалитета образовања и васпитања и Заводом за унапређивање квалитета 

образовања и васпитања; 

7. Сарадња са Заводом за запошљавање; 

8. Сарадња са Јавним предузећима; 

9. Сарадња са Црвеним крстом; 

10. Сарадња са Градском библиотеком “Милош Требињац“; 

11. Срадња са Националним парком “Тара“; 

12.Сарадња са Добровољно ватрогасним друштвом; 

13. Сарадња са Установом Култура; 

14. Сарадња са Саветом за безбедност саобраћаја; 

15.Сарадња са Спортским Савезом у Бајиној Башти; 

16. Сарадња са Градским базеном у Ужицу; 

17.Сарадња са средњим школама из Ужица, Чајетине, Краљева, Пожеге; 

18. Сарадња са Географским друштвом; 

19. Сарадња са АБ Ракета из Б.Баште; 

20. Сарадња са туристичком агенцијом Тара Турс; 

21. Сарадња са Коча превозом; 

22. Сарадња са Миленијум и Дунав осигурањем; 

23. Сарадња са Ђак спортом. 

 

САРАДЊА СА ДРУГИМ ШКОЛАМА 

У школској 2022/23. години имали смо посете средњих школа које су презентовале своје профиле 

и на тај начин помогли ученицима осмог разреда у опредељењу за упис у жељену средњу школу 

Гимназија „Јосиф Панчић“,Техничка школа Бајина Башта,Техничка школа“Радоје Љубичић“ 

Ужице, Медицинска школа Ужице, Туристичко- угоститељска школа Чајетина, Пољопривредна 

школа из Пожеге, Шумарска школа из Краљева. 
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САРАДЊА СА ШКОЛСКОМ УПРАВОМ И МПНТР 

Са Школском управом сам имала одличну сарадњу како кроз саветодавни рад,тако и кроз разне 

пројекте ( увођење дигиталних уџбеника у наставу, радионице о самовредновању, радионице о 

превенцији насиља, богаћење библиотечког фонда школе,реализација Пилот пројекта обогаћеног 

једносменског рада, састанци и консултације у вези са свим актуелним питањима и сл.). 

САРАДЊА СА ДИРЕКТОРИМА ДРУГИХ ОСНОВНИХ ШКОЛА 

Сарадња са другим школама се огледала у раду Актива директора. 

Присуствовала сам састанцима Актива директора:  

У ОШ“ Стари град“, Ужице одржан састанак директора основних школа општина Ужице, 

Севојно, Чајетина и Бајина Башта. Циљ састанка је информисање школских руководилаца о 

специфичностима реализације пробног завршног испита и завршног испита на завршетку 

основног образовања и васпитања. 

У Ужичкој гимназији одржан је састанак због смерница за почетак нове школске године. 

 

САРАДЊА СА РОДИТЕЉИМА 

Сарадња са родитељима је кључна за рад и подршку ученицима, као и у целокупном животу 

школе. 

Сарадња са родитељима остваривала се кроз рад на општим родитељским састанцима 

(организација одласка на утакмицу у Београд,  организација одласка ученика наше школе на 

градски базен у Ужице, организација излета и дводневне екскурзије) ,организовање мале матуре 

и индивидуалним контактима. 

 

9. ПРОФЕСИОНАЛНО УСАВРШАВАЊЕ ЗА ЗАПОСЛЕНЕ 

 Учешће на међународном „ Руско - географском диктату“, 1.11.2022.год. 

 Конференција поводом почетка пројекта „ Сигурност за жене и децу жртве породичног 

насиља“; 

 Учешће на десетом међународном акредитованом скупу „ Директор- креатор и мотиватор“ 

на Тари; 

 Учешће на конференцији „Лидерство у образовању“ у Врњачкој Бањи 

 „ Стоп насиљу“ састанак у ПС Бајина Башта са начелником Бојаном Ђорђевићем и 

Активом директора основних и средњих школа 

 У школи су реализована два семинара:  

1. „Развој тестова знања и примена у диференцирању учења и наставе“ 

2.  „ Како помоћи ученицима са проблемима у понашању“ 

 Семинар „ Од самовредновања до екстерног вредновања“ у ОШ“ Рајак Павићевић“ за 5 

запослених; 

 ОН лајн обуке запослених: „Етика и интегритет“, 

 Организована обука стручних сарадника у РЦ Ужице „ Подршка    школама у развоју 

квалитетне праксе инклузивног образовања и заштите од насиља“  и „ ФУК- Искра“ за 

секретара и шефа рачуноводства у Крагујевцу, зимски семинар за наставницу руског 
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језика и наставника математике у Београду, он лајн зимски семинар за 2 наставнице 

српског језика; 

Супервизори, дежурни наставници и директор школе прошли обуку за Завршни испит. 

Наставници су појединачно имали обуке за које су исказали интересовање, посебно преко 

вебинара, о чему ће детаљни извештај бити у Извештају о стручном усавршавању. 

 

10. ПРОЈЕКТИ ШКОЛЕ 

У току школске 2022/23. године наша школа је узела учешће у : 

 Пројекту обуке пливања деце школског узраста из руралних средина; 

 Пројекту „ Повезане школе“- изградња бежичне рачунарске мреже у школама на 

територији РС под називом „ Развој информационо-комуникационе инфраструктуре у 

установама образовања“ у Матичној школи и у ИО Злодол 

 Пројекту „ Школе за бољи квалитет ваздуха“, стигао нам СТЕМ пакет 

 Пројекту „ Откљуавање СТЕМ-а : Ученици и наставници за бољи квалитет ваздуха“ 

 Пројекат „Обогаћен једносменски рад“ у Матичној школи и у ИО Злодол и ИО Заглавак. 

Изузетно је важно што смо у току школске 2022/23.године били укључени у много пројеката који 

су  изазов свим учесницима у наставном процесу. Ученици су имали занимљиве школске дане, 

јер су их је поред учења чекале бројне секције, од спорта до занимљиве науке, занимљиви задаци, 

велики изазови, истраживачки и експериментални. Родитељи су били спокојни јер су деца била у 

школи до поласка аутобуса и у школи су имали могућност уз стручну помоћ наставника заврше 

скоро сав домаћи.  

Наставницима, стручним сарадницима, директору овакви школски дани су били прилика да 

покажу креативност и спремност да изнесу добре идеје  које ће унапредити наставни процес. 

 

11. ЕВАЛУАЦИЈА РАДА ДИРЕКТОРА 

Као директор са лиценцом ћу константно унапређивати свој рад у областима наставе и учења, 

подршке ученицима, образовним постигнућима ученика и етоса, као и у осталим областима 

важним за одвијање васпитно-образовног процеса. 

Такође, пажњу ћу посветити настављању ангажовања школе у оквиру пројекта Обогаћеног 

једносменског рада и Пројекта пливања за све ученике наше школе; унапређивању услова за рад 

и учење у школи; унапређивању међуљудских односа; развијање хуманих вредности код 

запослених, ученика и родитеља; развијање емпатије према старијим особама као и развијању 

својих менаџерских способности. Пажњу ћу и даље посвећивати афирмацији школе и свом 

личном професионалном развоју. Трудићу се да развијамо позитивну атмосферу у колективу и да 

родитеље још више укључим у живот и рад школе. 
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5.7 Извештај о раду педагога школе 

 

Извештај о раду педагога сачињен је према подручјима рада која су дата у Програму рада 

стручних сарадника. Извештај поднет за школску 2022/2023. годину. 

 

Прва област је планирање и програмирање образовно-васпитног рада и вредновање 

остварених резултата  

Вршена је редовна припрема месечих планова рада педагога, као и израда извештаја на 

крају школске године. Прегледање Дневника образовно-васпитног рада у Матичној школи и 

издвојеним одељењима до краја школске године. Планирање и реализација посета часовима 

предметне, разредне наставе,  као и присуствовање угледним часовима.  . 

 Наставницима почетницима и приправницима, онима који су тражили савет или 

долазили на замену пружала сам помоћ око планирања наставних садржаја, писању оперативних 

планова и наставних припрема за час.  

Учествовање  у организовању и планирању појединих облика сарадње са другим 

институцијама. Учествовање у избору и конципирању разних ваннаставних и ваншколских 

активности. 

Друга област је унапређивање образовно-васпитног рада и инструктивно педагошко-

психолошки рад са наставницима која је била разноврсна и богата.  

Са одељењским старешинама сам решавала педагошке ситуације, везане за међусобне 

односе ученика, на релацијама ученик-наставник-ученик, ученик-ученик. Сарадња је постојала и 

у решавању неких других проблема везаних за понашање ученике, однос према раду, однос 

према другим људима,деци (тешкоће у учењу, непримерено понашање, изостајање са наставе, 

породични проблеми, тешкоће емотивне природе и сл.). 

Поред решавања ових проблема сарадња је остварена и у другим подручјима рада као што 

су планирање и реализација наставних садржаја, организација часа, начини и облици провере 

знања и оцењивања ученика, облици и методе рада и мотивациони поступци. 

  

Посетила сам следеће часове  

Октобар: 

-Jeлена Мучибабић-ИО Злодол 

-Милица Јаковљевић-једносменки рад 

Новембар: 

-Марко Ковачевић 

-Татјана Јекић 

Децембар: 

Ана Обрадовић 

Снежана Крстић 

Бојана Вилотијевић 

Март: 

-Бојана Аврамовић-једносемнски рад 

-Ивана Нешковић 

-Емилија Новаковић 
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Са наставницима сам обавила педагошко-инструктивне разговоре о одржаним часовима, 

изнела своја запажања и дала препоруке и сугестије где је то било потребно. Прегледала сам 

Дневнике образовно-васпитног рада, начин вођења и праћења педагошке документације 

(глобални, оператовни план рада, план стручног усавршавања, вођење педагошке евиденције 

ученика...) 

  Сарадња са разредним старешинама  је била на задовољавајућем нивоу. 

 Трећа област је рад са ученицима. Вођени су  индивидуалних и групни разговори са 

ученицима, социометрија, радионице на тему учења и јачања самопоуздања. Већина 

индивидуалних разговора обављена на иницијативу наставника или одељењских сатрешина и по 

потреби иидивидуално. Уколико је било потребе након обављених  разговора позивала сам 

родитеље, одељењске старешине, предмете наставнике или на основу утврђене потребе 

директора.. Учешће у организацији и припремама приредбе за прославу Светог Саве, Дана 

школе, као и у организацији Мале матуре за ученике завршног разреда. 

  Рад на професионалној оријентацији ученика праћењем и проучавањем њихових 

интересовања и постигнућа као и сагледавање њихове усклађености са професионалним жељама 

и опредељењима  

 Ученици су охрабрени да направе прави избор, да постављају питања, да долазе до 

информација, да упознаје путеве информисања, а у циљу доношења што боље одлуке о томе шта 

даље после основне школе 

 Учествовала сам у организацији посете ученика средњих школа, презентовање и 

представљање програма по којима раде као и профиле који се налазе у тим школама. Нашу 

школу су посетили и представници средњих школа који су путем презентација и излагања 

упознали ученике о могућностима, смеровима, предметима које нуде школе које они 

престављају.  

 Обележавање међународног Дана толеранције- новембар, ученици су исписивали 

поруке на тему толеранција и израдили пано  

Четврта област је сарадња са родитељима је углавном реализована кроз  телефонске  

разговоре са родитељима или разговоре у школи. 

Извршено је анкетирање родитеља чија деца полазе у први разред ради успешније сарадње 

и заједничког доприноса у остваривању заједничког задатка- одрастања, образовања и васпитања 

детета.  Анкета се користи само у сврхе педагошке документације у оквиру које се налазе општи 

подаци о родитељима, карактеристике развоја детета и ставови родитеља.Осим тога извршено је 

акетирање у циљу изјашњавања родитеља и ученика за изборне предмете, слободне наставне 

активности и активности у обогаћеном једносменском раду. 

. 

Пета област је истраживање образовно-васпитне праксе . Углавном сам радила на 

прикупљању разних података о ученицима и изради извештаја и табеларних прегледа за потребе 

школе, Министарства просвете, припремање и организација пробног као и завршног испита за 

ученике 8.разреда. Анализирани су добијени подаци на седницама Наставничког већа.   
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 Шеста област је рад у стручним органима 

- учествoвање у раду Наставничког већа 

- учествoвање у раду Одељенских већа 

- учествовање у раду Стручног актива за развојно планирање  

- учествовање у раду Стручног актива за развој школског програма 

- учествовање у тиму за Самовредновање и вредновање рада школе 

- учествовање у раду Тима за заштиту деце од насиља, злостављања и занемаривања 

- учествовање у раду ШРП- а 

- учествовање у раду у Тиму за ИО 

- рад у Тиму за професионалну оријентацију ученика 

-  рад у Савету родитеља 

- рад у Педагошком колегијуму 

 

Седма област је сарадња са стручним институцијама, друштвеном средином и 

стручно усавршавање сам остварила праћењем стручне литературе и часописа.  

 Остварена је сарадња са широм друштвеном заједницом путем наведених  

организованих посета од стране представника средњих школа, експерата као  и другим 

институцијама. Нашу школу су посетили и представници средњих школа који су путем 

презентација и излагања упознали ученике о могућностима, смеровима, предметима које нуде 

школе које они престављају. То су били ученици и представници: Гимназије „Јосиф Панчић“ из 

Бајине Баште, Пољоприврене школе “Љубо Мићић“ из Пожеге и Техничке школе „Радоје 

Љубичић“  из Ужица. 

Сарадња са стручним институцијама остварена је као и ранијих година.  Сарадња са 

Домом здравља Бајине Баште, њихови педијатри и стоматолози су обавили систематске прегледе 

ученика., Дечијим вртићем „Невен“, средњим  и основним школама општине, Одељењем 

Министарства просвете Ужице, Регионалним центром за професионални развој запослених у 

образовању Ужице, Центром за социјални рад, сарадња са педагозима из других школа у 

Општини и региону. 

. 

 Осма област се односи на вођење документације годишњи програм рада педагога 

- израда месечних планова рада педагога 

- извештај о годишњем раду педагога 

- дневна евиденција о раду 

- евиденција о раду са ученицима  

- евиденција о раду с наставницима  

- евиденцију о раду са родитељима 

- вођење документације везане за Тимове 

- вођење документације везане за Активе 

Извештај поднела: Гордана Томоњић 
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5.8 Извештај о раду психолога школе 

 

Школски психолог утиче у различите сегменте рада школе кроз активности и редовни рад са 

ученицима, одељенским старешинама, сарадњом са наставницима, родитељима ученика, 

учешћем у стручним органима школе и сарадњом са друштвеном средином. На почетку школске 

године психолог је учествовао у прављењу Извештаја о раду школе за школску 2021/22. и изради 

Годишњег плана рада школе за школску 2022/23. У сарадњи са одељенским старешинама 

направљен је план рада одељенске заједнице. У оквиру годишњег плана школе, направљен је 

план професионалне оријентације ученика као и измене везане за Тим за заштиту од насиља, 

злостављања и занемаривања. Направљен је годишњи и месечни план и програм рада психолога, 

и план стручног усавршавања и професионалног развоја психолога. Кроз активности Тим за 

подршку новоуписаних ученика, нових наставника и приправнике за нову школску средину 

извршен је обилазак одељења првог разреда како би се упознали ученици са организацијом рада 

школе, особама од којих могу да траже подршку, радом психолога и педагога, ваннаставним 

активностима и безбедносним процедурама. Психолог је вршио саветовање и мотивисање 

ученика који су поновили разред и осталих ученика са већим бројем слабих оцена, као и ученика 

са емоционалним тешкоћама, личним и породичним проблемима.  Групни саветодавни рад је 

рађен са ученицима који немају радне навике или не знају да организују своје радно и слободно 

време. Ученицима и наставницима је пружана подршка и у реализацији ваннаставних 

активности- организацији и обележавању Дана розих мајица. На седницама Одељенских већа 

психолог је предлагао мере за ученике са тешкоћама у учењу и информисао наставнике о 

проблемима и посебним потребама појединих ученика. Пружана је помоћ одељенским 

старешинама у реализацији својих часова и отклањању разноврсних проблема у одељењу, са 

појединим ученицима и родитељима. Као и сваке године вршено је и саветовање родитеља, 

поводом различитих проблема које су имала њихова деца. Психолог је пружао подршку 

наставницима који раде са децом којој је потребна додатка подршка индивидуално и на 

састанцима одељенских већа која су имала ученике са тешкоћама у развоју, упознала је 

наставнике са врстама подршке у настави. Ове године нисмо имали децу која раде по ИОП-у па с 

тим у вези, није долазило до израде Индивидуалног образовног плана и Педагошког профила 

ученика. Са родитељима су организовани састанци, предлагани поступци, за сваког ученика. 

Праћено је напредовање и вршено усмеравање даљег школовања према могућностима ученика. У 

оквиру Тима за заштиту деце/ученика од дискриминације, дискриминаторног понашања и 

вређања угледа, части или достојанства личности, насиља, злостављања и занемаривања одржано 

је неколико активности за наставнике како би се упознали са нивоима насиља, научили да 

препознају насилничко понашање и врсте насиља код ученика и упознали се са процедуром за 

пријаву оквих врста понашања, како би регулисали бес и негативна осећања. Проблеми који су 

превазилазили надлежност стручне службе решавали су се у консултацијама са другим 

институцијама: Домом здравља, Центром за социјални рад, Црвеним крстом. По потреби 

психолог је сарађивао и са органима школе, Саветом родитеља, Школским одбором, Ђачким 

парламентом. 

Прва област је планирање и програмирање образовно-васпитног рада и вредновање 

остварених резултата  
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Вршена је редовна припрема месечих планова рада психолога, као и израда извештаја на 

крају школске године. Прегледање Дневника образовно-васпитног рада у Матичној школи и 

издвојеним одељењима до краја школске године. Планирање и реализација посета часовима 

предметне, разредне наставе,  као и присуствовање угледним часовима.  .    

Учествовање  у организовању и планирању појединих облика сарадње са другим 

институцијама. Учествовање у избору и конципирању разних ваннаставних и ваншколских 

активности. 

Учешће у организовању пробног завршног испита и реализацији завршног испита за 

ученике 8. разреда  

Друга област је унапређивање образовно-васпитног рада и инструктивно педагошко-

психолошки рад са наставницима која је била разноврсна и богата.  

Са одељењским старешинама сам решавала психолошке ситуације, везане за међусобне 

односе ученика, на релацијама ученик-наставник-ученик, ученик-ученик. Сарадња је постојала и 

у решавању неких других проблема везаних за понашање ученике, однос према раду, однос 

према другим људима,деци (тешкоће у учењу, непримерено понашање, изостајање са наставе, 

породични проблеми, тешкоће емотивне природе и сл.). 

  Сарадња са разредним старешинама  је била на задовољавајућем нивоу. 

 Трећа област је рад са ученицима. Вођени су  индивидуалних и групни разговори са 

ученицима. Већина индивидуалних разговора обављена на иницијативу наставника или 

одељенских старешина.  

  Рад на професионалној оријентацији ученика праћењем и проучавањем њихових 

интересовања и постигнућа као и сагледавање њихове усклађености са професионалним жељама 

и опредељењима. 

 Ученици су охрабрени да направе прави избор, да постављају питања, да долазе до 

информација, да упознаје путеве информисања, а у циљу доношења што боље одлуке о томе шта 

даље после основне школе 

 Нашу школу су посетили и представници средњих школа који су путем презентација и 

излагања упознали ученике о могућностима, смеровима, предметима које нуде школе које они 

престављају.  

Четврта област је сарадња са родитељима  реализована је заказивањем разговора са 

родитељима (лично) или   кроз  телефонске  разговоре са родитељима.  

Анкетирање родитеља чија деца полазе у први разред ради успешније сарадње и 

заједничког доприноса у остваривању заједничког задатка- одрастања, образовања и васпитања 

детета.  Анкета се користи само у сврхе педагошке документације у оквиру које се налазе општи 

подаци о родитељима, карактеристике развоја детета и ставови родитеља. 

. 

Пета област је истраживање образовно-васпитне праксе . Углавном сам радила на 

прикупљању разних података о ученицима и изради извештаја и табеларних прегледа за потребе 

школе, Министарства просвете. Припремање и организација пробног као и завршног испита за 

ученике 8.разреда. Анализирани су добијени подаци на седницама Наставничког већа.   

 Шеста област је рад у стручним органима 

- учествoвање у раду Наставничког већа 

- учествoвање у раду Одељенских већа 

- учествовање у раду Стручног актива за развојно планирање  
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- учествовање у раду Стручног актива за развој школског програма 

- учествовање у тиму за Самовредновање и вредновање рада школе 

- учествовање у раду Тима за заштиту деце од насиља, злостављања и занемаривања 

- учествовање у раду ШРП- а 

-  рад у Савету родитеља 

- рад у Педагошком колегијуму 

Седма област је сарадња са стручним институцијама, друштвеном средином и 

стручно усавршавање сам остварила праћењем стручне литературе и часописа.  

 Остварена је сарадња са широм друштвеном заједницом путем наведених  

организованих посета од стране представника средњих школа, експерата као  и другим 

институцијама. Нашу школу су посетили и представници средњих школа који су путем 

презентација и излагања упознали ученике о могућностима, смеровима, предметима које нуде 

школе које они престављају. То су били ученици и представници: Гимназије „Јосиф Панчић“ из 

Бајине Баште, Пољоприврене школе “Љубо Мићић“ из Пожеге и Техничке школе „Радоје 

Љубичић“  из Ужица. 

Сарадња са стручним институцијама остварена је као и ранијих година.  Сарадња са 

Домом здравља Бајине Баште, њихови педијатри и стоматолози су обавили систематске прегледе 

ученика., Дечијим вртићем „Невен“, средњим  и основним школама општине, Одељењем 

Министарства просвете Ужице, Регионалним центром за професионални развој запослених у 

образовању Ужице, Центром за социјални рад, сарадња са педагозима из других школа у 

Општини и региону. 

 Осма област се односи на вођење документације годишњи програм рада педагога 

- израда месечних планова рада педагога 

- извештај о годишњем раду педагога 

- дневна евиденција о раду 

- евиденција о раду са ученицима  

- евиденција о раду с наставницима  

- евиденцију о раду са родитељима 

- вођење документације везане за Тимове 

- вођење документације везане за Активе 

Психолог школе : Радмила Тадић Павловић 
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7.  ИЗЛЕТИ И ЕКСКУРЗИЈЕ УЧЕНИКА 

 

Наставница српског језика, Биљана Масал, поднела је  Извештај са једнодневног излета ученика 

од првог до шестог разреда. Излет је реализован 12.5.2023. године. Маршута излета је била: 

Кадињача – Сирогојно – Стопића пећина – Златибор – Калуђерске баре – Костојевићи. Агенција 

Тара турс је била задужена за организацију излета. Излет је протекао у најбољем реду и све је 

реализовано по плану и програму. Комплетан Извештај се налази у школској документацији. 

Наставник Јован Арсеновић поднео је Извештај са дводневне екскурзије за ученике седмог и 

осмог разреда, која је реализована 30. и 31. маја 2023. године. Првог дана ученици су имали 

прилику да посете Ваљево, манастир Крушедол, Сремске Карловце и карловачку гимназију и 

Нови Сад, где је обезбеђено преноћиште у хотелу „Војводина.“ Другог дана, поласком из Новог 

Сада, посетили су Београд, а затим је организован повратак у Костојевиће. Све је протекло у 

најбољем реду. И ученици и наставници су задовољни организацијом и реализацијом излета. 

Комплетан Извештај се налази у школској документацији. 

 

 

8. ОДЕЉЕНСКЕ ЗАЈЕДНИЦЕ 

 Одељенске заједнице су у школској 2022/2023. години од првог до осмог разреда радиле 

према Годишњем плану рада, који се налази у Дневницима образовно-васпитног рада.Сви 

састанци су реализовани према планираном редоследу. 

 

9.СЕКЦИЈЕ УЧЕНИКА 

                 У  школској 2022/2023. години радиле су слeдеће секције: драмско-рецитаторска, 

спортска , саобраћајна секција, Музиком кроз живот ,Вежбањем до здравља, Уметност   и 

Домаћинство. Све ове секције су радиле у складу са својим програмима рада.  

           План и програм драмско –рецитаторске секције је  реализован .Годишњи план рада 

драмско –рецитаторске секције је реализован према утврђеном плану.Одступања од годишњег 

плана није било. Драмско-рецитаторска секција је реализовала све предвиђене планом 

активности(чланови секције прошли су кроз основне ортоепске вежбе,вежбе дикције,сценске 

покрете,али и анализу дела неопходну за боље разумевање текста,а самим тим и његову бољу 

сценску интерпретацију,припремали се за приредбу за Савиндан и Дан школе и учествовали у 

истој). истој).Чланови драмске секције су се припремали ове године за Општинску 

смотрурецитатора за ученике основних школа која се одржавала 27. марта 2023.године у 

библиотеци“Милош Требињац“ у Бајиној Башти.Чланови наше секције нису освојили место за 

даљи пласман,али су имали прилику да покажу како се негује лепа реч и лепота казивања 

поезије.За За Дан школе чланови драмске секције учествовали су у школској приредби за коју су 

се припремали известан период. 

 

Извештај поднела: Биљана Масал Наставник српског језика и књижевности 
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9.1 Извештај о раду саобраћајне секције у току школске 2022/2023. године 

Школско такмичење „Шта знаш о саобраћају“ одржано је 29. марта решавањем саобраћајних 

тестова и вожње бицикли на полигону спретности.  

На општинском такмичењу „Шта знаш о саобраћају“, одржаног 22.04.2023. у нашој школи 

учешће су узели ученици из три основне школе. Наши ученици су остварили сјајне резултате у 

свим категоријама.  

Као најбољи такмичар проглашена је Невена Секулић, ученица осмог разреда, која је освојила 

највећи број бодова. 

Ученици који су освојили прво и друго место узели су учешће на окружном такмичењу. 

 Такмичење се састоји из теоретског дела - решавања тестова и практичног - вожња на полигону 

спретности. Комисију, која је прегледала тестове и пратила вожњу на полигону, чинили су 

припадници саобраћајне полиције и безбедности саобраћаја - Полицијске станице у Бајиној 

Башти, као и наставници Горан Катанић, Дејан Пурић и Жељко Станојевић. Цео ток такмичења 

забележио је и новинар Милан Андрић, као и РТВ ПРИМА. 

Комисија за безбедност саобраћаја у општини Бајина Башта обезбедила је одличне награде - 

наша школа као најуспешнија добила је нови полигон, а ученици су добили вредне награде. 

Окружно такмичење „Шта знаш о саобраћају“ одржано је 14.5.2023. године у ОШ „Јездимир 

Трипковић“ у Латвици.  

Наши ученици постигли су сјајне резултате: 

Андреа Лукић – 2. место 

Борис Тешић – 2. место  

Невена Секулић – 3. место  

Мало је недостајало да имамо 2 такмичара на републичком такмичењу. 

И остали наши ученици су имали запажене резултате. 

На овом такмичењу поред тестова и вожње на полигону спретности, ученици су возили и на 

полигону практичног понашања који симулира саобраћајне ситуације са којима се ученици срећу 

у свакодневном животу.  

У прилогу су резултати са школског, општинског и окружног такмичења. 

 

Извештај подноси: Горан Катанић, наставник технике и технологије 

 

                              

  

10. ИЗВЕШТАЈ О РАДУ УЧЕНИЧКОГ ПАРЛАМЕНТА 

 

Чланове парламента бирају ученици одељенске заједнице сваке школске године,а чланови 

парламента бирају председника Парламента  заменика предесника. Мандат председника односно 

заменика траје  годину дана с тим што може поново бити биран. Председник парламента сазива и 

руководи седницама Парламента и стара се о правилној примени  одредаба Правилника о раду 

ученичког парламента а у одсуству председника то ради заменик предесника Парламента. 

Ученички парламент иступа у име ученика испред школе, износећи њихове ставове и интересе. 

Циљ оснивања парламента јесте активно укључивање ученика у све сегменте школског живота.  
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Ученички парламент током ове школске године одржао је 4. састанка. Састанцима су углавном 

присуствовали сви чланови Ученичког парламента и психолог школе. На првој седници извршен 

је избор председника Ученичког парламента. За председника парламента изабрана је ученица 8. 

разреда Невена Секулић из ИО Злодол, а за заменика председника-Младен Јовић 8. разреда из 

матичне школе. Изабрали смо представнике за Наставничко веће-Огњен Бошковић, Тим за 

самовредновање-Тамара Глигоријевић, Стручни актив за развојно планирање-Ивана Тодосијевић 

Тим за обезбеђивање квалитета и развој установе-Андреа Лукић,Тим за заштиту ученика од 

дискриминације, насиља, злостављања и занемаривања-Младен Јовић. 

План рада Ученичког парламента за  школску 2022/2023. годину је испоштован, о чему постоји 

евиденција  рада Ученичког парламента.  

 Општи циљ Ученичког парламента јесте оспособљавање ученика за живот и рад у 

демократском друштву, за активно учешће у животу и раду школе и активну улогу у сопственом 

образовању и васпитању као и усмеравање ученика у правцу развоја одговорних, самопоузданих, 

самоиницијативних, одлучних личности које умеју да сарађују и поштују друге и њихова права. 

 

Питања којима смо се бавили на првом седнку Ученичког парламента одржаном 12.9.2022.године 

су следећа: 

1. Избор председника парламента и заменика председника,  избор и именовање чланова 

паралмента у органе и Тимове који постоје у школи  и договор око термина за наредне 

састанке 

2. Упознавање са планом рада Ученичког парламента, 

3. Разматрање Извештаја о остваривању годишњег плана рада, 

4. Предлози за извођење екскурзија, 

5. Организација активности поводом обележавања  Дечије недеље,  

6. Избор представника Ученичког парламента: Наставничком већу, Тиму за самовредновање, 

Стручном активу за развојно планирање,Тиму за обезбеђивање квалитета и развој 

установе, Тиму за заштиту ученика од дискриминације, насиља, злостављања и 

занемаривања 

7. Разно 

 

Након упознавања са дневним редом чланови Ученичког парламента упознати су са 

надлежностима и задацима Ученичког парламента из  Закона о основама система образовања 

васпитања. Затим смо приступили  одабиру председника и заменика председника Ученичког 

парламента за  2022/2023. школску годину.  

Изабрани ученици седмог и осмог разреда из ИО Злодол и Матичне школе који ће учествовати у 

Ученичком парламенту током ове школске године су: 

Матична школа:   

7.разред :Ивана Тодосијевић и Лука Пајић 

8.разред:  Младен Јовић и Марко Ранковић 

ИО Злодол: 

7.разред:Тамара Глигоријевић и Андреа Лукић    

8. разред: Огњен Бошковић и Невена Секулић            

Присутни чланови су једногласно изабрали јавним гласањем 

- за  председника Ученичког паламента: Невена Секулић 
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-за заменика председника Ученичког паламента: Младен Јовић 

Чланови парламента упознати су од стране психолога школе са активностима које су планиране 

да се реализују кроз четири састанка. 

Чланови Ученичког парламента упознати су са Извештајем о остваривању годишњег плана рада 

за 2021/22.годину као и са тим шта заправо Извештај о раду школе представља и како се пише. 

Чланови парламента су изразили жељу да би волели да се иде на екскурзију и да се на време 

стартује са прикупљањем потребних информација и мера које су потребне да би се организовала 

ђачка екскурзија. 

Разговарали смо о организацији активности поводом обележавања Дечије недеље. Давали су 

предлоге које би активности могле да се реализују током  недеље: одржаће се Јесењи крос, ,а и 

учитељице ће за  ниже разреде да организују активности у складу са мотом Дечије 

недеље.Наравно ови предлози ће бити разматрани и узеће се у обзир приликом одлучивања и 

избора активности , такође причали смо да ове године морамо узети у обзир да смо и даље у јеку 

пандемије и да за избор активности морамо гледати пре свега безбедност ученика. 

 Изабрали смо представнике за :  

 Наставничко веће-Огњен Бошковић 

 Тим за самовредновање-Тамара Глигоријевић 

 Стручни актив за развојно планирање-Ивана Тодосијевић 

Тим за обезбеђивање квалитета и развој установе-Андреа Лукић 

Тим за заштиту ученика од дискриминације, насиља, злостављања и занемаривања-Младен Јовић 

Ученици су изнели своје мишљење о куповини доручка искључиво пре школе и изнели су 

предлог да ово правило више не важи и ка могу на одмору да иду до продавнице као што је и био 

случај пре короне. Њихов пртедлог биће анализиран на седници Нас.већа. 

 

На другом састанку одржаном 2.12.2022.године бавили смо се следећим питањима: 

- Разматрање односа и сарадње ученика и наставника у првом класификационом периоду; 

- Колико се поштују правила понашања у школи и какве су мере безбедности; 

- Предлози о организацији предстојећих манифестација у школи (новогодишње журке, пружање 

помоћи у припреми школске славе...) 

Након усвајања дневног реда кренули смо са реализацијом седнице: 

-Чланови парламента су изнели своје мишљење о односу наставника према ученицима и може се 

констатовати да су нзадовољни овим односом  и заједничком сарадњом.Током првог 

полугодишта није било проблема у односу наставник- ученик. Задовољни су оценама које су 

имали на првом класификационом периоду, то је реално стање, али успех може бити и бољи.. 

Причали смо о томе да свако треба да проговори о нечијем ружном понашању и да не треба 

ћутати о томе. 

Ученици су упознати са  Правилником о понашању ученика у ОШ „Душан Јерковић“ из 

Костојевића, па нисмо имали потребе поново да га читамо, а исти се налази и на огласној табли у 

матичној школи и у издвојеним одељењима. Ученицима је скренута пажња на понашање и 

апеловало се да пренесу друговима да се пристојно понашају у школи, да воде рачуна једни о 

другима као и да воде рачуна о школској имовини. 

-Причали смо како ће организовати своје време и да ли су планирали да некако обележе у школи 

долазак Нове Године. Инели су своје предлоге које ћу пренети наставницима и учитељима. Сваке 

године у месецу децембру организује се израда декоративних елемената украси, јелка, 
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сијалице.....као и кићење јелки у учионицама и холу школе, тако ће бити и ове школске године. 

Прва званична манифестација која ће се одржати у нашој школи јесте прослава школске славе: 

Свети Сава- Дан духовности 27. јануар 2023. године. У прослави ће бити укључени наши 

ученици. Наставници и учитељи ће кренути са припремама за прославу Светог Саве. Ученици 

сваке године припремају скечеве, рецитације, песмице, и ове године за разлику од претходне када 

због Короне није било публике и окупљања, чланови Парламента се надају да ће то сада бити 

уприличено. 

-Осталих питања није било. Искористили смо време да поразговарамо о оценама и успеху, о 

тешкоћама које имају у вези одређеног градива, о времену које издвајају код куће да уче и које је 

мало. 

 

На трећем састанку који је реализован 17.03.2023.године бавили смо се питањима: 

1.Анализа организације досадашњих такмичења; 

2.Обавештавање ученика о питањима од посебног значаја за њихово даље школовање, договор 

око активности везаних за Професионалну оријентацију  

3. Припрема за пробни завршни испит и разговор о завршном испиту  

4. Разматрање односа и сарадње ученика и наставника; 

5. Колико се поштују правила понашања у школи и какве су мере безбедности; 

6. Предлози о организацији предстојећих манифестација у школи  

 

-Ученици су учествовали на школским и општинским такмичењима који су се до сада 

реализовали и остварили су завидне резултате и сложили смо се да ће бити награђени књигама за 

Дан школе, прочитали смо резултате који се налазе у записнику са састанка. 

-Разговор о даљем школовању ученика 8.разреда и упис у средње школе. Упознавање да ће се у 

наредном периоду ученици 8.разреда упознати са представницима средњих школа који ће 

настојати да презентују рад и план својих средњих школа из којих долазе. 

  

-У току су припреме за пробни завршни испит који је планиран да се одржи 24. и 25. Марта .  

-Ученици су задовољни сарадњом која постостоји са наставницима и кажу да им наставници увек 

излазе у сусрет и спремни су за сарадњу. 

-Ученици углавном поштују правила понашања у школи. Чланови парламента су предложили да 

ће настојати да пренесу закључке који се односе на понашање и да ће апеловати да се сви 

придржавају како доликује ученицима основне школе. 

-Током маја месеца обележиће се  Дан школе. У плану је да се реализује пригодна свечана 

приредба,чланови парламента су истакли да су причали са наставницима о приредби и дали су 

идеје за њен садржај 

 

На четвртом састанку који је реализован 8.6.2023.године говорили смо о : 

- Активности око прославе Дана школе 

- Анализа реализоване екскурзије школске 2022/2023. године 

- Припрема за завршни испити разговор о з авршном испиту /припремна настава/ 

- Организовање Мале матуре 

-  Анализа годишњег рада Ученичког парламента 
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-Дан школе је прослављен 15.5.2023.године у Матичној школи у Костојевићима са почетком у 

10.30.часова, припремљена је адекватна приредба од стране учитеља и наставника ради 

обележавања овог веома важног дана за нашу школи.  Ученици и наставници су се потрудили да 

приредба буде садржјана, занимљива и оригинална. Након приредбе одржан је спортски турнир у 

коме су учествовали и ученици и наставници. 

-Дводневна екскурзија за ученике седмог и осмог разреда, која је реализована 30. и 31. маја 2023. 

године. Првог дана ученици су имали прилику да посете Ваљево,манастир Крушедол, Сремске 

Карловце и карловачку гимназију и Нови Сад, где је обезбеђено преноћиште у хотелу 

„Војводина.“ Другог дана, поласком из Новог Сада, посетили су Београд, а затим је организован 

повратак у Костојевиће. Све је протекло у најбољем реду .  Од првог до шестог разреда излет је 

реализован 12.5.2023. године. Маршута излета је била: Кадињача –Сирогојно – Стопића пећина – 

Златибор – Калуђерске баре – Костојевићи. Агенција Тара турс је била задужена за организацију 

излета. Излет је протекао у најбољем реду и све је реализовано по плану и програму. 

-На седници Ученичког парламента причали смо о најважнијим информацијама за ученике 8. 

разреда: Припремна настава ће се реализовати у школи. Психолог школе подсећа да завршни 

испит и ове школске године доноси ученицима највише 40 бодова, а на успех из VI, VII и VIII 

разреда ученик може да освоји максимално 60 бодова. 

Наставници српског језика, математике, историје и географије су ученицима од 

почетка школске године држали часове припремне наставе за полагање завршног испита. 

Поменути предметни наставници су у обавези да ученицима VIII разреда до 20.06.2023. године 

одрже минимум 10% од годишњег фонда у 8. разреду. 

Завшни испит ученици ће полагати 21., 22. и 23. јуна 2023. године. 

-Мала матура ће се организовати у складу са прописаним упитством од стране Министарства 

просвете и науке. Одржаће се у Матичној школи у кухињи, а што се тиче гостију које ће позвати 

и читаве организације у ходу ће се договорити одељенским старешинама и родитељима. Након 

завршетка прославе родитељи су у обавези да дођу по своју децу и једино уз присуство родитеља 

могу да напусте школу. Чланови парламента изразили су жељу да им трубачи свирају на матури, 

пола сата и питали су за дозволу,предлог ћу изнети  колегама ,а добиће усмено повратну 

информацију. 

-Осврнули смо се на рад Ученичког парламента током школске 2022/2023. године. Извршене су 

анализе реализованих састанака констатовано је да су све седнице одржане предвиђене 

Годишњим планом рада школе. Чланови Ученичког парламента су задовољни како функционише 

наш Ученички парламент и нису изразили жељу за неким променама за следећу школску годину. 

 

Подносилац извештаја: Радмила Тадић Павловић  
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11. ИЗВЕШТАЈ ТИМА ЗА САМОВРЕДНОВАЊЕ И 

ВРЕДНОВАЊЕ РАДА  ШКОЛЕ 

 

Тим је ове школске године одржао четири седнице. Чланови тима су углавном присуствовали 

седницама, а они чланови који су одсуствовали имали су оправдане разлоге. 

 

На првој седници усвојен је План рада Тима за школску 2022/2023. годину и за ову школску 

годину изабранa je кључнa област за самовредновање – област организација рада школе, 

управљање људским и материјалним ресурсима. 

 

На другој седници направљен је договор око структуре упитника за самовреновање за 

наставнике, ученике и родитеље.  

 

На трећој седници урађена је анализа добијених резултата анкете. Припремљен је Извештај о 

самовредновању, Акциони план и компјутерска презентација која је представљена на 

наставничком већу. 

 

Анализа: 

Самоеваулациом показан висок степен организације рада школе и управљањем људским и 

материјалним ресурсима и нема битнијих разлика између оцена који су дали наставници и 

родитељи.  

 

Оцењивање најлошијим оценама индикатора није у већој мери заступљено и углавном се 

појављује по једна слаба оцена по индикатору осим у два случаја. 

 

Најбоље оцењени стандард је 6.3. Лидерско деловање директора омогућава развоj школе 

 

Најлошије оцењени стандард је 6.6. Школа подржава инициjативу и развиjа предузетнички дух. 

  

Најслабије оцене школа је добила на индикаторима који упућују на слабију међународну сарадњу 

и рад школе на развијању компентација за целоживотно учење наставника и ученика и слабију 

сарадњу са другим установама, привредним и непривредним организациjама и локалном 

заjедницом у циљу развиjања предузетничких компетенциjа ученика као и недовољну активност 

Школе на пројектима који развијају исту.  

Ако се узме у обзир и да је школа најмање добила највиших оцена из индикатора који указује на 

коришћење материjално-технички ресурси ван школе у функциjи наставе и учења јасно је да је 

овим истраживањем препозната као најслабија какртеристика Школе њено недовољно добро 

укључивање у локалну заједницу. 

 

Тим за самовредновање предложио је мере: 

 

 У Годишњем плану рада школе за 2023/2024. годину планирати активности који ће 

предвидети активности у школи у циљу већег укључивања школе у локалну заједницу, у 

смислу повезивања са привредним организацијама из локалне заједнице.  

 У Школски програм имплементирати већи број активности који развијају предузетничке 

компетенциjа ученика. 
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 Предвидети стручно усавршавање наставника у сфери развијања предузетничких 

компетенциjа ученика. 

 На седницама стручних већа направити планове већег коришћења ресурса локалне 

заједнице у функцији наставе и учења. Предвидети сарадњу са  Установом „Култура“, НП 

„Тара“, Народном библиотеком „Милош Требињац“ и сл. 

 Развити активности које поспешују мотивацију наставника и ученика за целоживотно 

учење (похвала за дан Школе за ваншколске активности активности). 

 

Координатор Тима: Марко Ковачевић, наставник историје 

 

 

 

 

12. ИЗВЕШТАЈ ТИМА ЗА ИНКЛУЗИВНО ОБРАЗОВАЊЕ 

 

Почетком другог полугодишта Давид Крсмановић је уведен у ИОП-1 за српски језик. Тим је 

разматрао предлог плана активности и усвојио га.  

Након примене ИОП-1 током другог полугодиштза на састанку одржаног 7. априла, након 

вредновања, донета је одлука да се укине ИОП-1 за српски језик. 

 

Извештај поднела: Гордана Томоњић 

 

 

 

13. ИЗВЕШТАЈ ТИМА ЗА ПОДРШКУ НОВОУПИСАНИМ 

УЧЕНИЦИМА, НОВИМ НАСТАВНИЦИМА И 

ПРИПРАВНИЦИМА У ПРИЛАГОЂАВАЊУ ШКОЛСКОМ 

ЖИВОТУ 

 

Реализоване су следеће активности: 

-Праћење прихваћености у вршњачкој групи , разреду (комуникација, социјализација, 

постигнућа) са посебним радом са ученицима у петом и првом разред. Ове године , имали смо 

четири нова ученика у матичној школи. 

 Ученици првог разреда су се добро адаптирали на нову средину.Прихватају школске обавезе и 

напредују у складу са својим могућностима.  

Ученици петог разреда су се добро адаптирали.  

Ученици који су ове школске године дошли у Матичну школу ( трећи, четврти , шести и седми и 

разред ) повремено су показивали   тешкоће у комуникацији са другом децом. 
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Бојана и Сања Ђорђевић су се боље адаптирале у односу на Војина Ђорђевић и Тијану Јоцовић. 

Код Војина Ђорђевића  је  повремено присутно понашање које одступа од очекиваног и 

уобичајеног. 

 Са Тијаном Јоцовић  је остварен појачан васпитни рад и сарадња са Центром за социјални рад и 

мајком. 

Рад са новим наставницима оствариваће се у складу са потребама. Сви нови наставници су 

добили штампани материјал у циљу лакшег разумевања обавеза и дужности наставника: 

дежурство, оцењивање, формативно оцењивање, рад у тимовима. 

 Препорука је да наставници  континуирано евидентирају постигнућа ученика у е дневник , што 

олакшава оцењивање ученика и даје јаснију слику о њиховом постигнућу. 

 

Извештај поднела: Гордана Томоњић 

 

 

 

14. ИЗВЕШТАЈ  ТИМА ЗА СОЦИЈАЛНУ ПОДРШКУ 

УЧЕНИЦИМА   

 

У септембру: 

 Идентификовани су ученици којима је потребна социјална подршка.Ученици су добили 

бесплатне уџбенике.Ученици којима је недостајао неки од уџбеника , а нису  корисници 

социјалне помоћи, добили су уџбенике из библиотеке на коришћење, које су у обавези да врате 

на крају школске године.  

- У септембру је у школу уписана нова ученица седмог разреда. Уџбенике које није имала је 

добила на коришћење из школске библиотеке.  

Договорено је на који начин ће се пружати подршка ученицима. Ученицима којима недостаје 

неки уџбеник, могу позајмити на коришћење у школској библиотеци. Када је у питању нова 

ученица, договорено је да јој сви наставници, као и ученици, пруже подршку, како би се 

уклопила у нову средину. Психолог и педагог ће обављати редовно разговоре.  

-Саветодавно рад са родитељима ће се обављати по потреби, у циљу остваривања права за своје 

дете преко ЦСР. 

-Контактирање и сарадња са Центром за социјални рад  ће се обављати  по потреби поводом нове 

ученице. 

 

У новембру: 

Констатовано да се од септембра до  новембра са родитељима ученика којима је потребна 

социјална подршка остварена је сарадња у циљу побољшања школског упеха и отклањања 

проблема који би се могли јавити на пољу понашања ученика. 

Током овог периода деца и родитељи нису имала никакву додатну материјалну подршку поред 

редовне помоћи коју родитељи добијају од стране ЦСР. 



72 

 

У наредном периоду ће се контактирати са Центром у циљу остваривања права за материјалну 

помоћ деци за планиране екскурзије, уколико буде прилике да се реализују током месеца маја, а 

по потреби и за друге могуће разлоге. 

 

У фебруару: 

Констатовано да од новембра до фебруара са родитељима ученика којима је потребна социјална 

подршка остварена је сарадња у циљу побољшања школског упеха и отклањања проблема који 

би се могли јавити на пољу понашања ученика. 

Током овог периода деца и родитељи нису имала никакву додатну материјалну подршку поред 

редовне помоћи коју родитељи добијају од стране ЦСР. 

У току су припреме везане за реализацију екскурзије. На Савету родитеља ће бити изложен 

предлог маршута и цена, а родитељи ће се изјаснити о слагању за реализацију истих. Након тога 

ће се контактирати институције за пружање подршке деци у циљу остваривања права за 

материјалну помоћ деци за планиране екскурзије. 

 Психолог школе је континуирано остваривала сарадњу са  Центром за социјални рад  поводом 

праћења у понашању ученице Тијане Јоцовић. 

 

У априлу: 

Од фебруара до априла са родитељима ученика којима је потребна социјална подршка остварена 

је сарадња у циљу побољшања школског упеха и отклањања проблема који би се могли јавити на 

пољу понашања ученика. 

Током овог периода деца и родитељи нису имала никакву додатну материјалну подршку поред 

редовне помоћи коју родитељи добијају од стране ЦСР. 

Психолог школе је континуирано остваривала сарадњу са  Центром за социјални рад  поводом 

праћења у понашању ученице Тијане Јоцовић. 

 

У јуну: 

Од фебруара до априла са родитељима ученика којима је потребна социјална подршка остварена 

је сарадња у циљу побољшања школског упеха и отклањања проблема који би се могли јавити на 

пољу понашања ученика. 

Током овог периода деца и родитељи нису имала никакву додатну материјалну подршку поред 

редовне помоћи коју родитељи добијају од стране ЦСР. 

Контактирање и сарадња са Центром за социјални рад  ће се обављати  по потреби. 

 

Координатор тима: Бојана Аврамовић 
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15. ИЗВЕШТАЈ ТИМА ЗА ОБЕЗБЕЂИВАЊЕ КВАЛИТЕТА И 

РАЗВОЈ УСТАНОВЕ 

 

 На састанцима су разматране следеће ставке: 

1. остваривање школског програма, 

2. остваривање циљева и стандарда постигнућа ученика, 

3. развој компетенција (ученика и наставника) 

4. вредновање резултата рада наставника, стручних сарадника и ученика 

5. утврђивање резултата рада ученика... 

Школски програм није реализован у целини,јер се школска година завршила две седмице 

раније. 

 Вредновање остваривања циљева и стандарда вршило се на крају првог полугодишта . 

 У наредној школској години неопходно је израђивати и тестове са назначеним 

стандардима што би дало јасну слику њихове остварености. У односу на претходну школску 

годину, ове године се више радило на томе. Рад наставника провераван је од стране директора, у 

складу је са плановима предвиђеним за лично усавршавање наставника, посећивани су часови 

наставника и дате сугестије- мере  за унапређење . Резултати рада ученика су разматрани на 

састанку Тима на основу њиховог успеха у школи, на такмичењима. 

Извештај предала : Невена Алексић 

 

 

 

 

16. ИЗВЕШТАЈ ТИМА ЗА РАЗВОЈ МЕЂУПРЕДМЕТНИХ 

КОМПЕТЕНЦИЈА И ПРЕДУЗЕТНИШТВА  

 

Тим за развој међупредметних компетенција и предузетништва је у школској 2022/2023.години 

одржао четири састанка.  Тим је пратио реализацију    задатих активности и тема и водио 

записнике са састанка тима. Реализација тематских недеља огледала се  кроз предузетничко 

учење и предузетништво.Активности и теме које су реализоване евидентиране су у дневницима 

рада. Надамо се новим темамама и активностима у наредној школској години и успешној 

реализованости. 

-Састанак тима за развој међупредметних компетенција и предузетништва одржан је у четвртак 

,30.08.2022.године.Састанку су присуствовали сви чланови тима и ове школске године за 

кординатора тима је изабрана Биљана Масал,наставница српског језика. На састанку смо се 

договорили о раду у школској 2022/2023. години.Праћење реализације програма тима биће 
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постепено.За праћење реализације тима задужен је кординатор тима као и чланови тима. 

Међупредметне компетенције се развијају кроз све наставне предмете,при чему сваки предмет 

даје свој допринос.Такође се и предузетничко учење као међупредметна област развија кроз 

примену савремених метода и облика рада у настави,поседовање способности индивидуалног 

рада и рада у тимовима и сарадњом са локалним заједницама и институцијама. Реализација 

тематских недеља у предметној настави које се реализују у току школске године, а како смо се 

договорили на састанку,огледаће се и кроз предузетничко учење и предузетништво.За ову 

школску годину планиране су две тематске недеље.Тема тематске недеље за прво полугодиште је 

„Сведоци прошлости“ ,а друга тема за тематску недељу у другом полугодишту је „Климатске 

промене“.Многи предмети у току тематске недеље ће повезивати наставне теме са реалним и 

радним окружењем. Циљ теме треба да буде довољно широко постављен да се повезаност 

предмета препозна у очекиваним исходима тематске недеље 

-Извештај састанка 18.11.2022.године,Тема састанка је била анализа реализације тематске недеље 

у предметној настави и разредној настави.Тематска недеља под називом „Сведоци 

прошлости“реализована је у периоду од 24.10.-28.10.2022.године. Познато је да у тематској 

настави различите наставне области повезују истраживачке занимљиве идеје (теме),које имају 

упориште у неколико наставних предмета.Тематским приступом постигло се то да су ученици 

добили оно што их интересује,развио се дух заједништва,обухваћене су све наставне области и 

дао се значај наставном програму.Остварени су сви наставни циљеви предвиђени тематском 

недељом. У току тематске недеље одржани су часови из следећих предмета: -Српски језик и 

књижевност(„Моји изуми“-Никола Тесла,“Песмо моја закити се цветом“- Јован Јовановић Змај) -

Географија(Облик и димензије Земље,распоред копна и воде на земљи,сила Земљине 

теже,глобус,полови и екватор) -Музичка култура (Музика у Србији у 19. веку-Развој српске 

музике) -Ликовна култура (Културна баштина-чување,заштита и обнова културног и 

уметничкогнаслеђа) -Физика(област Кретање) -Биологија (Еволуција). Овом приликом је 

истакнута међупредметна корелација између наставних садржаја везаних за прошлост. На 

часовима српског језика и књижевности кроз анализу текста „Моји изуми“,Николе Тесле 

подсетили смо се одрастања великог српског и светског научника Николе Тесле као и његових 

проналазака и свим оним којим је задужио човечанство истичући да је својим открићима 

унапредио и изменио свет.Песма Јована Јовановића Змаја указује на значај поезије и њену улогу 

у свету. На часу музичке културе ученици су пратили развој српске музике у 19. веку. На часу 

ликовне културе обрађивале су се културне баштине. На часу физике ученици су разговарали о 

Галилеју Галилеју и Алберту Анштајну,научницима с којима се повезује појам релативности 

кретања,о њиховом животу и раду,као и њиховим открићима. На часу географије разговарало се 

о геоцентричном и хелиоцентричном систему. Што се тиче часова у разредној настави на часу 

српског језика и књижевности ученици су се бавили прошлошћу наставном јединицом везаном за 

правопиc(писање назива предузећа,установа,институција и манифестација) и из предмета 

природе и друштва разговарали су о становништву Србије. Свим овим наведеним садржајима 

ученицима је пружена прилика да нешто ново науче о прошлости и значајним људима , појавама 

и открићима који су обележили један период и истовремано обнове и повежу своја знања кроз 

разне наставне предмете и тако учврсте своје знање и подигну га на виши ниво. 
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-Извештај Састанак тима за развој међупредметних компетенција и предузетништва одржан је у 

петак,21. 4.2023.године.Састанку су присуствовали сви чланови тима.Тема састанка је била 

анализа реализације пројектне наставе.Тематска недеља под називом „Климатске промене“ је 

реализована у првој недељи априла (3.4.-7.4.2023.) у оквиру пројектне наставе. У реализацији 

тематске недеље су били укључени ученици виших разреда.Напоменули смо да је циљ теме 

требао да буде довољно широко постављен да се повезаност предмета препозна у очекиваним 

исходима тематске недеље.У току тематске недеље одржани су часови из следећих предмета: -

Српски језик и књижевност(„Сеобе“,Милош Црњански и рецитовање напамет лирских и епских 

песама и репрезентативних прозних одломака по избору ученика) -Физика (Магнетно поље 

Земље) -Биологија (Утицај фактора средине на биљке и животиње) -Музичка култура (Слушање 

музике Антонио Вивалди-годишња доба) -Ликовна култура (Боја-односи међу бојама/топле и 

хладне боје) Овом приликом је истакнута међупредметна корелација између наставних садржаја 

везаних за климатске промене.Темом „Климатске промене“ повезали су се часови из разних 

наставних предмета. На часу српског језика у осмом разреду ученици су кроз обраду наставне 

јединице „Сеобе“, Милоша Црњанског подвлачили описе природе,бележили и дискутовали како 

се приказују промене у природи,проучавали на који начин главни лик Вук доживљава 

природу(пролеће,светлост,небо,земљу,воду и које се боје везују за земљу,воду,небо и тумачили 

њихово симболично значење.Тумачили су и поднаслов“Бескрајни, плави круг.У њему,звезда“. 

Ученици шестог разреда су кроз рецитовање стихова епских и лирских песама објашњавали 

шира значења поетских представа сунца,земље,плавог ваздуха,траве,муња,громова и колико 

поједине климатске промене утичу на разумевање песама. На часу физике ученици осмог разреда 

су пратили презентацију о значају магнетног поља за живи свет. На часу биологије ученици петог 

разреда су разговарали о утицају климе,рељефа и земљишта на жива бића. На часу музичке 

културе ученици петог разреда су слушали музику „Годишња доба“,Антонија Вивалдија и 

слушним примером се упознали са карактеристикама годишњих доба и како су она музички 

представљена. На часу ликовне културе у шестом разреду у оквиру тематске недеље обрађена је 

област - Односи међу бојама,где су се ученици упознали са процесом мешања и добијања топлих 

и хладних боја,и њиховом применом у приказивању колористичке,линеарне и ваздушне 

перспективе,користећи се техником акрила и акварела. За време трајања тематске недеље 

,ученици су правили ветрењаче и кишомере. Након обављених активности ову тему завршавамо 

продајном изложбом направљених ветрењача,кишомера у холу школе за Дан школе (15.5.2023.) и 

извештај о реализација те активности наћи ће се у следећем извештају. 

-Извештај састанка: 22. 5.2023.године:Састанак је одржан и сви су се осврнули на продајну 

изложбу направљених ветрењача,кишомера која је била у холу школе за Дан школе 

(15.5.2023.).Од прикупљених средстава одлучено је да ће се новац усмерити за куповину 

материјала потребних за израду разних предмета за следећу изложбу. 

Кординатор тима: Биљана Масал 
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17. ИЗВЕШТАЈ ТИМА ЗА ПРОФЕСИОНАЛНИ РАЗВОЈ 

 

Тим за професионалан развој запослених у  формиран је у августу школске 2022/23.године.  

Тим чине  Кординатор тима: Радмила Тадић Павловић 

Чланови тима: Драган Вукашиновић,Бојана Аврамовић, Емилија Новаковић , Весна Илић, 

Стојадиновић Невенка 

 

У току школске 2022/23. године одржана су три званична састанка тима. 

Према плану рада Тима за професионалан развој запослених обављене су следеће 

активности: 

- Формиран је тим и извршена је подела задатака у оквиру тима - септембар; 

- Креиран је и представљен план рада тима на Наставничком већу - септембар; 

Планирано стручно усавршавање у складу са Развојним планом оствариваће се активностима из 

приоритетних области стручног усавршавања у оквиру школе: 

У оквиру Школе : 

- извођењем угледних часова, односно активности са дискусијом и анализом; 

- излагањем на састанцима стручних органа и тела које се односи на савладан програм стручног 

усавршавања или други облик стручног усавршавања ван установе, приказе књиге, приручника, 

дидактичких материјала, стручних чланка; 

- остваривањем: - интерних, акционих истраживања сопствене праксе и анализа постигнућа 

ученика у областима : читања са разумевањем; креативног мишљења; здравих стилова живота и 

културе провођења слободног времена и других пројекта образовно-васпитног карактера у 

школи; 

- коришћење ситуација – полагања за лиценцу , као и менторски рад са приправницима за 

активности са дискусијом и анализом; 

- облици стручног усавршавања који су припремљени и остварени у установи у складу са 

потребама запослених.  

 -планирани облици стручног усавршавања запослених кроз праћење акредитованих програма у 

складу са Развојним планом:јачање професионалних капацитета запослених, нарочито у области 

иновативних метода наставе и управљања одељењем;информационо-комуникационе технологије. 

У  току  школске 2022/23.године  наставници и учитељи присуствовали су стручним семинарима 

и вебинарима, што је евидентирано у њиховим личним протоколима (списак протокола се налази 

у бази података Тима за стручно усавршавање ОШ ,, Душан Јерковић“). 

Тим је у току године радио следеће активности: 

Састављање плана рада тима за школску 2022/23.годину; 

Годишњи извештај о раду тима за професионални развој;Обавештавање наставника о актуелним 

семинарима; Обавештавање кроз огласну таблу, мејлове, смс, …;Наставници су упознати са 

понудом релевантних семинара у каталозима и са релевантним обукама које се нуде током 

године; Праћење стручног усавршавања у установи и ван ње 

 

 



77 

 

 

Организација одржавања семинара , вебинара и угледних часова.Планирани облици стручног 

усавршавања запослених кроз праћење акредитованих програма у складу са Развојним планом 

Израда новог правилника о вредновању стручног усавршавања у установи који је усвојен на 

Наставничком већу и примењиваће се од следеће школске године. 

 

 Извештај поднела: Радмила Тадић Павловић 

 

 

 

 

18. ИЗВЕШТАЈ ТИМА ЗА ПРЕВЕНЦИЈУ УПОТРЕБЕ ДРОГА 

КОД УЧЕНИКА 

 

Активности које су реализоване у току школске године пратиле су Годишњи план рада. То су: 

Направљен је договор око израде плана рада за школску 2022/2023. Годину-на састанку тима 

Израда паноа  " Изабери живот не дрогу"-на часу ликовне културе 

Активност са родитељима  

"Улога породице у формирању здравих животних стилова"-на родитељским састанцима 

Приказивање филма у циљу превенције употребе дроге 

Исписивање порука деце на тему  " Здравље је"-на часу енглеског и биологије 

Предавање представника МУПа-није реализовано због епидемиолошких мера                                                                                                                 

Предавање представника Дома здравља-није реализовано због епидемиолошких мера 

 

                                                                                                      Извештај поднела: Ана Обрадовић 

 

 

19. ИЗВЕШТАЈ ТИМА ЗА ЗАШТИТУ ОД 

ДИСКРИМИНАЦИЈЕ, ДИСКРИМИНАТОРНОГ ПОНАШАЊА И 

ВРЕЂАЊА УГЛЕДА, ЧАСТИ ИЛИ ДОСТОЈАНСТВА ЛИЧНОСТИ, 

НАСИЉА, ЗЛОСТАВЉАЊА И ЗАНЕМАРИВАЊА 

  

Радмила Тадић Павловић-кординатор тима  

Чланови: Гордана Леонтијевић-директор школе, Гордана Томоњић-педагог школе, Бојан 

Максимовић-секретар школе, Бојана Вилотијевић-наставник разредне наставе, Ивана Нешковић-

професор технике и информатике, Драган Вукашиновић-мастер учитељ, Александар 
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Максимовић-професор физичког васпитања, Ранковић Весна-представник Савета родитеља, 

Богдан Богдановић -представник Ученичког парламента 

 

Током ове школске године радило се на стварању и неговању позитивне климе у одељењима и на 

нивоу целе школе, толеранције, уважавања и међусобног прихватања. Успостављане су интерне 

заштитне мреже као и праћење и евидентирање врста и учесталости насиља. 

  Остварен је превентивни и саветодавно-едукативни рад у оквиру школе путем 

педагошко-инструктивних разговора са ученицима од стране одељенских сатрешина, наставника, 

педагога , психолога и директора школе. 

Превентивне активности: 

 На седницама Ученичког парламента се говорило о следећим питањима: колико 

се поштују правила понашања у  школи и какве су мере безбедности,  чланови 

Ученичког парламента давали су мишљења и предлоге стручним органима школе 

о кућном реду, правилима понашања и мерама безбедности ученика 

 Психолог школе је ученицима држала  радионице у циљу превенције дигиталног 

насиља  и реализовала уређење школског простора  

 Са ученицима се константно разговарало (ЧОС, обилазак директорице,психолога 

и педагога) како би се установило да ли постоји неки облик насиља од стране 

других ученика или наставника и како би се адекватно реаговало. 

Физичке мере превенције: 

 Организовано је дежурство запослених  

 Школске зграде и дворишта су осветљена 

 Током трајања часова безбедна су школска игралишта захваљујући наставницима 

који у њему одржавају наставу  

 Поред ходника, учионица и школских игралишта дежурни наставници 

контактирају са техничким особљем школе, наставницима, педагогом, 

психологом и директором школе 

  Родитељи сваке школске године одаберу осигуравајућу кућу за наплату 

осигурања за настале повреде у школи (ове школске године изабрана је 

осигуравајућа кућа „Дунав осигурање“) 

Интервентне активности: 

Ове школске године није било потребе за интервентним активностима. Ученици 

су уколико је било неприкладног понашања или односа према другима 

пријављивали одељенским старешинама, наставницима, психологу или педагогу 

школе. Након пријаве прикупљали смо информације, радили на процени ризика и 

уколико је ситуација захтевала, позивали смо родитеље ученика. Углавном смо 

примењивали мере заштите и контролисали ситуације.  

На последњем састанку у месецу Јуну рађена је Евалуација програма на основу документације и 

као и евентуалне измене у програму 

На састанку смо говорили о активностима које смо реализовали у току 2022/2023.године и које су 

предвиђене Годишњим планом рада школе.  

У септембру- смо имали:  договор о раду у школској 2022-20223.години где су присутни  

упознати са програмом рада Тима за заштиту ученика од насиља, злостављања и занемаривања, 
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упућени су у план рада за наредну школску годину и дискутовали су о предстојећим 

активностима.Упознати су са изменама у активностима од претходне године. Акценат  и ове 

школске године биће на обезбеђивању подстицајног безбедног и сигурног окружења ученика.  

-Упознавање чланова Ученичког парламента са планом и програмом рада Тима. На састанку 

Ученичког парламента,који је одржан 12.09.2022. ,председник тима је прочитао Протокол за 

заштиту ученика од насиља ,злостављања и занемаривања ,како би се ученици упознали са 

различитим облицима и нивоима насиља,како би били у стању да препознају насиље ,али и како 

би допринели смањењу насилних и ризичних понашања.На састанку Ученичког парламента, 

приствовала је психолог школе која је говорила на ову тему. 

-Дефинисање правила понашања и последице кршења правила (први и пети разред). На 

часу одељенског старешине ученици првог и петог разреда заједно са учитељицом/наставницом 

израдили су пано на тему Правила понашања и последице кршења правила. 

-На Наставничком већу одржаном 13.09.2022.године присутни наставници су упознати са 

новинама/активностима које смо унели у Тим за насиље, злостављање и занемаривање.Психолог 

школе је информисала присутне запослене о листи индикатора за прелиминарну идентификацију 

ученика који су потенцијалне жртве трговине људима и договорили смо се да ови индикатору 

буду одштампани и достављени и у ИО Злодол и у матичној школи. 

 

Октобар- У октобру активности су биле : 

Дечија недеља и активности у току дечије недеље; 

Часови одељенског старешине са темама које се баве превенцијом дигиталног насиља 

/радионице; 

Школска и спортска такмичења посвећена безбедном и сигурном окружењу 

Ове године слоган Дечије недеље је гласио ,,Шта детету треба да расте до неба”,а Дечија недеља 

је обележена од 3.-9.октобра. У договору са учитељима и наставницима направљен је план 

активности који се реализовао у наведеном периоду и у ком ће ученици имати прилику да 

уживају и да се друже.  

-18. Октобра био је дан борбе против трговине људима, па су тог дана ученици гледали 

Едукативни филм посвећен овој теми.  

-У месецу октобру, а у оквиру Дечије недеље  реализована су спортска такмичења посвећена 

сигурном и безбедном окружењу како у матичној школи тако и у издвојеним одељењима. 

-Констатовали смо да у овом периоду није било ученика који показују склоности ка насилном 

понашању као и да се са ученицима редовно обављају разговори и од стране учитеља/наставника 

, али и од стране директорице , педагога и  психолога школе чиме је акценат стављен на 

превенцију насиља. 

 

У месецу Фебруару , а путем вибер групе још једном је психолошкиња школе упутила 

запосленима  линк ка Националној платформи ,,Чувам те“ где се налазе  различите обуке за 

наставнике на основу којих се могу стручно усавршавати, али и постићи компетенције које даље 

могу искориститти у свом послу и предупредити насиље , али и безбедност у школи. 

На састанку смо се договорили да разредне и одељенске старешине упуте родитеље   на 

едукативне садржаје које им нуди Национална платформ а ,,Чувам те“. Такође ученици ће обуку 

похађати у школи у договору са наставницима и распореда кабинета информатике. 

Из разговора са члановима тима, констатујемо да од почетка школске године код нас није било 

ситуација насиља другог и трећег нивоа. Све што се дешавало до сада решавано у оквиру 

одељења и уз помоћ учитеља и наставника, а уз сарадњу психолога и педагога школе. 
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16.новембар –дан толеранције обележен је од стране наставника и учитеља ,а кроз часове 

одељенског старешине причом на дату тему.  

Обележавање ,,Дана розих мајица“;- Последња седмица у месецу фебруару била је посвећена 

превенцији вршњачког насиља. Реализована су предавања , радионице, израде паноа и цртежа од 

стране наставника,учитеља и стр.сарадника како у матичкој школи тако и у издвојеним 

одељењима. 

 

У Априлу и мају-Активности су биле:  

Континуирано праћење свих чланова школске заједнице са акцентом на оне који показују 

ризично понашање. 

Индивидуално саветодавни рад са ученицима који су актери у ситуацијама насиља(Жртве, 

починиоци) 

Индивидуално саветодавни рад са родитељима чија су деца претрпела неки од видова насиља , 

Када је реч о идентификацији ученика који би потенцијалн могли бити  жртве трговине људима , 

можемо констатовати да се сви ученици крећу у групама као и да заједно путују аутобусом од 

куће до школе и назад или да по њих (као што је случај у нижим разредима)долазе одрасли, стога 

не можемо издвојити неког као потенцијалну жртву. Такође се са ученицима редовно обављају 

разговори на сличну тему од стране разредних старешина или психолога/педагога школе. 

У школи је пракса да сви запослени у школи редовно надгледају понашање ученика и  нарочито 

прате/обраћају пажњу на оне који показују потенцијално ризично или неадекватно понажање и 

реагује се одмах. 

У току школске 2022/2023 године у неколико наврата смо се обраћали установама да одрже 

радионице које су предвиђене планом, међутим одговор који смо добили усмено јесте да због 

епидемиолошке ситуације и даље имају забрану окупљања и одржавања предавања. 

Присутни су изнели идеје за измене у активностима за следећу школску годину ,а присутни су 

усвојили. Идеја је да се  у школској 2022/2023.години на часовима физичког васпитања говори и 

практично представи  фер-плеј у школском спорту; 

Такође да уместо дефинисања правила понашања буде активност упознавање ученика и 

родитеља са нивоима насиља, на Чосу и кроз родитељски састанак. 

 

Координатор тима: Радмила Тадић Павловић 

 

 

20. ИЗВЕШТАЈ ТИМА ЗА ПРОФЕСИОНАЛНУ 

ОРИЈЕНТАЦИЈУ У ТОКУ ШКОЛСКЕ 2022/2023. ГОДИНЕ 

 

Треба имати у виду да су одлуке о планирању школовања и занимања личне и да се често 

доносе у породичном кругу или путем индивидуалних саветовања. Стога се ученици и ученице 

учешћем у овом програму оснажују да уз подршку самостално донесу одлуку. Код младих треба 

промовисати  циљано коришћење саветодавних услуга у процесу професионалне оријентације у 

оквиру програма који се реализује у школи.  
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 Вођени су разговори на тему професионалне орјентације ученика завршних разреда, 

информисани су и упознати са појмом и значајем професионалне орјентације, говорили смо о 

разним занимањима, вршили увид у сопствене потенцијале и способности. 

Остварена је сарадња са широм друштвеном заједницом путем наведених организованих посета 

од стране представника средњих школа, експерата као  и другим институцијама.  

 Поједине школе послале су презентације путем мејла како би се проследиле 

ученицима, такође слали су плакате и флајере како би се ученици 8. разреда са динамиком уписа 

у њихове школе. Представници средњих школа долазили су у нашу школу како би излагале свој 

план рада и динамику како би се ученици упознали са планом рада средњих школа. 

 Ученике смо упознали за политиком уписа у средње школе, помогли у психолошкој 

припреми и подршци пред полагање заврног испита, упознали родитеље са правилима полагања 

завршног испит. 

На седници Ученичког парламента   разговарало се  о завршном испиту. Ученике смо упознали  

са календаром за ученике завршних разреда које је окачено на таблу за обавештења у холу школе 

о плану завршетка другог полугодишта и њиховим обавезама у наредном периоду. На седници 

Ученичког парламента поново су истакнуте најважније информације за ученике 8. разреда: 

Припремна настава ће се реализовати у школи.Завршни испит и ове школске године доноси 

ученицима највише 40 бодова, а на успех из VI, VII и VIII разреда ученик може да освоји 

максимално 60 бодова. Наставници српског језика, математике, историје и географије су 

ученицима од почетка школске године држали часове припремне наставе за полагање завршног 

испита. Поменути предметни наставници су у обавези да ученицима VIII разреда до 20.06.2023. 

године одрже минимум 10% од годишњег фонда у 8. разреду. Завшни испит ученици ће полагати 

21., 22. и 23. јуна 2023. године. 

 Са ученицима 8. разреда педагог и психолог школе разговарали су на тему- Куда 

после основне школе у оквиру које се говорило о врстама средњих школа, о грешкама које се 

најчешће праве приликом одабира средње школе, о конкурсу... 

 На овај начин ученици добијају додатну подршку, информације и едукацију о избору 

будућег занимања и тако постају свесни својих интересовања, предности и недостатака које са 

собом носи одређено занимање. Ученици су охрабрени да направе прави избор, да постављају 

питања, да долазе до информација, да упознаје путеве информисања, а у циљу доношења што 

боље одлуке о томе шта даље после основне школе. 

 

Координатор тима: Радмила Тадић Павловић 
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21. ПРОГРАМ ЕКОЛОШКЕ ЗАШТИТЕ ЖИВОТНЕ СРЕДИНЕ 

И ЕСТЕТСКОГ УРЕЂЕЊА ШКОЛЕ 

 

Овај програм се реализовао путем часова одељенских заједница и слободних активности 

ученика са циљем развијања и очувања еколошке свести код ученика, развијања смисла за лепо и 

формирање хигијенских навика уз истовремено подстицање здравствене културе ученика. Oвим 

прoгрaмoм oбухвaћeни су сву учeници кaкo у мaтичнoj шкoли, тaкo и у издвojeним oдeљeњимa. 

  У оквиру програма еколошке животне средине и естетског уређења школе радило се 

на следећем: 

- Урeђeњe хoлa, хoдникa, улaзa и учиoницa 

- Излoжбa ликoвних рaдoвa у хoлу шкoлe 

- Вaспитaњe зa хумaнe и тoлeрaнтнe oднoсe мeђу људимa 

- Кaрaктeристикe физичкoг, психичкoг и сoциjaлнoг рaзвoja чoвeкa 

- Нeгa сaксиjскoг цвeћa у учиoницaмa, хoлу и хoдницимa 

- Чoвeкoвa живoтнa срeдинa 

- Oднoс живoтнe и рaднe срeдинe 

- Шкoлa и дeo oкружeњa 

- Прaвилнa исхрaнa учeникa 

- Чишћeњe снeгa у двoришту 

- Личнa хигиjeнa, вaспитaвaњe зa oдржaвaњe хигиjeнe тeлa 

- Тeлeснo здрaвљe и спoртскa хигиjeнa 

-Сaђeњe нoвих сaдницa у шкoлскoм двoришту, eстeтскo oсмишљaвaњe 

- Урeђeњe двoриштa и спoртских тeрeнa 

- Врeднoвaњe мeђусoбних oднoсa, oсoбинa и нeких питaњa пoрoдичнoг живoтa 

- Урeђeњe шкoлских кaбинeтa 

- Нeгoвaњe цвeћa пo учиoницaмa 

- Изрaдa пaнoa у хoлoвимa шкoлe 

- Сукoб мoрaлних врeднoсти 

- Сaкупљaњe лeкoвитoг биљa 

- Културa рaдa, стaнoвaњa и исхрaнe 

- Oдржaвaњe зeлeних пoвршинa у шкoли 
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22. ГОДИШЊИ ИЗВЕШТАЈ ЗА ОБОГАЋЕНИ 

ЈЕДНОСМЕНСКИ РАД ЗА ШКОЛСКУ 2022/2023. ГОДИНУ 

 

У оквиру пројекта Обогаћени једносменски рад у току школске 2022/2023. године реализовано је 

по 20 часова седмично (100%), од тога 10 часова (50%) у Матичној школи у Костојевићима, 4 

часа (20%) у ИО Заглавак и 6 часова (30%) у ИО Злодол.  

 

Активности у Матичној школи у Костојевићима: 

 Подршка у учењу-5 часова седмично, Креативна -1 час недељно   недељно,  Занимљива 

математика-1 час недељно; Заштитимо рециклирамо-1 час недељно, Говорништво и креативно 

писање-1 час недељно,  Учење страног језика-1 час недељно 

 

Активности у ИО Злодол :  

Подршка у учењу-1 час недељно, Креативна -1 час недељно, Учимо кроз игре-1 час 

недељно,Заштитимо рециклирајмо-2 часа недељно и Говорништво и креативно писање-1 час 

недељно 

 

Активности у ИО Заглавак :  

Подршка у учењу-1 часа седмично,  Учење страног језика-1 час недељно и Спортаке активности-

2 часа недељно 

 

Подршка у учењу  

 

Годишњим планом у Матичној школи у Костојевићима реализовано је 180 часова, а у ИО 

Заглавак 36 часова на годишњем нивоу и ИО Злодол 36 часова . Сви часови су реализовани. 

Активност су похађали ученици разредне наставе.  Ученици су активно учествовали, редовно 

израђивали домаће задатке, користили различите стратегије учења, развијали логичко мишљење, 

селектовали битно од небитног, постављали питања, тражили додатна објашњења.  

Злодол-Током школске 2022/2023.године реализовано је 34 часа. Број ученика укључених у 

активност - структура по разредима: један ученик четвртог разреда у ИО Злодол,  два ученика 

другог и два ученика  четвртог разреда у ИО Заглавак. 

У оквиру активности Подршка у учењу ученици су имали могућност да кроз  примену техника и 

метода учења израђују домаће задатке и олакшају израду истих. Постављањем циља, израдом 

правилног распореда дневних активности, прављења плана учења, препричавања и обнављања 

лекције, коришћења  садржаја са интернета, ученици су развијали логичко мишљење, 

селектовали битно од небитног, постављали питања, тражили додатна објашњења. 

 Реализоване наставне теме  су: Ефикасно учење, Технике учења, Мотивација и Методе учења.  

Ученици су имали прилику да решавају проблемске, као и логичке задатке, да читају, 

анализирају, разговарају о разумевању прочитаног, постављају питања, решавају задатке 

самостално, као и у пару, да формулишу питања и задатке у вези са ученим градивом. На тај 

начин су показали спремност за сарадњу и жељу за проналажењем заједничког решења. 
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  Ученици су активно учествовали у раду и кроз израду предвиђених наставних садржаја  

показали заинтересованост за учествовањем у часовима превиђеним овом  активношћу. 

 

Занимљива математика   

 у   Обогаћеном једносменском раду   у  периоду од  1.9.2023.  до  6.6.2023. _ године. 

Број реализованих часова активности је  32  часа. 

Број ученика укључених у активност- структура по разредима Матична школа: 3 ученика првог 

разреда + 1 ученица трећег разреда + 4 ученика четвртог разреда + 4 ученика петог разреда + 4 

ученика шестог разреда + 2 ученика седмог разреда. 

У оквиру ове активности реализовани су следећи  садржаји: 

У оквиру ове радионице реализовани су следећи наставни садржаји: Увод у математику, 

занимљиви задаци судоку и слагалица, Геогебра, Танграм и Математика кроз игру. Ученици су 

имали прилику да цртају у одговарајућим програмима на рачунару, да слажу фигуре и облике 

користећи танграм, али и да кроз игру решавају задатке из математике, покажу такмичарски дух, 

али и заједничко решавање проблемских задатака. Ученици су били веома активни и 

заинтересовани за рад. Учествовали су у свим активностима, међусобно су сарађивали и 

проналазили заједничка решења задатака. 

 

Заштитимо-рециклирајмо 

 

 У   Обогаћеном једносменском раду  у Костојевићима у  периоду од  01.9.2022.  до  6.6.2023. 

_ године. 

Број реализованих часова активности је  33 часа  

Број ученика укључених у активност- структура по разредима Матична школа: 3 ученика првог 

разреда + 1 ученица трећег разреда + 4 ученика четвртог разреда + 4 ученика петог разреда + 4 

ученика шестог разреда + 2 ученика седмог разреда 

У оквиру ове активности реализовани су следећи  садржаји: 

Употреба пластике и њена рециклажа, Начини рециклирања пластике, Украшавање торби са 

јединственим логом ученика – еколошке поруке, Израда саксија од рециклираних сировина – 

зелени зид, Могућности употребе картона и папира као рециклираног материјала, Чишћење 

школског дворишта, Израда предмета од рециклираних материјала за школску продајну изложбу, 

Рестаурација старог школског намештаја, Украшавање зидова школе итд.У оквиру активности  

радионице Заштитимо - рециклирајмо ученици су имали могућност да кроз креативан и 

стваралачки рад подстичу развој маште, креативности, уметничког стваралаштва(рестаурација 

намештаја) да открију скривене таленте, да стекну нове вештине, да јачају самопоуздање кроз 

сопствено креативно изражавање, а све у циљу заштите животне средине од даљег загађења .  

Ученици су схватили да отпад који добијамо из домаћинства и стари намештај није за бацање већ 

да је то само сировина за добијање нових производа. Ученици су показали заинтересованост и 

спремност за учествовањем у свим часовима предвиђеним овом активношћу, а продукти 

активности су били изложени за Дан школе, када је организован базар. Ученици су развијали 
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предузетнички дух тако што су од рециклираних материјала добијали нове уппотребљиве 

предмете и на тај начин су схватили важност рециклаже у свакодневном животу. 

у   Обогаћеном једносменском раду у Злодолу  у  периоду од  01.9.2022.  до  6.6.2023. _ 

године. 

Број реализованих часова активности је  68 часова. 

Број ученика укључених у активност- структура по разредима ИО Злодол: 1 ученик четвртог 

разреда, 1 ученица шестог разреда, 4 ученика седмог разреда, 4 ученика осмог разреда. 

У оквиру ове активности реализовани су следећи  садржаји: 

Употреба пластике и њена рециклажа, Начини рециклирања пластике, Украшавање торби са 

јединственим логом ученика – еколошке поруке, Израда саксија од рециклираних сировина – 

зелени зид, Могућности употребе картона и папира као рециклираног материјала, Чишћење 

школског дворишта, Израда предмета од рециклираних материјала за школску продајну изложбу, 

Рестаурација старог школског намештаја, Украшавање зидова школе итд. 

 

У оквиру активности  радионице Заштитимо - рециклирајмо ученици су имали могућност да кроз 

креативан и стваралачки рад подстичу развој маште, креативности, уметничког 

стваралаштва(рестаурација намештаја) да открију скривене таленте, да стекну нове вештине, да 

јачају самопоуздање кроз сопствено креативно изражавање, а све у циљу заштите животне 

средине од даљег загађења .  Ученици су схватили да отпад који добијамо из домаћинства и стари 

намештај није за бацање већ да је то само сировина за добијање нових производа. Ученици су 

показали заинтересованост и спремност за учествовањем у свим часовима предвиђеним овом 

активношћу, а продукти активности су били изложени за Дан школе, када је организован базар. 

Ученици су развијали предузетнички дух тако што су од рециклираних материјала добијали нове 

уппотребљиве предмете и на тај начин су схватили важност рециклаже у свакодневном животу. 

Спортске активности  

     

 у   обогаћеном једносменском раду   у  периоду од 1.9.2022до 6.6.2023  

Број реализованих часова активности је 70  у ИО Заглавак      

Број ученика укључених у активност- структура по разредима      

ИО Заглавак 2. разред – 2 ученика и 4. разред 2 ученика     

У оквиру ове активности реализовани су следећи  садржаји: 

Ученици су активно учествовали и показали велико интересовање за ову активност. Годишњим 

планом предвиђено је да у оквиру ове активности буду реализоване наставне области : основе 

тимских и спортских игара(стони тенис). Није било одступања од годишњег плана. Сви часови су 

реализовани у школи. 

 Ученици на часовима развијају моторичке способности и показују напредак у спортским 

техничким достигнућима. Редовно носе опрему за наставу физичког васпитања и успешно 

савладавају све програмске садржаје.         

 Старији ученици који су почели прве кораке у стоном тенису управо у нашој школи 
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постигли су запажене резултате у школској 2022/23.  Надамо се да ће и ученици који похађају 

стони тенис на једносменској настави бити будући шампиони у овом спорту.    

           

    

Учење страног језика  

 

Активности из Учења страног језика у оквиру Једносменског рада су ове школске године 

реализовани у матичној школи (први, други, трећи, четврти и пети разред) и у ИО Заглавак 

(други и четврти разред) са фондом од једног часа недељно. Одржано је 34 часа. 

Праћење сваког ученика и његовог напредовања забележено је у Заједничком дневнику за 

Једносменски рад у облику формативних оцена.  

Часови су реализовани кроз различите активности у којима су ученици на занимљив начин, кроз 

игру, комуникацију, мултимедијалну презентацију, музику, филмове, глуму, сликање и ручни рад 

унапредили своје знање енглеског језика, повезивали и уочавали разлике и сличности са другим 

наставним предметима, упознали друге земље и културе и неговали тимски рад и помоћ 

вршњацима. 

Ученици су утврдили одређене лексичке и граматичке јединице, увежбавали вештине читања, 

писања, слушања, говора и разумевања. Ученици су вежбали разумевање краћих дијалога, 

одговарања на одређене поруке, позивања на активност и разумевања краћих текстова у складу са 

узрастом и програмом учења енглеског језика за свој разред.  Ученици су усвојили вештине  да 

једноставним конструкцијама опишу себе и свет око себе, да изразе допадање/недопадање и  да 

пишу реченице. Ученици су проширили вокабулар на одређене теме  и стекли знања о другим 

земљама и културама, као и о свакодневници и животној средини. Ученици су успешно 

анализирали сличности и разлике у култури, обичајима и традицији у Србији и другим земљама. 

Ученици су проширили и утврдили вокабулар у вези са темама које обрађују годишња доба, 

делове одеће, глаголе, празнике и испољили своју креативност и неговали међусобну сарадњу и 

рад у групи приликом израде ликовних радова на већ обрађене теме. 

Током часова и активности ученици су развијали следеће компетенције: компетенције за 

целоживотно учење, вештина комуникације, рад са подацима и информацијама, решавање 

проблема, вештина сарадње, брига за здравље и еколошка компетенција.  

 

 

Учење кроз игру  

Током школске 2022/2023.године реализовано је 34 часа.  

Број ученика укључених у активност-структура по разредима: један ученик четвртог разреда, 

једна ученица шестог разреда, четири ученика седмог разреда и четири ученика осмог разреда. 

У оквиру активности Учење кроз игру, ученици су имали могућност да се упознају са 

математиком из другог угла, стекну нова знања и вештине кроз игру и развију логичко мишљење.   
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 Наставне теме које су реализоване су: Друштвене игре, Танграм, Судоку,  Квиз, Полиедар, 

Мозгалице, Логичке игре, Математички упитници, Скривалице, обележен је и Дан броја Пи.  

 Кроз ову активност ученици развијају логичко-комбинаторне и креативне способности, 

закључују, посматрају, опажају и анализирају. Уче да  сарађују, уважавају друге, поштују 

правила игре и прихватају пораз.  Ученици су показали заинтересованост и спремност за 

учествовањем у свим часовима предвиђеним овом активношћу. 

Креативна радионица 

Број реализованих часова активности је  32 часова.   

Број ученика укључених у активност- структура по разредима Матична школа: 3 ученика првог 

разреда + 1 ученица трећег разреда + 4 ученика четвртог разреда + 4 ученика петог разреда + 4 

ученика шестог разреда + 2 ученика седмог разреда; ИО Злодол: 1 ученик четвртог разреда, 1 

ученица шестог разреда, 4 ученика седмог разреда, 4 ученика осмог разреда. 

У оквиру ове активности реализовани су следећи  садржаји: 

Украшавамо паное, У сусрет пролећу, Припреме за Ускрс, Правимо саксије, Украшавамо 

школско двориште. 

У оквиру активности Креативна радионица ученици су имали могућност да кроз креативан и 

стваралачки рад подстичу развој маште, креативности, уметничког стваралаштва, да открију 

скривене таленте, да стекну нове вештине, да јачају самопоуздање кроз сопствено креативно 

изражавање. Ученици су показали заинтересованост и спремност за учествовањем у свим 

часовима предвиђеним овом активношћу, а продукти активности су били изложени за Дан 

школе, када је организован базар. Ученици су украшавали паное, правили су цветове за осми 

март, ускршње декорације, бојили су саксије и садили цвеће, украшавали школско двориште и 

исцртавали га омиљеним играма. 

 

Говорништво и креативно писање  

 

У току школске 2022/2023.године одржано је 33 часa активности „Говорништво и креативно 

писање“ који се реализује у оквиру пројекта једносменског рада у школама.Циљ активности  је 

испуњен.Ученици су кроз разне радионице(писање састава,паноа,текстова,бајки,песама и прича) 

развијали вештину лепог писања,учили се да правилно користе српски језик у различитим 

комуникативним ситуацијама.Рецитовањем стихова,изражајним читањем шаљивих 

прича,припремањем говора ученици су увидели важност правилног говора,неговање говорне 

културе и јачање вербалног самопоуздања и усвајање вештине изрицања говора.Ученици су своје 

радове излагали на паноима школе.Такође су правили честитке и корице књига и  попуњавали их 

лепим рукописом.Такође су савладали како припремити говор тј. како организовати говорну 

поруку.У оквиру радионице ученици су вежбали коришћење лепог рукописа и вежбање кроз 

цитате.У току рада са ученицима развијале су се компетенције  за целоживотно учење, за развој 

комуникације,естетичке компетенције и решавање проблема и развијање сарадње. 

Злодол-У току школске 2022/2023. године одржана су 34 часа активности „Говорништво и 

креативно писање“ који се реализује у оквиру пројекта Jедносменског рада у школама. 

Циљ активности је испуњен. 
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Укупно 10 ученика од 4. до 8. разреда похађало је активност „Говорништво и креативно писање“.  

Ученици су кроз разне радионице (писање састава, паноа, текстова, бајки, песама и прича) 

развијали вештину лепог писања, учили се да правилно користе српски језик у различитим 

комуникативним ситуацијама. Ученици су кроз разне радионице и вежбе упознавали и 

савладавали лепо писање. ,,Док пишеш упознајеш самог себе“ – радионица вежбања лепог 

писања је развила код ученика учење прављења књижевног описа, богаћења вокабулара, 

превазилажење научених и стечених форми описивања и вођење ка индивидуалном, визуелном и 

емпатичном доживљају. Кроз писање разних радова, песама, прича, честитки, састава на задате 

теме, ученици су развијали своје креативне потенцијале, богатили машту и креативно мишљење 

и подстицали код себе слободно изражавање мисли и осећања и изношење својих ставова. Током 

часова и разних радионица и вежби ученици су уочили важност правилног изговарања гласова, 

јавног говорења, стварања посебне комуникацијске ситуације које захтевају културу изражавања 

и важност невербалног општења. Ученици су вежбали поред правилног изражавања и правилно 

рецитовање. 

Рецитовањем стихова, изражајним читањем шаљивих прича, припремањем говора ученици су 

увидели важност правилног говора, неговањa говорне културе и јачањa вербалног самопоуздања 

и усвајањa вештине изрицања говора. Такође су научили како да припреме говор тј. како да 

организују говорну поруку. Правили су честитке и корице књига и  попуњавали их лепим 

рукописом. Ученици су своје радове излагали на паноима школе. У оквиру радионице ученици су 

вежбали коришћење лепог рукописа и вежбање кроз цитате. Кроз примере ученици су уочавали 

најчешће грешке у језику и говору  и решавали поједине језичке недоумице. Бирали су најбоље 

радове, правили паное, изводили говорне вежбе, реализовали изненадне комуникацијске 

ситуације правилног и неправилног говорења. У току рада са ученицима развијале су се 

компетенције за целоживотно учење, за развој комуникације, естетичке компетенције и решавање 

проблема и развијање сарадње. 

 

23. САРАДЊA СА ДРУШТВЕНОМ СРЕДИНОМ 

  

 Сарадња са родитељима се одвијала преко родитељских састанака  и индивидуалних 

разговора. 

 Одржани су пет одељенских састанака од стране одељенских старешина .Циљ ових 

родитељских састанака је био побољшавање успеха и дисциплине ученика и унапређење рада 

школе. 

  Школа је у циљу реализације ових програма сарађивала са свим месним заједницама 

на подручју школе, Скупштином општине Бајине Баште, Предшколском установом  ''Невен'' из 

Бајине Баште. 

 Основна школа „Душан  Јерковић“ из  Костојевића, у циљу обављања своје делатности – 

имала је успешну сарадњу са свим институцијама у нашој Општини са којима смо у свом раду 

повезани и упућени, а то су: 

- Општина Бајина Башта- која својим средствима учествује у обављању делатности школе у 

смислу финансирања / нпр. увођење грејања, кречење, санација, одржавање школских 

просторија,превоз ученика и наставника итд /. 
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- Хидроелектрана Бајина  Башта, ЈП Национални парк "Тара", које својим донацијама 

помажу разне активности  школе; 

- Домом здравља- обављање систематских прегледа деце, вакцинација деце, одређена 

предавања лекара везана за различите теме из области здравља људи итд. 

- МУП-ом Бајина  Башта- предавања одржана ради упознавања деце о понашању учесника у 

саобраћају и друге врсте едукације деце којом приликом су деци –првацима поклонили 

распоред часова; 

- Центром за социјални рад- пружање разне врсте помоћи деци  без родитеља и деци 

разведених родитеља, пружање новчане помоћи сиромашној деци, разговори вођени са 

децом са проблемима од стране овлашћених лица из Центра; 

- Црвеним крстом- Бајина Башта - у смислу пружања података о деци којој је потребна 

помоћ, сарадња око одржавања кроса и додела признања за освојена места, давање 

новогодишњих поклон- пакетића деци без родитеља и сиромашној деци; 

- Са локалним медијима – у смислу презентовања на телевизији  успехе ученика на 

такмичењима, прославе Дана школе и Савиндана и др. 

- Са свим основним и средњим школама у Бајиној Башти и Предшколском установом  

"Невен", Компанијом Дунав Осигурање 

- сарадња са Школском управом из Ужица 

- сарадња са Регионалним центром за професионални развој запослених у образовању из 

Ужица у виду одржавања разних семинара и осталих облика стручног усавршања 

запослених 

 

 

 

24. ШКОЛСКИ МАРКЕТИНГ 

 

 Школа је организовала и свој интерни маркетинг. 

 Организовањем изложби ученичких радова који су посећивали родитељи и остали 

грађани приликом прославе  Савиндана и Дана школе. Објављивањем постигнутих резултата на 

разним такмичењима у школи преко огласних табли, на родитељским састанцима, на веб 

страници наше школе. 

 Школа је сарађивала са Културним центром Бајина Башта и локалном Телевизијом. 

Преко локалне Телевизије су  презентовани резултати које су ученици постигли на такмичењима. 
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З А К Љ У Ч А К: 

 

     Све програмске задатке школа је успешно реализовала и то: 

- Годишњи програм рада школе успешно је реализован, што потврђују постигнути 

резултати на такмичењима, као и успех на крају школске године; 

-    Календар значајних активности је реализован; 

-  Наставни планови и програми су реализовани, а набављена су нова наставна 

средства. 

- Реализована су и стручна усавршавања наставника. 

 

  

Извештај је усвојен на седници Школског одбора 

одржане дана _______________ 2023.год. 

 

 

 Директор школе                                         Председник Школског одборa 

___________________                                                           ____________________________ 

 /Гордана Леонтијевић/                                         / Александар Максимовић/ 

  

  


